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KOVINOTEHNA

Pod hribom 2, 61431 DOL PRI HRASTNIKU, 
Tel.: 0601/43-540, Fax.: 0601/43-160

- BARVNI TV 51 teletekst (TTX) Gorenje ... 42.497 SIT

- 15% POPUST ZA POSODO IN PORCELAN 

v vrednosti nad 4.000 SIT

- 10% POPUST ZA BOJLERJE TIKI

- 5% POPUST ZA GOTOVINSKO PLAČILO nad 2.000 SIT

- UGODNI PLAČILNI POGOJI

PLAČILO NA OBROKE BREZ OBRESTI:

1 + 1 nad 5.000 SIT 
1 + 2 nad 9.000 SIT 
1 + 3 nad 12.000 SIT 
1 + 4 nad 17.000 SIT 
1 + 5 nad 21.000 SIT

L

kmetijska zadruga 
Izlake, z.o.o.
poslovalnica M€D€(i 

tel.: 0601/73 696

AKCIJSKA PRODAJA
NATIKAČEV IN STARTARK za tople, 

vroče poletne dni:

- za najmlajše: sandali za v vodo ... 688 SIT
- za malo večje otroke: natikači... 772 SIT
- za moške in ženske: natikači... 808 SIT
- startarke že od ... 480 SIT dalje

Na zalogi POLETNA OBUTEV iz kolekcije 
ALPINA, PLANIKA, CICIBAN, BOR in obutev iz uvoza!

Ugodni plačilni pogoji: nad 3.000 SIT na DVA ČEKA 
nad 5.000 SIT na TRI ČEKE 
nad 8.000 SIT na ŠTIRI ČEKE

ODPIRALNI ČAS: od 8.00 do 19.00 ure 
ob sobotah od 8.00 do 12.00 ure!

VABLJENI!
kmetijska zadruga Izlake, i...«.

TRGOVINA

d. o. o.

Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827 
Litija, Ljubljanska cesta 9, tel.: 061/883 158

- itisoni širine 2, 4 in 5m, tekači raznih 
širin in vzorcev

- topli podi širine 2, 3 in 4m

- karnise vseh vrst

- zavese iz VELANE

- barve akril, jupol, barve za les in kovino

- robimo itisone, tekače in razne 
preproge po ŽELJI

- polaganje, brušenje in lakiranje parketa, 
plute in ostalih lesenih podov

- pestra paleta tekstilnega blaga 
meterskega in dekorativnega blaga

PLAČILO JE MOŽNO NA VEČ OBROKOV.
VABI VAS trgovina v Kisovcu in Litiji.

Vsak dan od 700 do 1900, ob sobotah 700 do 13™

X.____________________________________________ ^

TRBOVLJE
Trg svobode 1 la, 61420 Trbovlje 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, fax: +386 601 26 228



UVODNIK

V preteklih dneh sem imel kar dvakrat opravek z 
Oskarjem. Enkrat zelo prijeten, drugič ne. Kolega Dušan 
Kastelic je prejel oskarja za lep oblikovalski dosežek in 
tega smo bili tudi v našem uredništvu zelo veseli. Iz srca 
mu nagrado privoščimo vsi, ki ga poznamo.

Drugo srečanje z Oskarjem pa je bilo povezano z 
maturantskim ali srednješolskim pretepom v 
priljubljenem bifeju najstnikov v Trbovljah. Vsi bi ga 
(pretep namreč) radi zamolčali. Sam nisem takšnega 
mnenja, saj zamolčane stvari vodijo le še v večje 
bedarije. Zakaj ne bi napisali, da npr. (nekateri) mladi 
gimnazijci niso več srednješolska elita ampak navadni 
cestni razgrajači. Danes lahko potlačimo takšno resnico 
v črno temo. Kaj pa bo čez mesece, ko se bodo vrli 
mladci spravili eden na drugega z noži ali revolveri? Za 
takšne peteline je prostor določen: včasih so se naši 
dedje metali na kupu gnoja.

NOVICAi a, /i /2

četrtek gost v* 
s predstavniki

i

besedah veliko obeta/od _ prekovanega pridruženega

kadrovskih zamenjavah v svoji vladi

MAŠA MEDVEŠEK iz Trbovelj
NASLOVNICA: AD Uro* Klemen FOTO: Branko Klančar
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V ogledalu: Alenka Kreže 

"Slano" morje 94 

Teniški žur v Zagorju 

Tika se premika 

Več pikrih

Pr’ črugatgažingajo 

Dr. Novak kontra dr. Grošelj 

Pesem ne pozna meja 

Sašo v Barceloni 

Avtošolarji dvigujejo pritisk

l|yi j Izziv umu: drugačen že kot otrok



KOLEDAR
DOGAJANJ

30.maja - Ponedeljek, ki po referendumsko obarvani nedelji 
ni čisto poseben dan. V vsej državi po krajevnih skupnostih 
razglabljajo o uspehih in neuspehih referenduma - tudi v Zasavju, 
in to na Izlakah in v Litiji. Tudi v Zagorju je nepričakovano 
napeto, saj je vse do zadnjega izid za oziroma proti novi občini 
neodločen. Končno prispe še zamudni glas po pošti, kija za.

30. maja - Trboveljska Tika, sicer najstarejša izdelovalka 
kartonske embalaže v Sloveniji, praznuje35 let. Ob tej priložnosti 
bodo zagnali nov stroj za izdelavo transportne kartonske embalaže, 
vreden 80 milijonov tolarjev.

1. junija - Trboveljski občinski praznik in 70. obletnica 
spopada delavstva s profašistično Orjuno v letu 1924 mineta z 
nekaj prireditvami in s spoznanjem, da se stvari v letu in pol, odkar 
je občino doletela prva blokada žiro računa proračuna, niso 
bistveno premaknile na bolje. Kvečjemu v drugo stran.

2. junija - Od jeseni dalje enote VVZ v Bevškem ne bo več. 
Nameravajo jo prodali, del kupnine pa nameniti tudi obnovi 
nekdanje šole pod Planino. Tu naj bi v bodoče šolo v naravi 
preživljali trboveljski mali šolarji, ki so se morali doslej voziti iz 
Zasavja na niti ne toliko boljši zrak. Dražji pa vsekakor.

3. junija - Družine, ki v trboveljski občini prejemajo otroški 
dodatek, so nekoliko zaskrbljene, ker ta zamuja. Na centru za 
socialno delo pravijo, da dodatek seveda bo - le da z zamudo, ker 
je s 1. majem pač začel veljati novi zakon o družinskih prejemkih. 
Po tem zakonu bodo vsi prejemniki dodatka le - tega dobivali za 
nazaj.

4. junija - Tri dni po prazničnem 1. juniju še vedno velja: v 
njegovo počastitev tega dne v Trbovljah poteka 21. zborovska 
revija Pesem ne pozna meja - tokrat v organizaciji mešanega 
pevskega zbora Svoboda. Nastopi kar devet zborov, od tega jih 
sedem pride iz zamejstva.

Polona Malovrh

JUNIJ

SPET NOVI

UJAQ3J00 V
ALENKA 
KREŽE

Po osnovni šoli se je leta 1959 
zaposlila v Zavodu za posredovanje 
zaposlitve invalidnih in drugih oseb 
Tika Trbovlje. Oče je bil rudar in 
doma ni bilo dovolj denarja za 

šolanje. Danes še vedno dela v grafično embalažnem podjetju 
Tika kot knjigovezinja. "Sodelavci so prijazni," se smehlja, 
"vedno pripravljeni pomagati." Delo, ki ga opravlja, je 
normirano in zato včasih utrujajoče.

Kadar ni v službi, gospodinji. Žena je in mati dveh sinov. 
Živi v bloku, a ima "za Ciglano" krpo zemlje, kjer rada vrtnari. 
Že 13 let je članica knjižnice Toneta Seliškarja, saj je pravi 
knjižni molj. Tudi ples in glasba jo privlačita. Včasih je bila 
nora na Platterse, danes so ji ljubši Avseniki.

Z možem jo rada mahneta na morje ali v hribe. "Možje že 
bil na Triglavu, jaz pa še ne. Pa bom šla, da bom, kot radi 
rečemo, prava Slovenka." Zelo rada se smeji. Vsi jo kličejo 
Alenka, čeprav je njeno pravo ime Helena. Alenkaji je ljubše.

"Ko sem se zaposlila," se spominja, "nisem verjela, da bo 
zaposlitev trajna." Bila je. Podjetje seje razvijalo in z njim 
tudi Alenka. Danes je edina zaposlena s 35. delovnimi leti. 
Prav toliko jih letos praznuje tudi Tika. Ko so ji ponudili 
možnost predčasne upokojitve, jo je edina med vrstnicami 
zavrnila. "Res, daje bila moja velika želja v teh kriznih časih 
dočakati upokojitev, toda v tistem tednu, ki sem ga imela za 
premislek, mi kar ni hotelo iti v glavo, da je ta čas že prišel. 
In ker je bilo dosti dela, jaz pa dovolj zdrava, da ga opravim, 
sem ostala. " Ko bo 21. novembra dopolnila petdeseto pomlad, 
pa bodo dnevi, katere zdaj že odšteva, pošli. Hitro se razneži 
in najbrž bo takrat pošteno namočila lica. Slovo od sodelavcev 
je ganljivo.

Zelo vitalna je, tale Krežetova Alenka, z neukročenimi 
črnimi lasmi in iskrivimi očmi, pa kar v kavbojkah je pritekla 
iz proizvodne hale. Ko smo ji povedali, dajo bomo postavili 
"v ogledalo", seje skromno nasmehnila: "Kdo bi si le mislil, 
da me bo v teh zadnjih mesecih dela v Tiki doletela še ta čast."

Tatjana Polanc
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Fi&iTeS tedna

Oskar Dušanu Kastelicu
Tokrat v tej rubriki objavljamo fotografijo iz sejma 

Inpak 94 kot čestitko našemu prijatelju Dušanu Kastelicu, 
kije tam iz rok predsednika GZS Dagmarja Šusterja prejel 
oblikovalskega oskarja za embalažo. Naslov sije prislužil 
z lepo oblikovano kolekcijo Vours. Dušan je dal pečat tudi 
Zasavcu, saj je njegov logotip in nekatere druge rešitve v 
časopisu (nadnaslovi itn.) še vedno naš zaščitni znak. Iskreno 
mu čestitamo ob priznanju, podrobneje pa ga nameravamo 
predstaviti v eni naslednjih številk. Čestitke pa veljajo tudi 
trboveljski Tiki, ki jena Inpaku prav tako prejela priznanje 
za svojo embalažo.

Foto: Branko Klančar

Županova inventura
Trbovlje - Ob trboveljskem 

občinskem prazniku sta predsed
nik občinske skupščine Franc 
Majnardi in predsednik 
izvršnega sveta Franc Beravs 
pripravila novinarsko konferen
co. Opisala sta uspehe in predvsem 
težave v zadnjem letu.

Med dosežki sta na prvem 
mestu omenila prenovo mestne 
toplarne Polaj, kjer'so prešli na 
kurjenje s plinom. Naložba bo 
omogočila, da se Trbovlje poslo
vijo od skupine mest z najbolj 
onesnaženim zrakom.

V Trbovljahjim je po večletnih 
pripravah uspelo reorganizirati 
osnovno šolstvo. Prehod na tri 
popolne osemletke naj bi bil kon
čan z začetkom novega šolskega 
leta, s tem pa naj bi bilo konec 
težav, ki so bile posledica neustre
znega modela osnovnega šolstva.

Med uspehe zadnjega leta sta 
predsednika uvrstila še moderni
zacijo cest in izgradnjo mestnega

parka, ki je po mnenju župana 
med najlepšimi v Sloveniji.

Franc Majnardi je v "zgodbo o 
uspehu" vključil še odločanje o 
lokalni samoupravi. Po rezultatih 
referenduma sodeč so v vseslov
enski zmedi okrog lokalne 
samouprave našli dobre, za 
občane sprejemljive rešitve.

Na drugi, temni strani, so še 
vedno visoka stopnja brezposel
nosti, slaba plačilna sposobnost 
in nizek obseg proizvodnje v več 
podjetjih. Tu obrat, s katerim se 
lahko pohvali Slovenija, še ni 
storjen.

Kopica težav je tudi na 
področju javne porabe, več 
izvajalcev posluje z izgubo. 
Vzrok je predvsem v dolgoročni 
zadolženosti občine, saj samo 
letošnji dolgovi zaradi izdaje 
občinskih obveznic dosegajo 
skoraj polovico opredeljenih 
sredstev zajavno porabo.

R.R.

"Slano" J 11
V našem in hrvaškem Primorju so v glavnem končane 

priprave na glavno poletno turistično sezono. Zasavc je v 
predhodni "patroli" skušal ugotoviti ali bo to poletje 
morjedosegljivoletistimzglobjimali tudi vsem s plitvejšimi 
žepi. Odgovor: razmeroma dosegljivo bo krajše letovanje 
le vsem tistim, ki še imajo svoje počitniške zmogljivosti 
odprte, se pravi, da jih niso zasegli Hrvatje oziroma imajo 
dovoljenje za obratovanje.

Na naši obali zadnja tretjina maja in prva dva junijska tedna 
ne bosta izpolnila vseh pričakovanj. So pa kljub temu vsaj 
nekateri hoteli skoraj polovično zasedeni. Hotel San Simon v 
Simonovem zalivu se lahko pohvali, da ima vseskozi precej 
domačih in še več tujih gostov; v depandansah pa bivajo 
udeleženci šol v naravi. Portorož je bil do junijskih dni slabše 
zaseden, kot so se turistični delavci nadejali, pričakujejo pa 
izboljšanje že prihodnje dni, posebej po končanem šolskem 
letu.

V hrvaški Istri razmere niso takšne, da bi vlivale za predsezo
no posebno zadovoljstvo. Receptor poreškega Parentiuma je 
brez dlake na jeziku povedal, da jih za julij in avgust ni strah, 
predsezono pa rešujejo navdušeni privrženci tenisa; dodal je 
še, da gorje tistim hotelom, ki so brez teniških igrišč; v njih s 
predsezono sploh ne morejo biti zadovoljni.

Polpenzioni v hotelih nižje in srednje kartegorije niso niti 
približno tako zasoljeni kot zunajpenzionske cene. Za 
sedemdnevno letovanje s polpenzionom v nekaterih istrskih 
hotelih bo treba odšteti od 290 do 310 nemških mark. Soba z 
zajtrkom v portoroškem hotelu Apollo bo od 2. julija do 26. 
avgusta veljala 82 nemških mark. Za ta denar boste dobili 
polpenzion v marsikaterem poreškem ali drugem istrskem 
hotelu A kategorije.

Drži pa, da so zunajpenzionske cene na hrvaškem Primorju 
malce preslane. Zadnje dni prejšnjega meseca bi morali odšteti 
za steklenico piva, izdelanega na Hrvaškem, v trgovini 6.000 
hrdičev, v malce boljšem gostinskem lokalu pa najmanj 12.000 
hrdičev. Skodelica kave ekspres je veljala v slaščičarni vZeleni 
laguni 2400 hrdičev, v glavni sezoni bo znatno dražja. Sicer pa 
po 31. maju plačujejo na Hrvaškem s kunami. Kuna velja 
približno 22 tolarjev.

Vprašanje je, kaj se bolj splača nesti v hrvaško Istro, slo
venske tolarje ali tujo valuto? Za zdaj je znano, da tolar med 
glavno poletno turistično sezono ne bo toliko vreden, kot je 
zdaj. Bržčas tudi za sto nemških mark vsaj v menjalnicah ne bo 
mogoče dobiti več kot 355 kun, malce več v poslovnih bankah. 
Nasporno je, da bodo Istrani glavno sezono kolikor bo le 
mogoče izkoristili za doseganje večjega dohodka.

Kdorkoli se bo na letovanje odpravil v zahodno Istro, utegne 
doživeti prehodno znižanje cen tako pijačam kot živilom. 
Turistični gospodarstveniki namreč obetajo že tedni celo do 20 
odstotno zmanjšanje cen, s čimer želijo v prvi vrsti privabiti 
več gostov kot lani in po drugi plati posebej počastiti 900 - 
letnico Pule. Ali bodo svojo obljubo izpolnili, se ta trenutek še 
ne ve; precej letovalcev bo s seboj pripeljalo živila in pijačo, 
kar še posebej velja za vse, ki bodo letovali v kampih ali 
apartmajih. Cene sadja in zelenjave so vsaj za 10 odstotkov 
višje, kot pri nas. Kako bo v glavni sezoni, bo znano šele tam 
po 25. juniju.

Milan Vidic
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Pod pokroviteljstvom republiškega zavoda za 

transfuzijo krvi je bila leta 1957 v Trbovljah 
ustanovljena transfuzijska postaja. Leta 1977 pa je bil 
z novo reorganizacijo ustanovljen oddelek za transfuzijo 
krvi v trboveljski splošni bolnišnici.

Predstojnik oddelka za transfuzijo krvi dr. Mario Slokan, 
ki vodi oddelek, poudarja, daje na oddelku malo zaposlenih. 
Poleg njega sta dve medicinski sestri, ena strežnica, štiri 
višje medicinske sestre, tri laborantkepa občasno pomagaj o 
na oddelku.

Lani je darovalo kri na transfuzijskem oddelku v 
trboveljski bolnišnici 1844 starih in 121 novih krvodajalcev.
V preteklem letu so zbrali natanko 889.630 mililitrov krvi.
V letošnjih prvih mesecih pa se je rednih četrtkovih 
krvodajalskih akcij udeležilo 449 starih, pridružilo pa se 
jim je še 36 novih krvodajalcev. Do konca marca so na 
transfuzijski postaji trboveljske bolnišnice zbrali 217.940 
mililitrov krvi. Direktor trboveljske bolnišnice dr. Rudi 
Zupan pravi, da so se v bolnišnici lotili tudi ureditve novih 
prostorov za krvodajalce in transfuzijo. Že jeseni bodo 
imeli v kletnih prostorih bolnišnice nove in posodobljene 
prostore. Celotna naložba v transfuzijski oddelekje vredna 
14,5 milijonov tolarjev skupaj z računalniško opremo.

Zdravstveni delavci menijo, da se Trboveljčani in 
Hrastničani redno, ob četrtkih zjutraj, oglašajo na 
transfuzijski postaji, medtem ko Zagorjani organizirajo 
krvodajalske akcije v dogovoru z republiškim Rdečim 
križem. Kakorkoli že, med občani Zasavja je veliko 
krvodajalcev in ta vrlina - darovati kri sočloveku med 
"knapi, steklarji, kemičarji, cementarji, strojniki" ne bo 

nikoli zamrla.
Rudi Špan

Za.

Po podatkih splošne bolnišnice Trbovlje so za 
nakup aparata mamograf od od 27. majado 2. junija 
prispevali:

Natalija Sedej, Piran - 2.000, Bank Austria d.d. 
Ljubljana - 198.418, Danica Herman, Zagorje - 
2.000, Cipo, d.o.o. Trbovlje - 5.000, Zapis 7, d.o.o. 
Dobovec - 10.000, Skupščina občine Hrastnik 
(prispevki zaposlenih delavcev ob izplačilu osebnih 
dohodkov v mesecu maju 1994) - 25.800, Jože 
Mešiček Trbovlje - 10.000, Zora Klopčič Trbovlje 
- 1.000, Ultra, d.o.o. Kisovec - 15.000.

Zbranih sredstev od 27.5. do 2.6.1994 je 269.218 
tolarjev; skupno pa 8.096.810 tolarjev.

1 ^

Dela pri ureditvi novega mestnega parka na Lenino vem 
trgu v Trbovljah so v glavnem končana. Bivše pokopališče 
na tem območju je postalo osrednji mestni park. Od 
starega pokopališča je ostalo nekaj drevja, okrasno 
grmičevje, sicer pa je celotna površina urejena na novo. 
Navozili so stotine kubičnih metrov zemlje, da so izravnali 
teren, asfaltirali poti. Nasuli so tudi hribček, na katerem 
so uredili amfiteater s prireditveno ploščo v obliki

-telg
!

s-

šahovnice pred njim, postaViJi so svetilke ob parkovnih 
poteh, namestili klopi, postavili koše za odpadke, 
parkovne površine pašo povaljali in zatravili. Želeli bi si, 
dabi v parku ne imeli glavne besede kolesarji in kotalkarjiua m v par ku uc 1mt.11 gj.......

pa tudi ne psi, ali možn. razgrajači. |
Nov mestni park je končno omogočil tudi postopno 

postavitev doprsnih ah driigačnih|kipov znamenitim 
Trboveljčanom, kt so se s svojimjznanjem, uspehi in' 
delom z vseh področij njega dni uf|Ìjavili ne le doma, pač 
pa tudi drugje. Zakcijoza postopppdopolnjevanje novega 
parka bi lahko nadaljevali vsa naslednja leta. Verjetno bi 
se našli tudi meceni za uresničitev tega predloga.

^ ^ ).s Tine Lenarčič

^ .J \
t jaBkù* a. 1



OBČINA ZAGORJE OB SAVI
SEKRETARIAT ZA GOSPODARSTVO

Informacija

NATEČAJ
za dodelitev sredstev za spodbujanje razvoja demografsko ogroženih območij v Republiki Sloveniji za

leto 1994

Natečaj je objavilo Ministrstvo za ekonomske odnose in razvoj.

I.

Sredstva se bodo dodeljevala namenom:
1. spodbujanje razvoja kmetij
(kredit, doba vračanja 10 let ob dveletnem moratoriju in obrestni meril %stem, da se vrednost glavnice veže 

na vsakokratni tečaj DEM)
2. spodbujanja razvoja dopolnilnih dejavnosti 
(pogoji isti kot pod 1.)
3. spodbujanja razvoja malega gospodarstva na področju proizvodnje in storitev do 5 zaposlenih 
(pogoji isti kot pod 1.)
4. spodbujanje naložb v druge proizvodne in storitvene objekte in opremo v gospodarstvo zaradi razširile 

obstoječe ali uvajanja nove proizvodne ali storitvene dejavnosti.
(pogoji isti kot pod 1.)

II.

Pravico kandidiranja za sredstva iz natečaja imajo fizične in pravne osebe za naložbe na območjih, določenih 
z uredbo o območjih, ki se štejejo za demografsko ogrožena področja v obdobju 1994 - 1996.

V občini Zagorje ob Savi je to celotno območje krajevne skupnosti Podkum, kot gorsko višinska območja 
pa se štejejo območja naslednjih naselij: Blodnik, Borje pri Mlinšah, Držina, Golče, Jablana, Jelenk,

v s/

Jelševica, Kolk, Požarje, Prapreče-del, Ravenska vas, Razbor pri Cemšeniku, Ržiše, Senožeti, Sentgotard, 
Šentlambert, Šklendrovec, Tirna, Vrh pri Mlinšah, Znojile in Zvarulje.

III

Investitorji, ki sojim bila sredstva za spodbujanje demografsko ogroženih območij vletih 1991,1992in 1993 
že odobrena NE morejo sodelovati na natečaju z ISTIMI projekti, ne glede na to, ali so odobrena sredstva 
izkoristili ali ne.

IV.

Interesenti vlagajo zahtevke na Sekretariat za gospodarstvo občine Zagorje ob Savi.
V.

Informacije in pomoč pri sestavi zahtevkov za spodbujanje razvoja kmetij in razvoja dopolnilnih dejavnosti 
daje Kmetijski zavod Ljubljana, Kmetijska svetovalna služba, Enota Izlake, telefon 73-524.

VI.

Informacije in pomoč pri sestavi zahtevkov za malo gospodarstvo in obrt daje Agencija za razvoj občine 
Zagorje ob Savi (telefon 61-133), Obrtna zbornica Zagorje (telefon 61-123) in Sekretariat za gospodarstvo 
občine Zagorje (telefon 61-207).

Rok za predložitev prijav je 17. junij 1994.
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Spremembe v 
šolskih zavodih

Trbovlje -Teden prej prestavljena 109. sejalS občine Trbovlje, 
je bila 31. maja. Na njej so sprejeli odlok o razdelitvi VIZ 
Osnovna šola Trbovlje na samostojne javne zavode na področju 
osnovnega šolstva v občini Trbovlje. Osnutek je bil sprejet in 
posredovan v dvofazno obravnavo zborom občinske skupščine. 
Šolski okoliši pa naj bi veljali s 1. septembrom. Sprejetje bil tudi 
odlok Javnemu zavodu za spremljevalno dejavnost. Ta naj bi bil 
v pomoč in oporo pri vseh javnih zavodih, kot finančni službi kot 
ostalih delih. Tu naj bi združili razpoložljivo delovno silo, ki v 
poletnem času ni polno zasedena. O težavah, ki so nastale pri 
lastništvu bolnišničnih prostorov, pa v tem trenutku potekajo 
pogovori med predstavnikom občine dr. Vahtarjem in bolnico. 
Velja omeniti nujnost popravila obeh ravnih streh, to pa se naj 
bi začelo popravljati takrat, ko bo dosežen dogovor o lastništvu. 
Predstavili so tudi dosedanje delo obeh denacionalizacijskih 
komisij, ki so glede na pogoje in zakon opravile naloge zado
voljivo. Zanimiv je tudi predlog, po katerem naj bi šolo na 
Partizanskem vrhu, ki je do sedaj gostila TO in služila za učenje 
vojakov spremenili v stalno šolo v naravi, za osnovnošolce. S 
tem bi učenci ostajali v domačem kraju. Sredstva za to naj bi 
pridobili pri prodaji vrtca Tinkara.

Rudi Špan
Vb --------j

Manj vrtcev
Trbovlje - V trboveljski občini 

se postopno zmanjšuje število 
vrtcev. Vzroki zato so: manj je 
otrok, več staršev, ki čakajo na 
vnovično zaposlitev, je doma, 
marsikatera družina pa tudi ne 
zmore plačevati prispevkov za 
bivanje otrok v vrtcih,... Tako bodo 
septembra letos, ukinili enoto 
Vzgojno varstvenega zavoda 
Trbovlje, vrtec Tinkara v 
Bevšekm. H gradnji nekaj let nazaj 
so pripomogli tudi občani s 
samoprispevkom. Toda možnosti 
za nadaljno funkcioniranje vrtca 
na tem območju ni več. Objekt 
bodo verjetno prodali, z 
izkupičkom pa nabavili novejše 
igrače za ostale vrtce, saj VVZ 
nima dovolj denarja za nakup le 
teh.

T.L.

Bralna značka
Trbovlje - Zelo razširjeno 

gibanje za bralno značko združuje 
mlade bralce, ki se učijo in 
zabavajo ob branju dobrih knjig. 
Bliža se konec šolskega leta in s 
tem tudi tekmovanja. Učenci od 1. 
do 4. razreda osvajajo nalepke v 
ličnih mapah, višji razredi pa 
srebrne in zlate Cankarjeve 
značke.

Podelitev značk je svečan 
dogodek, kjer se mladi knjižni 
molji srečajo s kulturnimi delavci. 
NaPEIvan Cankarja so bili učenci 
navdušeni nad obiskom pesnika 
Francija Lakoviča in Severine 
Šprogarjeve, ki je ilustrirala 
njegovo zadnjo knjigo Pesmi na 
potepu. Na PE Tončke Čeč bodo 
ob koncu leta pripravili kulturni 
program in se na prijeten način 
poslovili od šole ter podelili 
osvojene značke. Na PE Alojz 
Hohkrauta pa smo se odločili ta 
dan preživeti kar se da vedro. Naš 
gost bo Toni Gašperič, ki ga 
poznamo iz Veselega tobogana, 
radijskih postaj, humoresk in 
pesmi. Kerjeravnatelj naosnovni 
šoli Podzemelj v Beli krajini mu 
delo z otroki ni tuje in prepričani 
smo, da nam v njegovi družbi ne 
bo dolgčas. Na PE Revirski borci 
pa so povabili medse Milo 
Kačičevo. Njen simpatičen nastop 
in vsestranska osebnost jim bo 
prav gotovo stala v nepozabnem 
spominu.

M.B.

Čisti zobje - 
drugič

Trbovlje - Tekmovanja je za 
letos konec, prireditev je uspela, 
nagrade so prišle v prave roke. 
Vse bi bilo lepo in prav, če ne bi 
bila v svojem prejšnjem sestavku 
malce nerodna. Zasluge za uspešno 
akcijo ima že poleg omenjenega 
dr. Mičeviča seveda še cela vrsta 
njegovih sodelavk in sodelavcev. 
Čeprav so morda anonimni, njihov 
delež zato ni nič manjši. Omenjanje 
imen je sicer zelo nehvaležna 
naloga, pa kljub temu bi se na tem 
mestu zahvalila dr. MiriBrvarjevi 
za dobro sodelovanje, saj vsako 
leto obišče tretješolce in jim z 
besedo in diapozitivi predstavi 
pomen ustne higiene.

M.B.

CZ se je 
preselila

Trbovlje - Knjigarna 
Cankarjeve založbe, kije delovala 
pri Šetincu na Ulici 1. junija, več 
kot tri desetletja, je sicer ostala na 
isti ulici, a se jepreselila v prostore 
Centromerkurja. Na novi lokaciji 
so začeli poslovati 31. maja.

T.L.

Cestni talni 
znaki

Trbovlje - V Trbovljah so se 
obnove talnih cestnih znakov 
običajno lotili pred občinskim 
praznikom občine Trbovlje, 1. 
junija. Tako so storili tudi letos, 
vendar kar s precejšnjo zamudo. 
Dela še potekajo in motijo promet. 
So pa temelj ite obnove cestni talni 
znaki res potrebni, saj le vidni 
lahko pripomorejo k večji varnosti 
v prometu.

T.L.

Odprli
trboveljsko
kopališče

Trbovlje - Ne glede na zaplete 
okrog prodaje letnega bazena, 
mimogrede: prodaja je zaradi 
sodnega spora začasno 
zaustavljena, je kopališče 1. junija 
odprlo vrata. Že od 23. maja so v

ogrevalni vodi, ki dosega 27 
stopinj Celzija, trenirali člani 
plavalnega kluba. Cene vstopnic 
ostajajo takšne kot lani. Otroci 
bodo morali med tednom zanje 
odšteti 150 tolarjev, odrasli pa 
300. Popoldanska karta od 14. ure 
dalje bo veljala za otroke 100, za 
odrasle pa 200 tolarjev. Ob 
sobotah, nedeljah in praznikih pa 
bodo vse karte dražje za 50 
tolarjev. Tudi letos bo 
rekreativcem namenjena večerna 
ura med 20. in 21., vredna pa bo 
200 tolarjev.

M.G.

Teci, teci, 
soncu reci

Trbovlje - Tak je naslov 
internega časopisa Vzgojno 
varstvenega zavoda Trbovlje, ki 
jekončno zagledal luč sveta. Ideja 
o takem časopisu je obstajala že 
kar nekaj časa in kot je v uvodu 
zapisala Maja Gulič Kresnik so si 
ga vzgojiteljice želele prej, a čas 
ni bil vedno njihov zaveznik. 
Včasih leti kot ptica, včasih se 
plazi kot megla in kljub temu, da 
mineva, ti ostane. In ostal je tudi 
njim, da so zastavile prve korake 
in izdale interno glasilo.

Za glasilo so se vzgojiteljice

odločile zato, da bi se z njim 
predstavile staršem, delovnim 
organizacijam in nenazadnje tudi 
oblasti. Predstavile svoje delo in 
dejavnosti, ki so prepletene z 
iskricami otroške domošljije in 
ustvarjalnosti, iz otroškega 
srečevanja z našim in njihovim 
vsakdanom. Vzgojiteljice in varu
hinje Vzg oj no varstvenega zavoda 
Trbovlje so delavne in iznajdlive, 
kljub temu, da jih pestijo denarne 
težave. Z otroci poskušajo 
preživljati pestre in ustvarjalne 
dni. Kaj vse počnejo, pa tudi kako 
jih sprejemajo otroci lahko 
spoznate v njihovem glasilu.

K.R.

Nova trgovina
Trbovlje - V zgornjem delu 

Trbovelj so 1. junija odprli novo 
samopostrežno trgovino z živili 
Planina market. Lastnik nove 
trgovine Drago Kodrič, sodelavec 
Livarne lahkih kovin na Cesti 
Tončke Čeč in uspešen planinski 
delavec. Nova trgovina v prosto
rih Livarne z vhodomizparkirišča 
je zapolnila potrebe tamkajšnjih 
prebivalcev. Nova trgovina 
obratuje dnevno od 7. do 19. ure, 
ob sobotah pa dopoldan.

T.L.
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Giinter Kržišnik jc tudi letos pripravil eno najbolj priljublje

nih športno - zabavnih prireditev v Zasavju. V soboto, 4. junija, 
so se v Zagorju zbrali mnogi znani športniki, politiki, trenerji, 
športni delavci...

V ZAS -TENU so se že zgodaj zjutraj začeli zbirati povabljenci, ki 
so hoteli pokazati svoje teniško znanje, se pomeriti v dvoboju zMimo 
Jauševec, z dr. Cirilom Ribičičem in še s kom, poklepetati s prijatelji 
in v Zasavju preživeti prijeten dan. Seveda so se že zjutraj pojavili 
tudi stari in mladi, ki so prišli pozdravit znane Slovence, navijat za 
svoje vzornike, nihče pa ni mogel skriti veselja ob misli, da bo v 
Zagorje prišel fant, ki ga obužuje že skoraj vsa vesoljna Slovenija - 
Jure Košir (vendar na žalost ni prišel).

Po igriščih so že tekali prvi tekmovalci, ki so se dobro upirali 
svojim nasprotnikom, vendar je na kocu zmagal le eden. V finalnem 
dvoboju sta se pomerili dvojici Sašo Hrovat - oče smučarke Urške 
Hrovat in Marjan Kramar - šef kabineta predsednika vlade dr. 
Janeza Drnovška, na drugi strani mreže pa sta tekala Boštjan Gasar 
- vodja tekmovalne službe pri Elanu ter prizadevni organizator in 
manager Giinter Kržišnik. Zmagala je dvojica: Hrovat - Kramar, 
vendar sta se nasprotnika dobro upirala in kdor še ni bil na teniškem 
turnirju (npr. v Franciji), si je lahko predstavljal, daje tam, saj je bila 
igra res zanimiva.

Po končanih dvobojih so podelili bogate nagrade. Da pa je bilo vse 
skupaj zvezdniško obarvano, jeposkrbelasmučarska UrškaHrovat, 
ki je podelila nagrade. Nagrajencem je rokovanje z lepo Urško takoj 
otreslo morebitno utrujenost z Obrazov:

Udelženci teniškega žura v Zas-tenu.

Vsi sodelujoči so prejeli tudi majhen spominček in odšli na 
nogometno igrišče, upajoč, da se bodo lahko pomerili tudi v 
žogobrcanju. Toda dež je prekrižal načrte tako tekmovalcem kot 
navijačem.

Ne pa nam. Nekatere udeležence smo takoj vpletli v pogovor.
Urška Hrovat: "Resje, da nisem igrala tenisa, vendar sem vseeno 

uživala ob gledanju iger in spoznala tudi zvezdo slovenskega tenisa 
Mimo Jauševec. Mislim, daje to izredno zanimiva prireditev in žal 
bi mi bilo, če ne bi prišla. Tudi krivična ne maram biti, zato se, če mi 
le čas dopušča, odzovem vsakemu povabilu. Upam, da se bomo 
srečali tudi drugo leto."

F ranci Petek: "Moram priznati, da ne znam igrati tenisa - igram ga 
le za zabavo in tako je bilo tudi danes. Tukaj se imam vedno prav 
"fletno" in žal mi je, daje danes odpadla nogometna tekma, ker bi 
lahko tam pokazal, da sem športu predan z dušo in telesom."

Urška Hrovat in Gunter Kržišnik.

Giinter Kržišnik: "Tudi letošnja prireditev je uspela, čeprav nam 
je malce ponagajal dež. Vendar pa so povabljenci prišli in zabave 
željni ljudje tudi. Sedaj bo to postala tradicionalnaprireditev in upam, 
da bo drugo leto prišlo še več športnikov in obiskovalcev."

Najbolj lačni in željni zabave so se odpravili še v Mesečino. Vsi pa 
so ob slovesu obljubili, da bodo drugo leto ponovno prišli.

Saša Grobljar
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1. -1. ZELENE OČI-Brandi (4)
2. - 3. ČOKOLADICA - Malibu (5)
3. -4. BOTER-Don Juan (3)
4. - 5. CERKEV ROŽENVENSKA - Oto Pestner (2)
5. -/. LEP JE DAN-Anja Rupel (1)

'St

1, -1. GO AWAY- Gloria Estefan (5)
2, - 4. THE REALTHING - 2 Unlimited (3)
3, - 3. MMM MMM MMM MMM - Crash test dummies (4)
4, -5. IEY0U GO - Jon Secada (2)
5, -/. BABY, I LOVE YOUR WAY - Big Mountain (1 )
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Glasujem za:

Moj naslov:

Glasovanje po dopisnicah na naslov: Radio Trbovlje, Trg svobode Ila, 61420 Trbovlje 
do srede v tekoóern tednu. Na sporedu ob ponedeljkih od 12.00 do 12.45.
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Dražji kot žefran
V Čateških Toplicah terjajo za postavitev bivalne 

prikolice (reci, piši in sliši) 7.000 nemških mark letno.
Znano je, da bivanje v slovenskih zdraviliščih ni ravno 

poceni. Kar je bolj ali manj razumljivo, saj imajo oskrbovanci 
na voljo tudi nekatere zdravstvene storitve, kopeli, masaže 
in druge ugodnosti. Toda nikjer ne zahtevajo od podjetij, ki 
želijo postaviti stanovanjske prikolice nanjihovem območju 
toliko, kot prav v Čateških Toplicah. Doslej so jo imeli tam 
tudi sindikati slovenskih rudnikov rajvega premoga, 
pravzaprav sindikat zagorskega rudnika. Ko pa so slišali za 
letošnjo ceno, so predstavniki odšli na pogovore z 
marketinško službo, da bi dosegli sporazum o nižji ceni. Le 
to bi jim bili pripravljeni za največ 1.000 nemških mark, če 
bi en pomladni mesec in en mesec pred glavno počitniško 
sezono prikolice ne uporabljali (se pravi, da člani tega 
sindikata ne bi bivali v njej). Na tako rešitev sindikalni 
delavci nico privolili in so prikolico odpeljali domov.

Zanalašč smo poizvedovali naokrog, da bi odkrili ali 
kjerkoli drugje zahtevajo za postavitev prikolice tako velik 
znesek. Takega mesta nismo našli. Še celo ob istrski obali v 
najdražjem kampu cena letne postavitve prikolice ne presega 
3.000 nemških mark. Kaže da v Čateških Toplicah presegajo 
vse znosne meje, ne glede, da uživajo sloves enega najbolj 
urejenih zdravilišč pri nas.

M.V.

Posvet cenilcev
Izlake - S AMPS Trbovlje in C.E.E.P.N. Ljubljana v sodelovanju 

s podjetjem Zasavc so v Medijskih Toplicah na Izlakah pripravili 
Posvet slovenskih cenilcev strojev ic opreme. Vsebina posveta: 

pričetek z uvodno razpravo dr. Dušana Mramorja, razprave stro
kovnjakov (Slavko Stošicki, dipl.ing., Igor Štubel, dipl.ing., Peter 
Tribušon, dipl.ing., dr. Pavel Kunc, Franc Ogrizek, dipl. ing.), 
okrogla miza z naslovom Cenitev strojev in opreme v Sloveniji.

Srečanje podeželjske mladine
Čeče - Natančneje v vasici pri cerkvi sv. Katarine, bo letos 

prizorišče 8. tradicionalnega srečanja podeželjske mladine Slove
nije, ki bo 9. julija s pričetkom ob 14. uri.

Že osem let se podeželjska mladina z vse Slovenije druži na 
raznih prireditvah in tekmovanjih, z namenom spodbujanja aktiv
nosti mladih s podeželja, razvoja in pridobivanju znanja z različnih 
področji, kakor tudi z namenom ohranjanja tradicionalnih vrednot 
kmečkega življenja. Lanskoletnega srečanja v Zibiki na Kozjanskem 
se je udeležilo tudi Društvo podeželske mladine Trbovelj in 
Hrastnika. Prireditev vsako leto spremljajo kmečke igre, ki so 
tekmo valnegaznačajain Zasavska ekipa si je lani priigrala 2. mesto. 

Zaradi tega je letos gostitelj tega državnega tekmovanja prav 
Zasavje. V Trbovljah pripravljamo tekmovanje v naslednjih

Srečanje “Triglavcev"

Hrastnik - Na Dnevu zavarovalnice Triglav Trbovlje 94 
se je v soboto zbralo več kot 800 udeležencev iz vseh 
slovenskih območnih enot in celo predstavniki bivših 
hrvaških podružnic. To tradicionalno že 19. srečanje so ob 
11. uri otvorili govorniki: hrastniški župan Leopold Grošelj, 
generalna direktorica zavarovalnice Triglav Nada Klemenčič 
in direktor trboveljske enote Tomo Kus. Sledile so zanimive 
družabne igre (od steklarske do knapovske tematike), kjer 
so Trboveljčani osvojili prvo mesto, ob zvokih trboveljske 
godbe na pihala so zaplesale mažoretke, za ples pa je 
poskrbela skupina Veter. Organizator športnega dela 
prireditve Viki Klenovšek, ki je bil s srečanjem zelo 
zadovoljen, je izjavil: "Mislim, da smo zadovoljnim 
udeležencem srečanja zanimivo predstavili Zasavje, saj so 
se poslovili z enkratnimi vtisi."

T.P.

disciplinah: košnji, grabljenju, pajsanju hloda, izdelavi pletenice, 
sestavljanju vozalojternika, ter tekmovanje v glasbenih sposobnostih 

(glasbeni duo). Prireditev bo popestrena tudi s prikazovanjem kritja 
strehe s slamo, saj je to opravilo že skoraj pozabljeno. Je pa to naša 
- zasavska značilnost, saj so bili nekdaj prav Zasavci pravi mojstri 

na tem področju.
Zveza kmetic pri SLS - podružnica Trbovlje pa pripravlja 

priložnostno razstavo starih kmečkih jedi, ki bo predvidoma v 
nekdanji osnovni šoli na Katarini. Na prireditvi bodo sodelovali 
tudi gasilci iz Čeč in eden od številnih pevskih zborov iz naših 
krajev, ki bodo poskrbeli za zabavni del priredite. Prav tako "paše' 
zraven tudi zabavni ansambel Zasavci. Gostujoče tekmovalne ekipe, 
ki j ih bo okrog 20, bodo sprejete že na Marnem, potem pa bodo naše 
kmečke gospodinje poskrbele, da tekmovalci ne bodo odšli lačnih 

ust na tekmovališče.
Organizatorji - KS Čeče, Gasilsko društvo Čeče, Društvi 

podeželske mladine Trbovlje in Hrastnik, Kmetijska svetovalna 
služba Slovenije - Enota Trbovlje, Hrastnik zagotavljajo, da zabave 

ne bo manjkalo.

Nada Grešak
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Ob obeležitvi visokega jubileja je direktor grafično embalažnega 
podjetja Tika Trbovlje Bojan Gorjup v goste povabil dolgoletne 
poslovne partnerje. Po kratkem govoru, v katerem je orisal 
preteklost, sedanjost in smernice za prihodnost,so se gostje razvedrili 
ob zakuski in zabavnem programu, srečanja so se udeležili 
predstavniki Steklarne Hrastnik, Mladinske knjige, Uniorja iz 
Zreč, koprškega Cimosa, Opreme iz Dutovlja,...

Tikini začetki
S pobudnikom Mirom Golobom. 13 delavci in vajencem je lela 1959 

pričel v prostorih Sindikalnega doma v Trbovljah delovali Zavod za 
posredovanje zaposlit ve invalidnih in drugih oseb. Proizvajali so izdelke 
iz papirja in valovitega kartona ter tiskali industrijske obrazce. Ukvarjali 
so se z dejavnostjo, ki je zapolnila potrebe takratnega zasavskega trga. 
Pet let pozneje so proizvodnjo preselili v nove prostore, kar je omogoči lo

Direktor Bojan Gorjup je optimist.

postavitev sodobnejših in produktivnejših strojev. Že leta 1970je (tako 
kot danes) 90 % proizvodnje predstavljala kartonska embalaža in 10 % 
tiskarska in knjigoveška dejavnost. Zaradi širjenja proizvodnega 
programa, večanja prihodka in strukture delavcev (že na začetku sta bila 
zaposlena le d va in valida) je Za vod prerastel prvotno začrtane dejavnosti. 
Po trinajstih letih obratovanja seje preimenovalo v grafično embalažno 
podjetje Tika Trbovlje in dve leti pozneje s sprejetjem zakona o 
združenem delu postalo enovita delovna organizacija. Pomembno v 
razvoju Tike je leto 1977. ko se je po izglasovanem referendumu 
priključila Kartonažni tovarni Ljubljana. Pričakovanja združitve se vse 
do 88. leta niso izpolnila in Tika se je ponovno osamosvojila. V prvem 
letu ponovne samostojnosti so proizvedli že preko 6000 ton izdelkov s 
približno 170 zaposlenimi. Tika seje na začetku leta 1992 registrirala 
kot družba z omejeno odgovornostjo v mešani lastnini. Takrat so 
zaposleni pričeli plačevati dokapitalizacijo podjetja, zaradi česar v Tiki 
računajo na uspešno lastninjenje.

Tudi težave so...
Tika nima svojega stroja za izdelovanje valovite lepenke in jo mora 

zato nabavljati. Njeno kakovost, cene in roke dobav, ki predstavljajo od 
50 - 80 % materialnih stroškov, določajo konkurenti Valkarton, Tespak 
(Slovenija) in hrvaški Kombinat Belišče. Monopol teh podjetij bi 
utegnil vse proizvajalce embalaže, ki valovito lepenko nabavljajo 
drugod, izriniti s slovenskega trga. Tega se v Tiki zavedajo. Po besedah 
direktorja Bojana Gorjupu, zaradi lega že navezujejo stike s tujimi

dobavitelji.
Tudi svetovna recesija in izgubajugoslovanskih trgov je Tiko po letu 

1992 posredno zabolela. Pojavili so se novi proizvajalci embalaže, 
prodajne cene pa so tako drsele navzdol. Posledica tega je bil v podjetju 
slabši poslovni rezultat.

Tikina proizvodna linija.

Upajo na najboljše
Najstarejša tovarna kartonske embalaže v Sloveniji trdoživo vztraja 

na trgu. "Učinkovito smo zmanjšali poslovne stroške, "je povedal Bojan 
Gorjup. "Znižali smo osebne dohodke, ki pa so glede na kolektivno 
pogodbo še vedno ostali 100%; na "mehak" način smo znižali tudi 
število zaposlenih - nekaj smo j ih predčasno upokojili, nikogarpa nismo 
nepriskrbljenega vrgli na cesto." Odprodali so skoraj vsa transportna 
sredstva in stanovanja v lasti. Da bi dvignili tehnično produktivnost, so 
nabavili računalniško opremo za grafično pripravo v tiskarni, novo 
linijo za izdelovanje fotografij ter nabavili nov stroj za izdelovanje 
kartonske embalaže v eni fazi. imenovan "casemaker". Vrednost teh 
naložb je znašala več kot 800.000 DEM, kreditirali pa so jih tuji 
dobavitelji. Vlagajo tudi v znanje. Zaposlili so nekaj novih strokovn
jakov in razpisali štipendije za redni in izredni študij.

ISO standard 9001
Da bi izboljšali kakovost svojih izdelkov in jih seveda predstavili 

svetovnemu trgu, so se skupaj z ljubljanskih Inštitutom za celulozo in 
papir lotili projekta "ISO standard 9001". V ta namen so zaposlili tudi 
strokovnjaka Petra Kapla. Projekt kakovosti je zahteven in dolgotrajen, 
a pričakujejo, da ga bodo osvojili že sredi naslednjega leta. V Zasavju 
ima certifikat kakovosti zaenkrat le izlaški Eti Elektroelement.

Področja, ki naj bi zaznamovala dolgoročni razvoj podjetja zajemajo 
proizvodnjo transportne embalaže na sodobnejših strojih, izdelavo 
kaširane in druge zahtevnejše komercialne embalaže ter povečano 
tiskarsko in knjigoveško dejavnost s po vdarkorn na pisarniških in drugih 
industrijskih obrazcih. Prav tako se nameravajo v kratkem prek telefonske 
centrale združiti s Centrom za javljanje in alarmiranje v Trbovljah, kar 
bi znižalo stroške nočne, praznične in varnostne službe ob koncih tedna. 
Še letos nameravajo preiti na kompletno računalniško poslovanje vseh 
služb ter navezati poslovne stike s tujimi trgi. Zaenkrat že uspešno 
poslujejo z Z Nemčijo in avstrijskimi Korošci.

Tatjana Polanc
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Osmošolci na izletu 
brez učiteljev - drugič

Da zaključni izlet letošnjih osmo
šolcev odpade, je povsem strokovna 
odločitev pedagoških delavcev, za 
katero nam ni potrebno dajati ute
meljitev časopisom. Obravnavana pa 
je bila tudi na svetu staršev in roditelj
skem sestanku, kjer so starši - razen 
redkih posameznikov - z njo soglašal i.

Moti nas predvsem tendencioznost 
članka, podtikanje o naši nesposob
nosti in nepripravljenosti do dela z 
mladimi. O tako občutljivem vpraša
nju, kot je vzgoja in izobraževanje, 
naj bi pisali zreli, izkušeni ljudje, ki 
se z vzgajanjem ukvarjajo tudi sami. 
Pričakovali bi lahko novinarski zapis 
o samem dogodku, nikakor pa si ne 
dovolimo vrednostnih sodb in 
diskvalifikacij našega dela. Tudi zato 
ne, ker naši učenci, takrat ko so v 
stiski, poiščejo pomoč pri razred

ničarki in pedagoginji, celo raje kot 
pri lastnih starših. Pri reševanju najtež
jih problemov pa se povezujemo 
tako s starši kot z zunanjimi 
institucijami, ki so za posamezno 
področje dela usposobljene in 
poklicane. Za ocenjevanje našega 
dela in ravnanja pa so pristojni drugi 
in nikakor ne podpisana novinarka.

Lekcija iz sociologije, ki jo na 
koncu daje novinarka učiteljem, je 
žaljiva in daleč od dobrega okusa in 
novinarske etike.

Pa še to: nihče od pedagoških de
lavcev šole naših osmošolcev ne 
označuje z besedama ''divjaki" in 
"lumpi", pa tudi učenci 8.c niso 
"najbolj problematični", nasprotno 
"najmanj problematični”, upo
rabimo vaše izrazoslovje. Za nas so 
vsi učenci predvsem odraščajoči mla
di ljudje z vsemi dobrimi in slabimi 
lastnostmi. Učencem želimo le poma
gati v včasih težkem obdobju 
odraščanja in zorenja, nikakor pa ne

škodovati.
Prav zato, ker se zavedamo 

odgovornosti našega poklica, ne 
dovolimo blatenja le-tega v vašem 
časopisu in od odgovornega 
urednika pričakujemo vsaj opravičilo.

Ravnateljica Majda Brvar 
in učiteljski zbor 8. razredov OŠ 

Tone Okrogar

Osmošolci na izletu - 
tretjič

Očitno se ne strinjava v izhodišču, 
spoštovana gospa Brvarjeva. Po vsem, 
kako reagirate v zvezi s pisanjem o 
tem problemu na vaši šoli, se mi zdi, 
da menite, da je to interna stvar šole. 
Tudi s trditvijo, da vam ni potrebno 
dajati utemeljitev časopisom. Morda 
imate prav - to ni potrebno utemelje
vati časopisom, še manj "nezrelim" 
novinarkam, kot nesramno imenujete 
našo sodelavko. Komu pa ste sploh 
odgovorni?Svetu šole, ustanovitelju, 
staršem, učencem? Komu? Kje so vsi 
ti dobili odgovore, zakaj niso vaši 
učitelji hoteli na končni izlet z otroki? 
in kdaj ste jih obvestili o neverjetni 
nedisciplini osmošolcev, ki so po 
vašem očitno tako divji, da jih ne 
morete več krotiti. Kako ste se lotili 
tega problema?

Vidite, tu je moje mnenje čisto 
drugačno. Dogajanja na vaši šoli 
(kot vseh drugih) ne morejo biti le 
interna. So splošna, družbena, če 
hočete. In zato je prav ter pošteno, 
da o njih pišemo. Res niste dolžni 
dajati pojasnil časopisom. Ljudem pa 
- in ena od poti, da zvedo resnico, je 
tudi časopis. Saj se je sicer po Zagorju 
o vašem vzgojnem podvigu precej 
govorilo.

Ne vem, kaj vi (ali učiteljski zbor 
8. razredov OŠ TO) razumete pod 
besedo tendencioznost, saj trditve v 
tem stavku ne podkrepite. Mi smo se 
lotili teme podobno kot vseh drugih. 
Probleme smo skušali osvetliti z 
vseh koncev. Tudi vas smo poklical i, 
vendar za obisk novinarke niste 
našli časa. To je seveda vaša stvar, ne 
naša. Čudi pa nas, da ni nihče od 
osmošolcev upal govoriti pod svojim 
imenom. Da so nas klicali starši in 
prosili, naj ne objavljamo teme, ker 
bi lahko imeli učenci v šoli zaradi 
tega težave. Zdi se mi, da ste na šoli 
potrebni temeljitega pogovora. Kajti 
takšnih reakcij v kolektivu, kjer 
"učencem želimo le pomagati v včasih 
težkem obdobju odraščanja itn." 
človek ne bi pričakoval. Načini, kako 
jim pomagati, so različni.

Ne trdim, da je učiteljski poklic 
lahek, je izredno težak in krepko 
podcenjen. In dokler bo tako, 
učiteljem niti ne bomo mogli karkoli 
očitati. Hoteli smo le opozoriti, da se 
nam zdi celoletno zastraševanje s 
končnim izletom slaba vzgojna 
metoda. Nasploh zastraševanja ne 
podpiramo - zato smo se lotili te

teme, ki učinkovito opozarja, kam 
lahko takšno delo pripelje.

Pa še nekaj pojasnil. Nikar ne 
posplošujte podtikanj o vaši nespo
sobnosti in nepripravljenosti do dela 
z mladimi. V tem primeru ste se 
pokazali učitelji pač nesposobni, to 
si boste morali zapisati za uh. Nihče 
ni posploševal problemov. So tudi 
učitelji, kot jih opisuje avtorica v 
zadnjem odstavku. In tudi lekcija iz 
sociologijo, na žalost, velja. Četudi 
jo zapiše "nezrel, neizkušen človek, 
ki se z vzgajanjem sam ne ukvarja". 
Saj res, s katerimi leti pa zaposlite 
učitelje, da se lahko pričnejo ukvarjati 
z vzgajanjem? In koliko otrok morajo 
ob prvi zaposlitvi imeti na grbi, da so 
po vaše zreli za opravljanje 
vzgojiteljske vloge?

Vsekakor upam, da bo že naslednji 
članek o vaši šoli bolj po vaši meri. 
Nikakor pa vam ne morem obljubiti, 
da o njej ne bomo več pisali.

Še to: nikjer nismo zapisali, da 
pedagoški delavci označujejo 
osmošolce z besedama divjaki in 
lumpi. Po odnosu do njih smo le 
sklepali, da jih imajo za takšne.

S spoštovanjem
Marko Planinc, odgovorni 

urednik

Osmošolci na izletu ■ 
četrtič

Sem pedagoška delavka, zdaj na 
vodilnem delovnem mestu. Dodobra 
sem preizkusila šolske izlete kot 
izvajalka in kot organizatorica. Za 
mano je kar lepo število let delovne 
dobe in lahko rečem, da me je ob 
vsakem izletu stiskalo v grlu pod 
bremenom velike odgovornosti. 
Starši ti zaupajo svoje otroke in 
pričakujejo, da jih boš varno pripeljal 
domov. Na izletu pa naj bi se seveda 
imeli kar se da lepo, to je pač smisel 
zaključnega izleta. Lepo pa se ne 
moreš imeti, če moraš otroke 
nenehno opozarjati na pravila 
vedenja. Ponavadi zlepa ne gre in 
tako so učiteljeva največkrat glasna 
opozorila prisiljeni poslušati tudi tisti, 
ki spoštujejo dogovore.

Ne bi rada sodila o pravilnosti, 
oziroma nepravilnosti zagorskega 
dejanja. Želim le povedati, da jih 
razumem. Ne vem, ali sem prevelik 
idealist, če mislim, da vosnovni šoli 
ni učiteljev, ki - navajam - zdrdrajo 
snov in s tem vzbujajo v učencih 
strah in odpor. Če [5a so, jih je prav 
gotovo manj kot učencev, ki take 
občutke vzbujajo v učitelju. Tudi 
učitelj ima pravico do čustev, saj je 
nazadnje vendarle samo človek.

Upajmo, da bo imel ta ukrep 
pozitivne vzgojne učinke in da bodo 
drugo leto vsi učenci odšli na tako 
pričakovani in zaželjeni končni izlet, 
ne glede na to iz katerega kraja in iz 
katere šole so.

Marinka Benetek, Trbovlje

Vedno se je težko posloviti od najbližnjih.
Smrt bolečine odpre še toliko bolj, 
če je pot do zadnje poti nemogoča.
Ob prerani smrti moje drage mame

Stane SOKIC
iz Doboja,

kraja, ki nam je bil nekdaj blizu,
danes pa je nedosegljivo daleč,
se za tople besede dejanja ter pomoč,
ki ste mi jo nudili v trenutkih težkega spoznanja,
iskreno zahvaljujem vsem sodelavkam
in sodelavcem Kulturnega centra Delavski dom
in sodelavcem Kulturnega centra Delavski dom
Zagorje, dr. Francu Novaku ter sorodnikom in
znancem. Vaša pozornost mi je veliko pomenila
in s spoštovanjem se je bom spominjala.

Milena Brkovič z družino
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Lokalna samouprava 

bila bi prava Meka za veljake. 

Obrniti malenkost bi bilo 

neuke in naivne polbedake.

A ker ljudje vedo, 

da bi oblast dobil 

prenekateri samopašni norec, 

bo novih občin le za vzorec.

Referendumska II.

Ne bo foteljev mehkih za veljake! 

"Nikar nas ne imejte za bedake!" 

je reklo ljudstvo

in tako v Zagorju obvisele so Izlake.

Hop. Cefizeli!

Ko te ustavi policaj, 

pretehtaj dobro,

če morda ni kak obcestni tolovaj. 

Sicer pa zdaj pri nas so policisti. 

Preveri jih z odmevom, 

če morda le niso isti, isti ...!

Klorofobična

Da iz kemične tovarne ne smrdi, 

zavzeto zatrjujejo vsi, 

ki tam so zaposleni.

Ko peljem se s kolesom mimo, 

me duši.

Je kaj narobe?

Se morda mi zdi?

Se res vse to dogaja samo meni?

Manja Goleč

v-

Izvozne
skrbi

Lani smo nemalokrat, tu in tam tudi v tej rubriki, 
obravnavali položaj zasavskih in vseh drugih izvoznic. 
Zlasti smo opozarjali na številna nerešena vprašanja, ki so 
tako ali drugače oteževala še večjo prodajo našega blaga 
na tuje trge. Sčasoma se je njihov položaj vsaj toliko 
izboljšal, da niso bili plat zvona.

Žal se danes v tem gospodarskem segmentu spet 
ponavljajo nekatere resne zadrege, zaradi katerih se izvozno 
usmerjeno gospodarstvo sprašuje, kam bo to pripeljalo? 
Tečaj že nekaj časa revalvira in ker to dokaj vpliva na 
izvoznice, se utegne ponoviti stara zgodba, da bodo spet 
izgubljale, namesto pridobivale vsaj skromne profite. Če 
bodo rdeče številke spet prevladovale med njimi, bo znatno 
manj akumulacije, to pa bo vplivalo na njihove možnosti 
posodabljanja, kar ne pomeni prav ničesar drugega, kot 
zmanjšanje njihove konkurenčnosti.

Sedanji način določanja tečaja bo bržčas še lep čas 
obveljal, ker je Banka Slovenije trdno odločena omejevati 
inflacijo in če bo le mogoče obdržati njeno rast okoli 13 do 
15 odstotkov v letu 1994. In ker bo sedanji način določanja 
tečaja tak, kot je, izvoznice lahko pričakujejo le omejevanje 
javne porabe, zadrževanja plač zaposlenih in, kar je malo 
verjetno, nadaljnje zmanjševanje obresti. Na kakršnekoli 
omembe vredne izvozne spodbude ni računati, saj bi samo 
za skromne spodbude država morala odšteti najmanj 60G 
do 800 milijonov tolarjev, ki pa jih v letošnjem proračunu 
ni.

Obremenitve izvoznic se v primerjavi z letom 1992 niso 
zmanjšale, pravzaprav le za nekaj stotink odstotka. Če bi se 
prispevki in dajatve nekoliko zmanjšali, bi to vsekakor 
deloma olajšalo sedanje razmere v izvoznih podjetjih. 
Zahteve o tem so znane, vendar doslej niso bile uslišane. In 
tako ostaja zelo nedvoumno spoznanje: samo vlada lahko 
izboljša sedanje stanje tega dela gospodarstva. Pri tem ne 
bo napačno opozoriti, da smo dolžni prodajo naših izdelkov 
na tuje trge še veliko bolj povečati. Če po eni strani 
ugotavljamo, da dosežemo dve tretjini bruto domačega 
proizvoda v tujini, nas bi to moralo navdati z dokajšnjim 
zadovoljstvom, ampak stvari vendarle niso take, da bi ga 
vzbujala. Delež izvoznega izkupička slovenskega 
gospodarska je le 21,2 odstotka, zasavski pa je menda 
komaj 14,2 odstoten. Pri tem ne bi smeli pozabiti, da smo že 
pred leti izvozni deležna območja trdnih valut približevali 
18 odstotkom. Približuje se konec piyega polletja in v prvi 
polovici julija bomo že tudi razpolagali s podatki tako o 
višini izvoza kot tudi izvozni vrednosti.

Milan Vidic



Stanovalci in sosedje Partizanske ulice 11 v Trbovljah so se, prepričani, da so 
zaradi obratovanja gostilne Amadeus na Partizanski 11, oropani osnovnih 
človeških pravic, pritožili Izvršnemu svetu občine Trbovlje. V pritožbi, ki sojo 
podpisali sosedje in stanovalci na Partizanski ulici 11, so ogorčeno protestirali 
zaradi nezakonitega posega v prostor ter kaljenja nočnega miru.

Rock Me Amadeus
Ker so v pritožbi zapisali, da najemnica 

lokalaMirjana Sedie ignorira vse obstoječe 
predpise in norme, ki veljajo v republiki 
Sloveniji, s svojim ravnanjem izvaja nad 
stanovalci in sosedi nasilje ter da so zaradi 
neposredo vanja pri kršitvah javnega reda i n 
miru stanovalci ugotovili, da so žrtve 
neusklajenih odnosov med policijo in 
medobčinskim inšpektoriatom, smo o 
zadevi povprašali omenjene organe in 
najemnico Sedičevo.

"Vse naše pritožbe inšpektoratu, katerih 
kopije smo pošiljali tudi Komiteju za 
gospodarstvo in razvoj občine Trbovlje, 
niso zadeve niti za milimeter premaknile iz 
mrtve točke," pišejo stanovalci. 
"Poudarjamo, da se gostilna nahaja v 
večstanovanjski hiši, v kateri vlada hišni 
red, katerega morajo spoštovati vsi 
prebivalci zgradbe. Na žalost je ta red za 
najemnico Sedičevo nesprejemljiv, saj je 
zapiralni čas gostilne ob 22. uri le-posmeh 
stanovalcem, ki morajo glasne zapoznele 
goste poslušati vse do 24. ure in pol ene ure 
zjutraj. Njihovi odhodi so slišni vsej ožji 
soseski, saj glasno vpitje odhajajočih ter 
zaganjanje njihovih avtomobilov, parkiranih 
pred gostilno, preprečuje stanovalcem, da 
bi legli kpočitku, preden zadnji opiti gost ne 
zapusti lokal."

Stanovalci pravijo,’ da nimajo zaščite. 
Inšpektorji pridejo kontrolirati zapiralni čas 
šele drugi dan dopoldan, ne pa takrat, ko j ih 
pokličejo. Najemnica lokala naj bi imela 
dobre veze tudi s policijo in občinskimi 
upravnimi organi. In tako se čutijo sta
novalci izigrane ter nemočne. Tudi zato so 
se obrnili z javnim pismom in prišli v naše 
uredništvo s svojo pritožbo.

Mi qq pažtnggmo
Tako sostanovalci. Na medobčinskih 

inšpekcijskih službah so nam pokazali 
odgovor na pritožbo, ki so ga od Ministrstva

za ekonomske odnose in razvoj, 
republiškega tržnega inšpektorata preje
li 7. junija letos. V njem so navedeni vsi 
pregledi (bilo jih je 14), izvedenih od 19.4. 
1993 (takrat je bila opravljena obravnava z 
ogledom poslovnih prostorov) do 20. 12. 
1993. Pregledi so bili prav zaradi prijav 
sostanovalcev pogostejši in sicer izvedeni 
tudi po 23. uri, od 9. 8., ko seje obratovalni 
čas gostilne Amadeus skrajšal do 22. ure pa 
so pregledi potekali okrog 22.30ure. Razen 
tega, da sta bila v sicer zaklenjenem lokalu 
4. junija lani ob 23.35 še dva gosta, je bil 
lokal ob pregledih vedno zaprt. Po besedah 
Sedičeve staomenjena gosta4. junija lani v 
gostilni uživala večerjo, ki jima jo je 
postregla pred zapiralnim časom. Skratka, 
tržni inšpektorat pri svojih pregledih ni 
ugotovil nobene kršitve obratovalnega časa. 
Stanovalci se pritožujejo zaradi kršitev 
javnega reda in miru ter prekomernega 
hrupa. "Ti kršitvi nista v pristojnosti tržne 
inšpekcije, temveč je pristojnost podana 
inšpektoratu za varstvo okolja oz. sanitarni 
inšpekciji in organom za notranje zadeve," 
je zapisano v odgovoru.

Pridem pozno...
Miran Bokalič, komandir policijske 

postaje Trbovlje, je glede kaljenja javnega 
miru in reda povedal: "Če se gostje vedejo 
dostojno, mi pač ne moremo ukrepati. 
Kontroliramo le, da gostinec ne toči alkohola 
pijani osebi, mladoletni osebi (do 15 let) in 
skupini, v kateri je kaka pijana oseba. Za red 
in mir v lokalu je odgovoren gostinec sam. 
Tudi glede prekomernega hrupa ukrepamo 
skladno po Zakonu o varstvu pred hrupom 
v naravnem in bivalnem okolju (iz leta 1976) 
v povezavi z Zakonom o varstvu okolja (iz 
leta 1993)."

Lani je bila policija enajstkrat obveščena 
o kaljenju nočnega miru, ki naj bi ga 
povzročali gostje v gostilni Amadeus. Poli
cisti so podali celovito poročilo na 
medobčinske inšpekcijske službe. Obvestili

so jih o zadevah, za katere so presodili, daje 
pristojna inšpekcijska služba in ne policija.

Letos (do konca maja) so sosedje petkrat 
zaprosili za intervencije v gostilni Amadeus. 
Od tega je bila enkrat oddana kazenska 
ovadba, ker je gost z nožem porezal drugega, 
trikrat naj bi šlo za razgrajanje izven lokala 
(najbrž, ko so se gostje odpravljali domov), 
toda ko je policija prispela, razgrajačev ni 
izsledila; enkrat pa naj bi šlo za hrup, ki ga 
policisti ravno tako niso ugotovili. Tudi 
Mirjana Sedie je v pogovoru povedala, da ni 
res, da se v njenem lokalu gostje "koljejo". 
Zgodilo da seje le enkrat, ko je gost drugemu 
gostu porezal roko.

Vrtec ogradila 
bodem

Sostanovalci so se pritoževali tudi zaradi 
parkiranja vozil gostov, toda policisti niso 
zadolženi, da na parkirišču ločujejo vozila 
gostov od vozil tamkajšnjih prebivalcev. 
Da bi preprečili parkiranje vozil gostov 
pred lokalom, so policisti predlagali, naj 
sosedje s pridobitvijo soglasja ustreznega 
organa pri vhodu parkirišča postavijo verigo 
s ključavnico in ključe razdele le 
upravičencem.

"Če se pojavi kršitev, zoper kršilca 
brezpogojno ukrepamo. Večkrat smo lokal 
obiskali tudi samoiniciativno, v različnih 
časih, tudi v večernih urah. Če se bodo 
sosedski odnosi še bolj zapletali, bo zadeva 
zrela, da se uredi na sodišču in nikjer drugje," 
je svojo pripoved zaključil Miran Bokalič.

Sostanovalci pa v pritožbi dodajajo: "Za 
nameček vsem nerešenim, leto trajajočim 
problemom, pa je gospa Sedičeva izvedlaše 
eno skrajno potezo, ki potrjuje naše trditve. 
Kljub temu, da ji je bila s strani občine 
odklonjena vloga za gradnjo gostilniškega 
vrta pred hišo ter brez vsakršnih soglasij 
stanovalcev, je samovoljno pričela 3. 5. 
1994 z gradnjo vrta na funkcionalnem 
zemljišču, ki je v uporabi vseh stanovalcev 
zgradbe."

Po besedah načelnika medobčiriškega 
inšpektorata Stanislava Goloba in 
urbanističnega ter gradbenega inšpektorja 
Igorja Pražnikarja namembaomenjenega 
zemljišča ni bila natančno opredeljena. Igor
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Pražnikar zadevo razlaga: "Nekoč je na 
imenovanem zemljišču že stal vrt, bil ob 
gradnji tržnice porušen, nakar je 
namembnost imenovanega zemljišča postala 
nedoločena. Ko je gosti nsko podjetje Rudar 
lokal kupilo, za kar obstaja tudi kupopro
dajna pogodba, žal pa zadeva (kot še v 
mnogih primerih po Sloveniji) ni zemljiško 
- knjižno urejena. GP Rudarje dalo lokal v 
najem Sedičevi. Za adaptacijo in novo 
ureditev lokala Amadeus so bila izdana vsa 
potrebna soglasja. Prav tako je Sediceva 
vložila vlogo za pridobitev soglasja za 
gradnjo vrtička. Ker paje pred tem Crnkovič 
vložil denacionalizacijski zahtevek, je bila 
zadeva zamrznjena in nihče ni smel 
Sedičevi izdati dovoljenja za 
gradnjo."

Ker so se sosedje "spotaknili" ob 5 
centimetrov visoko pozidane stebričke in 
sprožili zahtevo za rušenje, je občinski 
sekretariat izvršnega sveta, po tistem ko je 
Sediceva izjavila, da bo vrtiček sama podrla, 
sprejel sklep, da to izvršbo za inšpekcijske 
službe na lastne stroške opravi Javno 
komunalno podjetje Trbovlje, ki je vrt tudi 
gradil.

"Sama gradnja vrtička za urbanistično in 
gradbeno inšpekcijsko službo ni urgentne 
narave. Bolj zaskrbljujoči so tamkajšnji 
sosedski odnosi," je mnenja Igor Pražnikar.

5e kiklco

prodala bom

Bosanski lonec
V pritožbi so sostanovalci namignili, češ 

da se v lokalu zbirajo begunci in 
ostali neslovenci in je postal 

lokal že prava 
"balkanska 

krčma".

Podobno sta povedala 
tudi zakonca Sedie - 
Jurečič. Zgodba je prav 
zanimiva. Do leta 
1975 naj bi bil lokal 
skupaj
zemljiščem, kjer 
je sedaj vrt, last 
soseda 
Crnkoviča.
Tega leta naj bi vse 
skupaj za velike denarje 
prodal GP Rudarju. Rudar, ki 
je od takrat lastnik lokala, si je 
priskrbel vsa potrebna dovoljenja za 
obratovanje. Med dovoljenji je tudi 
dovoljenje za obratovanje vrta v izmeri 70 
kvadratnih metrov. Sedanja najemnika sta 
uredila 50 kvadratnih metrov (torej manjši 
vrt) z namenom, da bi ostalo nekaj 
parkirnega prostora za okoliške stanovalce. 
Gostje se že pred deseto uro prestavijo v 
lokal, dane bi motili sosedov. Dokler takšna 
zadeva ni rešena, se v takšen prostor namreč 
ne sme na nikakršen način posegati. O 
sosedih pravita, da je idejni vodja celotne 
gonje proti njima Juro Crnkovič, ki je prej 
nagajal že tudi GP Rudarju. "Z njim se ne da 
pogovoriti. Eden od poskusov iskanja 
obojestransko sprejemljive rešitve se je 
končal tako, daje rekel, naj prvo obnovimo 
fasado celotne hiše, popravimo streho in, 
žlebove, postavimo rampo, potem pa bo 
šele premislil, ali jim bo dovolil imeti vrt ali 
ne," pravi Mirjana.

nad neposredno okolico, ki da jo gostje 
onesnažujejo. Mirjana jim glede lulanja, 
bruhanja in ostalega fekaliziranja okolice 
lokala vrača, da mimo lokala vodi bližnjica 
na Terezijo. Tam mimo hodijo ponoči 
domov tudi ljudje, ki niti slučajno niso gostje 
njunega lokala in možno je, da tudi oni 
onečedijo okolico. V glavnem pa se 
največkrat najdejo iztrebki sosedovih psov.

Kot zadnji korak v obupu nad sosedi 
bosta (če ne bo šlo drugače) tožila zaradi 
blatenja dobrega imena. Mirjana in Janez 
zaključujeta svojo plat zgodbe z vprašanjem, 
kako ljudje, ki ne hodijo v ta lokal, vedo, kaj 
se v njem dogaja?

Pritožba sosedov ne izpričuje čiste resnice, 
je povedal Stanislav Golob. Prebivalci so 
prizadeti, ker v njihovi neposredni bližini 
obratuje lokal neslovenske lastnice. Kar pa 
navajajo v pritožbi, se še ni zgodilo. Skoraj 
vse navedbe so predvidevanja. "Vtis imam, 
da zadeva sodi na sodišče," se je ob koncu 
vsem vprašanim pridružil tudi načelnik 

medobčinske inšpekcijske službe.

Mirjana 
Sedie je mnenja, 
da seje vse skupaj s strani 
sosedov sprevrglo v navadno 
blatenje lokala in nič drugega. Po njenih 
besedah naj bi imel lokal zdaj že okoli 400 
rednih gostov, ki res da so mešani, vendar v 
lokal nikakor ne zahajajo samo "južnjaki". 
Na vprašanje, ali se tam res zbira južnjaška 
mafija, sta odgovorila, da to ni res. Na 
začetku so se sosedje samo smejali, češ, saj 
ni nobenih gostov, saj ne bosta imela niti za 
štruco kruha. Najemnika lokala sta v en glas 
zatrdila, da bi bila zaradi nemogočih sosedov 
takoj pripravljena zapustiti lokal, če bi jima 
Rudar povrnil ves denar, ki sta ga vložila v 
obnovo lokala. Pravita, da gre za okoli dvesto 
tisoč nemških mark kreditov.

In konec
Direktor 

Gostinskega 
podjetja Rudar 

Mihael Zver je 
povedal, da se

ograjujejo od
posegov na vrtu brez 

soglasij. Povedal je, da 
se namerava skupaj z 

najemnico lokala in 
stanovalci zgradbe vsesti 

za skupno mizo in se 
dogovoriti za pravila igre, ki 

bi veljala za vse. To bi bila 
pravzaprav prava rešitev. 

Sediceva je namreč vložila v lokal 
preveč, da bi se dala mirno odgnati.

Stanovalci pa zaradi opijanjenih 
gostov in po njihovem neprilagodljive 
najemnice lokala tudi ne bodo na vrat na nos 
odbrzeli iz stanovanja, kjer so stanovali 
precej let prej, predenje prišla Sediceva "k 
črugat".

V Amadeusu knapi pač ne pijejo več 
dalmatinskega ta črnega. Danes je "pr'
črugat" v modi pivo in rakija. Ali pa tudi ne.

Poleg tega se sostanovalci pritožujejo tudi
Tatjana Polanc, Jure Nagode in 

Marko Planinc
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Zagorska zdravniška vojna, kot smo
poimenovali domiianja v zagorskem 
zdravstvenem domu v enem izmed zapisov v 
Zasavcu, je še ved no ena izmed glavnih tem

1 lIVriU, ,
pogovor. Tokrat objavljamo naSa vpraSanja 
in odgovore dr. Franca Novaka ter dr. Franca
v.\v. v.\\v. v. w.*.\v.\v.\v.v. v.\v.*. v.\v. v. v. v. v.\

ja’

pojasnila videnje težav in reSitevzamotanega 
klobčiča.

Kako vidite situacijo v ZD?
Trenutna situacija v ZD je v primerjavi z 

januarjem praktično ista, glede na bodočnost 
mogoče Se slabša. Nobene stvari niso dokončno 
rešene. Svoje sta sicer dorekla IS in SO. Vendar, 
kar je bilo na skupščini izrečeno, ni bilo izvedeno 
na svetu zavoda. "Vojna" se še vedno nadaljuje s 
pozicije moči proti iskanju legalne poti. Naša 
legalna pot je FIDES, vse ostalo je stvar dogovora.

Kateri očitki še vedno zelo trdno stojijo?
Najprej blokada informacij. Zdravniki decembra 

še nismo imeli s kolektivno pogodbo 
zagotovljenega pretoka informacij o poslovanju, 
razmeščanju kadra in podobno. Tudi po 19. marcu, 
ko je bila uveljavljena kolektivna pogodba FIDESA 
s to pravico, še vedno traja blokada informacij. 
Pravzaprav smo bili sredi maja klicani, da bi 
nekateri od nas začeli delali v strokovnem svetu. 
Jasno nam je, daima direktor vedno zadnjo besedo, 
samo potrebno je mnenje zdravnikov, ker smo 
nosilci te dejavnosti. Odgovorni smo moralno, 
etično in kazensko. Če se nekaj dogaja v hiši, 
imamo pravico to vedeti. Tako mi mislimo. Ne gre 
za poslovne tajne. To je eno. Drugo je to, govorim 
predvsem za prvo strokovno skupino - splošno 
medicino, da se še vedno ne dela na stroki kot je 
treba. Potrebno je teamsko delo. Seveda sem 
individualno odgovoren za delo v ambulanti. Če 
pa go vorimo, da smo odgovorni za delo za zagorsko 
populacijo, je lo teamsko delo. Moramo poznati 
potrebe populacije, potrebe terena. Določene stvari 
je treba teamsko pripravljati in izpeljati. V Zagorju 
tega ne delamo. Vsak tak poseg zavrnejo s pozicije 
moči in ne s pozicije dogovora - političnega, 
kolegialnega ali kakršnegakoli.

Vi poudarjate strokovnost, očitajo pa vam, 
da ste se lotili reševanja tega problema s 
političnimi sredstvi.

Zakaj smo se tako odločili? Prvo pismo, ki smo 
ga zdravniki naslovili direktorju, je bil apel. 
Mogoče malo oster, ampak apel, da bi želeli 
pogovor o točnem poslovanju, o kadru. Že takrat 
smo opozarjali, da bo ZD posloval z izgubo. In je. 
Objavili so nas v biltenu poslovne skupnosti na 
prvem mestu s 27 milijoni tolarji. Opozarjali smo 
na kadrovsko zasedbo ZD, na preveč 
paramedicinskegakadra. Vendar so to obrnili v to, 
da smo proti medicinskemu kadru - sestram. In jih 
obrnili proti nam. To je bil politični element 
kampanje z druge strani. Opozorili smo na veliko 
obremenjenost nekaterih zdravnikov v ZD, 
obremenjenost zdravnika v domu Izlake, na 
neracionalno trošenje denarja za nabavo osnovnih 
sredstev, ki ni bila čisto v skladu z interesi ZD, 
predvsem na ambulanto v Medijskih toplicah na
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Izlakah. Opozorih smo naslabo organizacijo službe 
splošne medicine, kar je naj večji problem. To se še 
danes ni bistveno popravilo. Pripravljen material 
vodstva ZD smo si morali dobesedno priboriti, 
čeprav sem sam član sveta zavoda. Vse naše 
zahteve so bile grobo zavrnjene na celi črti. To 
človeka malo zaboli, posebno če veš, kaj si naredil, 
pa tudi če drugi povejo, kaj si naredil. Teren sproti 
vrača informacije, mi vemo ali je naše delo dobro 
ali slabo. Zato smo se obrnili na IS. Takrat je padla 
ideja o zamenjavi direktorja. Resje nesprejemljivo, 
da bi zdravnik, ki odhaja v zasebništvo, opravljal 
še naloge direktorja ZD in si sam pripravljal 
pogodbe. To je skregano z zdravo pametjo. To je 
ugotovil tudi IS.

Marca je bila seja sveta zavoda, koder sem 
nastopil z mnenjem večine zdravnikov, razen dveh, 
treh, in z mnenjem IO sindikata zdravstvenih in 
socialnih delavcev s pripombami, s konkretnimi 
predlogi. Vse so zavrnili. Potem sem se odločil, da 
ne bom več delal v svetu, če zunanji člani niso 
pripravljam poslušati nikogar, razen direktorja. 
Odšla je dr. Peršinova. Pravijo, ker je 
Ljubljančanka. Če bi ji nudili prave ugodnosti, bi 
verjetno ostala pri nas.

Se bo z odhodom di rektorja zdravniška voj na 
počasi umirila?

Politično, pa tudi medijsko, so polarizirali 
zdravnike. Z zdravniki sem se sestal zaradi mnenja 
za sejo sveta zavoda, direktorje sestanek prekinil 
češ da motimo delovni proces. Potem pa smo se še 
enkrat dobili. Takrat so vsi zdravniki razumeli 
naša stališča. Naši cilji so v bistvu trije. Prvi: 
zdravniki smo zainteresirani, da javni zavodostane. 
Drugi: da si zagotovimo stalni zdravniški kader in 
mu omogočimo nadaljnje izobraževanje. Tretje: 
ugotavljamo, da zavodu mnogo denarja odvzame 
odvečni kader. Direktorjev sanacijski programje 
naravnan tako, da bomo prihranili le z manj

specializacije, pri malici, pri kadrih nič.
Kaj menite o zasebnih praksah?
Politika v Sloveniji je naravnana tako, da bodo 

javne zavode razbili. Čim nekdo odide, se začne 
razkroj. Splošna medicina s tem kvalitetno veliko 
izgublja. Začelo se bo rivalstvo, veliko več bo 
podlih udarcev. Konkurencajekonkurenca. Ljudje 
ne bodo več delali teamsko. Sedaj smo na primer 
trije ali štirje zdravniki predebatirali bolezen 
kakšnega pacienta, to se ne bo več dogajalo. 
Dostopnost zdravnika se bo mogoče povečala, 
ljudje pa bodo zgubili kvalitetnejšo obravnavo 
bolezni. Zbornica mora dobiti svoje mesto in 
zagotoviti zasebniku - zdravniku socialno in 
ekonomsko varnost in s tem "varnost" tudi za 
njega opredeljene ljudi. Verjetno se bo osnovno 
zdravstvo sprivatiziralo. Uspešno pa bo šele takrat, 
ko bo zbornica imela svojo pravo funkcijo. Čez 
leta se bodo verjetno zdravniki, podobno kot v 
Angliji, združevali in racionalizirali svoje delo, 

55 kadre... Preveč stihijsko seje dopustilo odhajanje 
§ v zasebništvo v osnovnem zdravstvu. Obstajata le 

dve možnosti. Prva je ta, da bodo ZD propadli in 
o jih bomo prepustili drugim namenom, druga pa, da 
| bodo obstajali dalje, poleg njih pa še ambulante 

zasebnikov. To pa pomeni širitev infrastrukture, 
kar je vsekakor dražja varianta.

Ali lahko pride v privatizaciji do poceni 
nakupov strojev?

Vsa oprema je iztrošena, je pa še uporabna, 
čeprav je stoodstotno odpisana. Vredna je pač 
toliko, koliko jo jekdo pripravljen plačati. Zasebnik 
- zdravnik bo poceni prišel do stroja, ki mu bo 
služil še precej let - kot bi služil tudi ZD. Na 
papirjih morda ta trditev ne drži, dejansko pa, saj 
bo pridobival s tem sredstva.

Sta dva rentgena, oziroma trije, če štejemo še 
Litijo, na tako majhnem prostoru smiselni?

Moje mnenje je ne, če gledamo lo s stališča 
ekonomije, kar je potrdilo tudi Ministrstvo za 
zdravstvo. Kar pase gradi natradiciji in dostopnosti, 
pa je stvar dogovora, kar vleče za sebo tudi logične 
finančne posledice.

IS je sprožil postopek za imenovanje v.d. 
di rektorja in dal priporočilo, naj bo to zdravnik. 
Mora biti direktor zdravnik?

To je potrebno, ker so zdravniki vedno očitali, 
da vodi ustanovo birokrat ali pa nekdo, ki ni iz 
stoke. Vendar tisti, ki to prevzame, naj skrbi 
predvsem za strokovni del. Njegov pomočnik pa 
naj bo dober ekonomist.

Še razmišljate o odhodu iz zagorskega ZD?
Če bi mi januarja nekdo dal službo, bi takoj 

odšel. Pa tudi sedaj, če se razmere ne uredijo. 
Težko je prihajati v službo in vsak dan opazovati, 
če je na stenčasu spet kakšno opozorilo, sklic 
zbora, razpis disciplinske komisije in se ne ve, kaj 
se bo dogajalo. Ni potrebnega strokovnega vzdušja. 
Tudi ostali kader je nezaupljiv. Vse visi v zraku. 
To je stanje negotovosti.

Ste kandidati za novega direktorja?
V sedanji situaciji sem pripravljen prevzeti v.d. 

Samo direktorstvo pa je stvar dogovora in podpore 
ostalih zdravnikov. Sedaj imam podporo devetih 
od trinajstih zdravnikov, ki bodo ostali v zavodu.
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Kako ocenjujete situacijo v zdravstvenem 
domu ob izteku direktorovanja?

Današnji zavod Zdravstveni domje na razpotju, 
ko še bo treba odločiti tako za bodoči obstoj ZD oz. 
bodoči razvoj osnovne zdravstvene dejavnosti. 
Zdravstveni delavci, predvsem zdravniki, smo 
pred izbiro, ali ohraniti stare kalupe, ali se 
posodobiti, sprivatizirati, omogočiti tiste prednosti 
pacientu, ki naj bi jih privatizacija imela; seveda 
pod pogoji, da ohranimo stavbo zdravstvenega 
doma v njeni funkciji, kot center zdravstvenih 
uslug, ki jih nudimo v Zagorju. Osebno sem se po 
17 letih direklovanja odločil za drugo pot, ki sem 
jo nakazal že leta 1992 v konceptu o reorganizaciji 
ZD v zdravniško zadrugo. Koncept je bil sprejet na 
Ministrstvu za zdravstvo in zdravniški zbornici. 
Mislim, da bo veljal, da se bodo morali zasebniki 
združevati v združenja. Kot direktor sem 
zadovoljen z nekaterimi uspehi. Posodobili smo 
nekaj opreme v zdravstvenem domu, npr. nabavili 
sodobni biokemični aparat za laboratorij, redno 
skušamo vzdrževati in obnavljati reševalno službo, 
uspela je akcija zbiranja denarja za RTG aparat, ki 
bo junija montiran, v kletnih prostorih smo odprli 
trgovino s pomožnimi zdravilnimi sredstvi, v najem 
smo dali prostor optiku, novost je okulistična 
ambulanta, pedikerju smo dali prostor v najem, 
predvidevamo preselitev RK Zagorje v ZD, pa tudi 
dinge dejavnosti, ki bi služile osnovnemu namenu 
povezave zdravstva. V Zagorju je bogata tradicija 
še od bratovske skladnice, od leta 1876, zato 
upam. da bomo to tradicijo še naprej negovali.

Na vas letijo mnogi očitki. Kateri vas najbolj 
bolijo?

Razumem situacijo, ki je pripeljala do nekaterih 
očitkov, kritik in napadov na mojo funkcijo oz. 
name osebno, ker so napadi v glavnem s strani 
zdravnikov - kolegov. Zdravnik je z novo politično 
stvarnostjo dobil na papirju marsikatero pravico. 
Omogočeno mu je, da gre v zasebno delo, da je 
glavni nosilec dejavnosti, s strani zdravniške 
zbornice mu je bilo rečeno, da bo njegovo delo 
dobro plačano itd. V resnici se te zadeve zelo 
počasi rešujejo. Razumljiva je kritičnost teh kadrov 
do npr. funkcije direktorja. Ni mi pa razumljiv 
način kritiziranja - mimo naših organov, 
prehitevanje odločitev naših organov, celo "forsi- 
ranje" s političnimi sredstvi. Boli meto. S sodelavci 
želim še naprej sodelovati, ne mislim podirati 
mostov, ker bomo morali strokovno sodelovati v 
dobrobit Zagorjanov, pacientov. Zato želim, da bi 
imeli čim več skrbi in zanimanja za svoj delokrog, 
pravilen odnos do pacientov, da bi bolj spoštovali 
starejše, strokovno hierarhijo, kije v medicini ena 
izmed osnovnih pogojev za pravilno strokovno 
delo in bi v bodoče izključevali politične poti za 
dosego strokovnih ciljev. Morali bi upoštevali 
kvaliteto dela, specifiko, tudi prizadevanje 
Zagorjanov, ki so ga pokazali tako za graditev ZD 
leta 1953, posodobitev 1981 in pomoč pri 
opremljanju z rentgenom. Kolegi so dejali, da mi 
ne bomo dali niti tolarja za rentgen, če gaZagorjani 
sami ne bodo kupili. To ni prav. Tudi ZD mora 
odvojiti del sredstev zaRTG aparaturo, saj moramo

prisluhniti potrebam ljudi. Vnaprej bi kolegom 
priporočal večjo skromnost in kritičnost do lastnih 
zahtev, opredelitev in želj po napredovanju. 
Nikakor nisem proti napredku, samo želim, da se 
te stvari izvajajo v dobrobit vseh, tako pacientov 
kot tudi strokovnih delavcev.

Je smiselno v tako majhnem prostoru, kot je 
Zasavje, imeti rentgenske aparate, kot jih bomo 
imeli sedaj?

To je smiselno zaradi tega, ker je aparat, ki je 
trenutno v bolnišnici, aparat visokih kvalitet 
predvsem za snemanje kosti, notranjih organov 
itn. Naš aparat v Zagorju pa je za snemanje pljučno 
srčnega sistema, predvsem pljuč. Je specifičen 
aparat in bi ga morali na vsak «ačin v bolnici 
Trbovlje dokupiti. Sicer paje znano, daje evropski 
normativ za RTG aparat 10 do 15 tisoč prebivalcev, 
kar nam potrjuje tudi strokovno mnenje klinike 
Golnik. Glede na to, da imamo v Zasavju 48000 
prebivalcev, ni nobeno razkošje imeti dva RTG 
aparata.

Lahko rečemo, da sezdravniška vojna z vašim 
odhodom končuje?

Ne strinjam se z izrazom zdravniška vojna, ker 
ne gre za vojno, ampak za dva različna koncepta 
razvoja. Enega, ki zagovarja stare rešitve in 
drugega, katerega zagovornik sem poleg večine 
zdravnikov ostalih strok tudi jaz, ki zagovarja 
privatizacijo in nove prijeme v osnovnem 
zdravstvu. Nekaj splošnih zdravnikov s svojim 
mnenjem ne more ustaviti razvoja, ki bo šel tudi v 
Zasavju tako, kot v celotni Sloveniji. Rešitve 
našega vodstva smo pojasnili članom SO in IS. Za 
nekatere smo dobili soglasja. Dejansko je konec 
t.i. zdravniške vojne, saj se ne moremo več 
pogovarjati na ta način. Želim, da se konstruktivno 
pogovorimo. Ne glede, kakšni so osebni odnosi 
med posameznimi kolegi - zdravniki, bomo vsi, ki 
hočemo v Zagorju ostati in delati, morali prisluhniti

predvsem željam in potrebam pacientov. V sakršne 
"vojaške aktivnosti" bi škodovale vsem skupaj.

Vseskozi ste že zagovornik privatne prakse. 
Jebojazen,da bi zdravniki prepoceni dobili tudi 
aparature, upravičena?

Ne. Zdravnik, ki se odloči za zasebno delo, 
mora najprej dobiti koncesijo. Vsakršnokoli 
odtujevanje opreme iz bivšega ZD ne pride v 
poštev. V poštev pride čista najemna pogodba za 
prostore, čista najemna pogodba za opremo. Če je 
bolj ekonomično, da za opremo skrbi samo eden, 
jo mora ta zdravnik pošteno odkupiti in pošteno 
plačati. Rentgen npr. ne pride v poštev za odkup, 
ker stane brez inštalacije okrog 140.000 mark. 
Nekateri manjši aparati, npr. zobozdravstvene 
ordinacije, pa.

Zakaj se zdravniki v Zasavju ne odločajo za 
zasebno prakso?

Iz več razlogov. Veliko je mladih zdravnikov, 
ki še nimajo pogojev za privatizacijo. Precej jih je 
tik pred upokojitvijo in se ne odločajo za poslovne 
rizike in samostojnost. Vemo, da se zadeve le 
počasi premikajo, predvsem zaradi slabe finančne 
situacije v občinah, ki so ustanoviteljice ZD. Zato 
so pogoji za privatizacijo relativno slabi. Najboljši 
so za zobozdravnike, v Zagorju bodo odrasli 
zobozdravniki v letos vsi sprivatizirani.

Kdaj mislite vi začeti na svoje?
Prijavil sem se že pri zavarovalnici, zaprosil za 

koncesijo, pričel bom, ko zadostim predpisom. 
Vendar želim v ZD pustiti stvari urejene, ne bi rad 
nasilno trgal vezi, želim ostati v okviru te stavbe. 
Z zasebno prakso bi začel oktobraletos. S tem, da 
zagotovim vse pogoje za predčasen odhod z 
direktorske funkcije, opravim vse zadane naloge, 
največje so: kompletna ureditev rentgenskega 
aparata, nakup dodatnega reševalnega vozila in 
ureditev okulistične ambulante. Akcijo 
posodobitve pljučnega dispanzerja z nakupom 
RTG aparata bomo nadaljevali z aktivnostmi za 
posodobitev ginekološkega dispanzerja, kjerbomo 
s pomočjo prebivalstva in občine nabavili 
ultrazvočni aparat. Nadaljevali bomo s 
posodobitvijo medicine dela, otroških dejavnosti 
in ostalih, predvsem pa vidim bodoči razvoja 
fizioterapije tako v ZD kot Medijskih toplicah, 
kjer se bomo zdravstveni delavci lahko vključevali 
v koncept turistično - zdraviliškega kompleksa.

Kdo bi bil primeren za novega direktorja 
zavoda?

O imenih ne bom govoril. Primeren bi bil 
predvsem tisti, ki bi se boril za strokovni nivo ZD, 
za strokovni razscvet, naše zavarovance, da bi 
določene usluge dobili čim bližje svojemu domu, 
oz. tisti, ki bi nadaljeval naše zastavljeno delo. 
Imeti mora organizacijske sposobnosti, biti pa 
pošten do sebe, kolegov in kolektiva ter se ne sme 
ukloniti vsakemu zunanjemu vplivu.

Mislite, da bi bilo direktorja bolje iskati med 
drugimi profili, ne med zdravniki?

Za manjši zavod, kjer funkcija ni tako obsežna 
in ni potrebna stoodstotna časovna angažiranost, 
je bolje, da je direktor zavoda zdravnik. Pozna 
stroko, pozna druge probleme, seveda se mora v 
organizacijo in druge zadeve še poglobiti. Rezultati 
takšnega direktovanja so boljši kot pa, če bi bil 
direktor pravnik ali ekonomist, čeprav jih ne 
podcenjujem.

Marko Planinc
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Dokazano je, daje nepopisno taljenje, ki ga utrpi vsak dan na tisoče 

živali, delo človeških rok. Živali mučijo iz surovosti, malomarnosti, 
neznanja, pridobitništva. Vsa društva za varstvo živali so preko svojih 
članov in vseh vestnih občanov dolžna ukrepati preko postaj policije 
in prijaviti sodniku za prekrške vsakršno mučenje ter druge vrste 
zapostavljanja nemočnih živali, ki so prepuščene na milost in nemilost 
ljudem.

Imenovano društvo ureja zaščito vseh živali in pri tem opozarja na: 
slaba neprimemabivališča za živali (hlevi, svinjaki, zajčniki, premajhne 
pasje ute, majhni pesjaki - pozimi morajo biti prostori primerno topli 
v poletni vročini morajo biti prezračevani); stradanje ali nepravilno oz. 
pomanjkljivo hranjenje živali (opozarjamo na dosti pitne vode); 
nudenje veterinarske pomoči bolnim živalim; obsojamo pretepanje, 
mučenje, zastrupljanje, posebno psov, mačk, golobov in drugih živali; 
rejne živali ne smejo biti privezane na način, ki bi bil zanje moteč in 
boleč ali pa tako, da bi jim bi onemogočen ležeč položaj.

Na podeželju opažamo posebno krutost do psov čuvajev. Opozarja
mo, daje dolžnost gospodarjev priskrbeti za pse primerne življenske 
pogoje. Čeje pes privezan, mora imeti nujno usnjeno ovratnico, veriga 
pa ne sme biti krajša od 3 metrov. Imeti mora leseno uto, dvignjeno od 
tal, primerno psu veliko. Pred vhodom naj ima položene deske. 
Ležanje na cementni podlagi je za psa škodljivo, lahko dobi revmo. Pes 
mora imeti na sončni pripeki dosti sence. Pozimi naj mu bo zagotovljeno 
zavetje pred mrazom in drugimi vremenskimi neprilikami, posebno to 
velja za pse, ki imajo kratko dlako. Poleg hrane morajo imeti psi dosti 
sveže vode. Pes je človeku najboljši prijatelj, podarite mu kakšno 
besedo, pobožajte ga, spustite ga^ večkrat z verige, naj se sprosti, 
hvaležen vam bo.

Zavedati se moramo, da so živali živa bitja, odvisna od nas. Ravno 
tako čutijo žejo, lakoto, bolečino, strah pred trpinčenjem kot človek, 
zato bodimo humani do njih. Ne mučimo jih.

Člani društva dobivamo tudi večkrat pritožbe na račun živali, kijih 
imajo lastniki v stanovanjskih naseljih (blokih) in opozarjamo, daje 
pri marsikaterem lastniku odnos do teh živali zelo slab, pa naj bo pes, 
mačka ali druge male živali.

Pa poglejmo zopet našega prijatelja psa. Dobili smo ga in zaprli v 
svoje stanovanje, v vačini primerov so to sanitarije, hodniki brez 
zadostnega zraka. So primeri, da so zaprti v kleteh ali drvarnicah, ali 
na balkonih na sončni pripeki, pozimi pa na mrazu. To je nehumano, 
to je mučenje živali. Poudarjamo, da pes poleg hrane in vode potrebuje

nego in dosti vsakodnevnega gibanja. Zavedati se moramo, da mu 
moramo omogočiti vsakodnevno fiziološko potrebo, pa naj bo vreme 
lepo ali slabo in to vsaj štirikrat na dan, drugače pes lahko zboli. Pri tem 
pa naj lastniki psov ne vodijo na potrebo na otroška igrišča ali zelenice 
ali v okolico blokov. Če pa se že zgodi, da se žival ponesnaži v taki 
okolici, naj lastnik za njo počisti. Ne pustimo mladega psa hoditi po 
stopnicah, pokvaril si bo hrbtenico. Psa tudi ne smete ves dan puščati 
samega.

Ko psa dobimo, moramo vedeti, da bo pes žival z nami najmanj 10 
let. Če se odločimo zanj samo zato, ker smo si to zaželeli mi ali pa 
otroci, se pogosto zgodi, da se ga bomo po prvih težavah hoteli znebiti. 
Psa nimamo več radi, zavržemo ga kot otrok svojo igračo, ki se 
naveliča, pogosto se zgodi, da ga celo spodimo, ali pa se do njega 
obnašamo tako, da mu ne mudimo dnevne oskrbe s hrano, vodo, ga 
celo mučimo, s tem pa ga fizično in psihično prizadenemo. Takšno 
početje ni vredno človeka in je kaznivo dejanje.

Da bi se izognili nadpovprečnemu prirastu živali, damo lahko tako 
pse, kot mačke sterelizirati, s tem pa se bomo izognili odvečne jeze ali 
celo nehumanovega pobijanja živali.

Naleteli smo na veliko primerov, ko so bili psi čuvaji zaprti v 
zapuščenih barakah, kolibah, skednjih, skladiščih ali v drvarnicah, ko 
daleč naokoli ni stanovalcev.

Bodimo vendar ljudje, ne mučimo živali!
Štefka Kurent

Izleti
Trbovlje- Planinsko društvo 

Trbovlje organizira izlet mladih 
planincev na Komno. Enodnevni 
izlet bo to soboto. Izlet je namen
jen mladim članom tega društva. 
Izletnike bosta vodila dva pla
ninska vodnika oz. mentorja. 
Organiziran je brezplačni 
avtobusni prevoz iz Trbovelj do 
Bohinja in nazaj. Naslednji 
skupinski izlet za odrasle bo 
organiziralo Planinsko društvo 
Trbovlje 18. junija. Izletniki se 
bodo podali iz Črne na Peco, 
sestopili pa bodo v Toplo.

T.L.
Zagorje- Planinsko društvo 

Zagorje vabi svoje člane na izlet

v smeri Pokljuka - Blejska koča 
na Lipanci. Izlet bo to nedeljo, 
12. junija, zodhodom ob 7. uri iz 
glavne avtobusne postaje Za
gorje, s postanki v Kisovcu in 
Izlakah. Cena prevoza je 800 
tolarjev. Prijave sprejema 
društvena pisarna planinskega 
društva Zagorje še danes od 17. 
do 19. ure. Izlet je prilagojen za 
vse starosti. Tisti, ki jim peš hoja 
ne dela težav se bodo podali iz 
Pokljuke preko planine Javornik 
in bodo v približno dveh urah 
prišli do omenjene koče. Kdor bo 
imel še zadosti kondicije, se bo 
lahko od koče podal še na 
Lipanski vrh (1965 m). Ostali pa 
se bodo lahko kratkočasili s 
številnimi sprehodi po Pokljuki.

Izlet bo vodil Aleš Maček.
L.S.

Mladinski 
planinski 
tabor na 
Mrzlici

Trbovlje- Planinsko društvo 
Trbovlje tudi letos nadaljuje s 
tradicionalnim organiziranjem 
mladinskih planinskih taborov. 
Letos ga ne bodo organizirali v 
kakšni od alpskih dolin, kot so to 
storili pogosto v preteklih letih, 
pač pa bo potekal na Mrzlici. V 
načrtu sta dva tabora. Prvi se bo 
pričel 27. junija in bo trajal do L

julija, drugi pa se bo pričel 3. 
julija in bo trajal do 9. julija. V 
vsakem taboru bo po 20 
planincev. Prenočevali in prehra
njevali se bodo v planinskem 
domu naMrzlici. Oba tabora bosta 
vodilamentorjaplaninske vzgoje
ob sodelovanju še nekaterih čla
nov društva. V programu tabora 
so planinski pohodi na bližnje 
planinske točke, planinska šola 
in športno zabavneprireditve. Pri
jave za udeležbo na teh dveh tabo
rih sprejemajo mentorji planinske 
vzgoje na posameznih šolah. Cena 
znaša na enega udeleženca 5.000 
SIT. Ob prijavi bodo udeleženci 
seznanjeni tudi z ostalimi 
podrobnostmi taborjenja.

T.L.



'MIgrice z upokojenci■m-y-

Vsi poznamo tisto prastaro o jari 
kači in steklem polžu; prispodoba na 
to staro vižo nas vselej prešinja, ko 
slišimo o manipulacijah v zvezi z 
usklajevanjem pokojnin. Zdi se, da je 
marsikomu nenehno pogrevanje in 
pregrevanje te problematike tako pri 
srcu, da skoraj uživa, če lahko ribari v 
kalnem in s tem razvnemajo ta 
vprašanja v tolikšni meri, da se človek 
mora vprašati, kam nas to pelje?

Ne bi ponavljali tega, da je predstav
nikom upokojenskih organizacij predsed
nik slovenske vlade obljubil tudi vnaprej 
usklajevanje pokojnin z rastjo plač; 
moramo pa se vprašati, kaj je vodilo odbor 
za zdravstvo, delo in socialne zadeve, da 
je kot matično telo zavrnilo predlagani 
vladni amandma na predlog zakona o 
usklajevanju denarnih nadomestil za čas 
odsotnosti z dela zaradi bolezni nad 30 
dni, denarnih nadomestil za primer 
brezposelnosti, pokojnin in zajamčene 
plače, po katerem naj bi se pokojnine 
usklajevale po rasti plač. Slišati je, da je

odbor ponovno razpravljal o vladnem 
amandmaju in ga sprejel. Zdajje na potezi 
državni zbor. Pričakujemo lahko, da bo 
prevladal razum. Konec koncev je bil 
sprejet in podpisan dogovor o politiki plač 
v gospodarstvu za leto 1994. To hkrati 
pomeni, če se bodo pokojnine usklajevale 
z rastjo plač, bodo pravzaprav tudi 
upokojenci (kotzaposleni) prispevali svoj 
deležkuspešnejši gospodarski preobrazbi 
v Sloveniji. Plače bodo zagotovo rasle 
zelo počasi, če sploh glede na omenjeni 
dogovor bodo. Tedaj tudi pokojnine ne 
bodo rasle. Kot je videti, ni treba pričakovati 
večje ra sti kot okoli 1,5 do največ 2 odstotka 
mesečno. Poznavalci pa so prepričani, 
da se utegne porast plač pravzaprav skrčiti 
na minimum, ko bo sprejet dogovor o 
politiki na tem področju še v negospo
darstvu. Zatorej so sedanje igrice z 
usklajevanjem pokojnin dejansko neke 
vrste manipulacija, ki jo ni mogoče z 
ničemer utemeljevati.

M.V.

Upokojenci in certifikati
Ljubljana - Zveza društev upokojencev 

Slovenije je prejšnji petek v Ljubljani orga
nizirala posvetovanje predstavnikov vseh dru
štev upokojencev Slovenije o certifikatih, s 
katerimi državljani Slovenije razpolagamo z 
delom družbenega premoženja. Predstavniki 
društev so dobili navodila, kako svetovati 
upokojencem pri vlaganju certifikatov v inve
sticijske družbe. Na tem posvetovanju so 
dobili predstavniki DU navodila, kako naj bi 
pooblaščenci zbirali te certifikate in hkrati 
pojasnjevali, kaj bodo z njimi pridobili v 
prihodnje.

T.L.

30 let Moškega pevskega 
zbora

Trbovlje - Moški pevski zbor Društva upo
kojencev Trbovlje slavi letos 30-letnico svoje 
ustanovitve. V tem času je zbor nastopal ob 
raznih prilikah bodisi doma vTrbovljah, pogo
sto pa tudi v drugih krajih in domovih upokojen
cev. Tridesetletni jubilej bodo proslavili jeseni 
letos s posebnim celovečernim koncertom. 
Zelo pa si želijo, da bi zbor tudi številčno 
okrepili. Zbor sedaj vodi Albert Ivančič.

T.L.

Jeseniški upokojenci v 
Trbovljah

Trbovlje - Jeseniški upokojenci, ki naj bi 
prejšnji četrtek obiskali trboveljske upoko
jence, vendar jih zaradi zadžkov niso, prihajajo 
v goste danes. Predstavniki DUT so pričakali 
gostežev Litiji, odkoder sojihpopeljali najprej 
na ogled Bogenšperka, nato pa so imeli po 
kosilu v domu DUT, razgovore in tovariško 
srečanje v klubskih prostorih. DUT rbovlje je 
ob tej priliki izročilo dvema posebno delov
nima, zaslužnima funkcionarjema Društva 
upokojencev Jesenice, posebno priznanje. 
Obe društvi sta žedolga leta pobrateni, njihovo 
tesno sodelovanje pa izvira še iz predvojnih 
basov, torej že desetletja dolgo.

T.L.

Upokojenci na Rogli
Rogla - Zveza društev upokojencev 

Slovenije tudi letos organizira srečanje 
slovenskih upokojencev na Rogli na Pohorju. 
S tem ZDUS nadaljuje z organizira
njem takšnih srečanj. Na njih se obnavljajo in 
tkejo nova poznanstva med upokojenci iz 
vse Slovenije. Med seboj se pomerijo upoko
jenci - športniki, kulturniki in drugi na raz
nih tekmovanjih. Program bodo tudi letos 
pripravili pri ZDUS s sodelovanjem neka
terih društev upokojencev. DU Trbovlje zbi
ra prijave za to srečanje, ki bo v sredo 29. 
junija.

T.L.

Srečanje pod kozolcem
T rbovlje - Upokojenci planinskega društva 

Trbovlje so prejšnji četrtek žetretjič organizirali 
srečanje članov te skupine pod kozolcem z 
"medvedom” pod Juharjevo planino. Srečanje 
z "medvedom” so pod Medvedovim kozolcem 
organizirali na željo člana te skupine Medveda. 
Seveda ni treba posebej omenjati, daje bilo 
na tem srečanju zelo prijetno in predvsem 
zabavno. Tokrat ni bilo dosti hoje. Ob 8. uri 
zjutraj so se udeleženci zbrali pri tovarni Iskra 
v Gabrskem, nato pa so s kratkim izletom 
kmalu prišli do kraja, kjer je bilo "srečanje z 
medvedom".

T.L.

Dobro jutro, življenje
Pozdravil nas je lep sončen dan. Pripravljali smo se, da gremo 

na izlet na Smrekovino. Avtobus nas je odpeljal izpred doma in je 
bil poln. Izlet je popestril harmonikar gospod Vrtačnik in mi s 
petjem. Najbolj sta pela Niko in gospa direktorica, pridružil pa se 
jima je tudi Leon in ostali. Tako smo peli, da smo bili vsi zahripani.

Imeli smo lepo vreme in ga izkoristili za balinanje na lepem 
"balin placu" na Smrekovini. Za marsikoga je bil to eden izmed 
najboljših izletov. Veseli smo bili, da ni nihče delal problemov. 
Narava, s katero je obdana Smrekovina, je prečudovita. Nabrali 
smo rože, ki so nam kar nekaj dni krasile sobe. Jedli smo golaž in 
vampe, kasneje pa tudi jedi iz žara. Nepozabno doživetje je bila 
gugalnica, kjer se nas je gugalo šest naenkrat. Gugala nas je 
socialna delavka Danica. .Gospa Danica nas je za spomin tudi 
fotografirala. Oskrbnika, ki sta nam pripravila kosilo, sta bila zelo

prijazna in sta nam bila pripravljena v vsem ustreči.
Vreme nam je bilo naklonjeno in ni bilo preveč vroče, niti preveč 

hladno. Prijetno je bilo, da je bil izlet malo oddaljen od doma. Že 
dolgo nismo videli mesta Trbovelj. Ko smo se peljali z avtobusom 
po mestu, smo videli veliko novih stvari, ki so se v Trbovljah 
spremenile. Videli smo novo tržnico, nismo si mislili, da je to tako 
velika stvar, podobna je bila sejmišču. Peljali smo se mimo starega 
pokopališča, tam je v bloku doma naša "socialna", da jo lahko 
poiščemo tudi doma. V Gabrskem smo se peljali mimo hiše naše 
fizioterapevtke Jane in opazovali okrog hiše njene rožice. Res 
smo se lepo imeli in težko že pričakujemo novega izleta. Upamo, 
da ga bomo lahko ponovili jeseni.

Iz glasila Jesen življenja 
skupina za samopomoč,II nadstropje



Za letošnjo 21. revijo, kije bila4. junija v domu Svobode v Trbovljah, je poskrbel 
MePZ Svoboda (do nedavnega Svoboda II). Velika pevska manifestacija je znova 
potrdila in utrdila prijateljske vezi med pevskimi zbori v zamejstvu in v Sloveniji.

Trboveljski pevski zbor je pričel z delom že 
leta 1952. V njegovih vrstah seje v vseh teh 
letih zamenjalo mnogo pevk in pevcev. Dosegali 
so številne uspehe in priznanja na samostojnih 
koncertih, na revijah in tekmovanjih doma in 
drugod. Leta 1968 so pričeli sodelovati s 
slovenskimi pevci iz Križa pri Trstu, kar se je 
posebej odražalo na medsebojnih gostovanjih 
v Križu in v Trbovljah. Leta 1976 seje revija 
obogatila še z ostalimi pevskimi zbori v sosednji 
Avstriji, na Tržaškem in sedaj še v Porabju na 
Madžarskem.

Namen revije Pesem ne pozna meja je, da 
povezuje slovenske pevske zbore s Tržaškega, 
avstrijske Koroške, Porabja na Madžarskem

ter Slovenije. 
Revija poteka 
izmenoma vsa
ko leto v dru
gem kraju, od
koder izvirajo 
sodelujoči pev
ski zbori. Na 
letošnji reviji so 
sodelovali: 
MoPZ iz Do
li e r d o b a , 

MoPZ Vesna iz Križa pri Trstu, MoPZ 
Foltej Hartman iz Pliberka, MoPZ Franc 
Zgonik iz Branika, Dekliški PZ Vesna iz 
Križa pri Trstu, Dekliški PZ Jezero iz 
Doberdoba, MePZ Primorec-Tabor iz 
Trebč-Opčin pri Trstu, MePZ Avgust Pavel 
iz Gornjega Senika iz Porabja ter MePZ

Svoboda iz Trbovelj. Vseh nastopajočih zbo
rov je bilo devet, vseh pevcev pa okoli 250. Vsi 
zbori pa so za zaključek zapeli pesem Pozdra
vljena domovina. Pokrovitelj letošnje revije je 
občina Trbovlje, ker revija sodi v okvir prire
ditev ob občinskem prazniku. Uvodni in po
zdravni nagovorje imel župan Franc Majnardi.

In kaj so rekli o letošnji reviji nekateri 
dolgoletni pevci sodelujočih zborov? Nino 
Sosič iz MoPZ Vesna iz Križa pri Trstu je v 
pogovoru med drugim dejal: "V zboru prepe
vam kot drugi basist že 44 let, torej že skoraj 
vse življenje. Tokrat sem že šestič v Trbovljah 
in vedno kadar pridem, najdem tu svoje šte
vilne pevske znance in prijatelje. Vedno smo 
bili, pa tudi tokrat, lepo sprejeti. Gostoljubnost 
in dobra organizacija sta za Trboveljčane sploh 
značilna. Kot tržaški zavedni Slovenec moram 
še posebej poudariti, da ima la pevska revija 
res pravi naslov - Pesem ne pozna meja. Med 
pevci se dobro počutim in upam, da bo ta 
vzajemnost še dolgo odlikovala vse sodelujoče 
slovenske pevske zbore."

Tenorist Lado Grižnik izMoPZ Franc Zgonik 
iz Branika: "Pojern že od mladih nog. Pesem 
imam tako kot vsi Slovenci, posebno še 
Primorci, v krvi in pod kožo. V Trbovljah sem 
bil z zborom že večkrat, menda že desetkrat, 
saj smo v zelo dobrih stikih tako z MePZ 
Svoboda, kakor tudi z MoPZ Zarja. Zdi semi, 
da poznam že skoraj vsakega drugega 
Trboveljačana. Zato imam občutek, kot da sem 
znova prišel med najožje sorodnike in znance."

Predsednik KD Svoboda Tone Naglič poje

pri MePZ Svoboda okoli 30 let kot basist. 
Poudaril je, da je vsakoletna revija pevskih 
zborov stičišče vseh dobro mislečih ljudi - 
pevcev, iz zamejstva in matične Slovenije. "Po 
tolikih letih poznanstva se čutimo kot eno in 
med nami ni ovir. Zelo smo veseli obiska in 
sodelovanja vseh zborov, posebno še zavoljo 
tega. ker na letošnji reviji prvič poje tudi 
slovenski MePZ August Pavel iz Gornjega 
Senika iz madžarskega Porabja. Tokrat smo 
res prvič domala v celoti zajeli ves slovenski 
kulturni prostor, od Porabja do Trsta in od 
Pliberka do Trbovelj. S temi srečanji se pevci 
vsakokrat dokazujejo s svojim pevskim 
znanjem, dviga se tudi nekak tekmovalni duh. 
Imam mogočen občutek, ko se srečujemo 
Slovenci in slovenske pevke in pevci iz vseh 
vetrov. Mogočen je bil posebno zadnji nastop, 
kajti na odru je preko 200 pevcev zapelo pod 
vodstvom Matjaža Ščeka, Venturinij evo pesem 
Pozdravljena domovina. Predsednica MePZ 
Svoboda lelka Rojšek, je vsakega od sode
lujočih zborov posebej pozdravila, se zahvalila 
za sodelovanje, izročila pisna priznanja in 
manjši spominek, dekle v narodni noši pa je 
vsakemu zborovodji izročilo šopek cvetja.

Posameznim pevskim zborom so tokrat 
dirigirali Marij Pavlica (Jezero), Bogdan Kralj 
(Vesna), Marija Trifus (A. Pavel), Gvido 
Filipčič (F. Zgodnik), Patricija Rutar (Jezero), 
Božo Hartman (Foltej Hartman), Matjaž Šček 
(Primorec - Tabor), Ivo Lešnik (Vesna), Alenka 
Ramšak (Svoboda). Izvedbo revije so omogočili 
številni sponzorji, glavni je bil IBT Trbovlje. 
Ves večerje povezovala moderatorka Mateja 
Grošelj. Naslednja, 22. revija Pesem ne pozna 
meja, bo prihodnje leto v Križu pri Trstu.

Tine Lenarčič

ZKO Brežice je 27. maja povabila MIMPZ GŠ Zagorje, ki ga vodi
Fra nei Steban, na občinsko revijo šolskih pevskih zborov na Bizeljsko.
Tokrat je bila gostiteljica OŠ Bizeljsko.

Zagorski pevci so sc na reviji predstavili z manjšo komorno zasedbo 
zbora, saj je bil MIMPZ na nedavni reviji, kije bila v sredini prejšnjega 
meseca, najboljši v svoji v kategoriji. Njihov zborovodja Franci Steban 
je na reviji sodeloval v vlogi ocenjevalca in svetovalca otroškim in 
mladinskim šolskim zborom, kako naj delajo v prihodnje. Na reviji je 
nastopilo 9 zborov, 5 otroških in 4 mladinski; iz Bizeljskega, Piščec. 
Artič, Globokega, Cerkelj, Dobove in Brežic. Vsak zbor je zapel po dve 
pesmi, na koncu pa so vsi skupaj zapeli pesem Michaela Jacksona Lepši 
svet. Po nastopu vseh zborov so organizatorji podelili vsem zborovodjem 
skromno darilce in priznanje. Nato je v OŠ Bizeljsko sledil razgovor 
zborovodij z ocenjevalcem Francijem Stebanom. Zagorska ZKO je mla
dim zagorskim pevcem pomagala z brezplačnim avtobusnim prevozom-

Denisa Huber
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ZABELcmO
Hrastnik

Lutkovno gledališče
Ljubljana je pripravilo 1. junija 
za vse učence drugega razreda 
predstavo Pepelka. Povezali sojo 
z zaključnim izletom na Grad in v 
živalski vrt.

Knjižničarke iz Zasavje so si
31. maja ogledale v Hrastniku 
projektno delo Ekologija, ki so ga 
izvedli dolski petošolci pod men
torstvom Vere Ristovič. Razisko- 
valnodeloje potekalo v interesnih 
delavnicah - dramska, likovna, 
novinarska... povezano pa je bilo 
z računalništvom, ki poteka v petih 
razredih kot projekt Petra.

Razredna glasila po šolah 
aktivirajo vse učence, zato so 
večkrat povezana s projektnim 
delom. Prejšnji teden so ga izdali 
drugošolci pod mentorstvom 
Ivanke Kirn. ki so obravnavali 
svoj domači kraj. Kot zanimivo 
osebo so predstavili Antona 
Alaufa, obrtnika, ki še zna izdelali 
sod, grablje, koš...

F.M.

Trbovlje
VVZ Trbovlje je organiziral 

od 24. maja do 2. junija prireditve 
pod geslom Prijazen vrtec v letu 
družine. V tem okviru so pripravili 
v Likovni galeriji Trbovlje v DD.

razstavo likovnih in raznih 
oblikovalnih izdelkov. Ti so bili 
tudi naprodaj v korist SBT za 
nakup marnografa. Razstavljenih 
je bilo več sto raznih likovnih 
stvaritev predšolskih otrok.

Pred domom Svobode Dobrna 
v Hohkrautovi koloniji je bilo 3. 
junija srečanje upokojencev in 
drugih občanov. Tu so s krajšimi 
koncerti priljubljenih pesmi 
nastopili MoPZ Društva 
upokojencev Trbovlje pod 
vodstvom Nande Guček. VIS - 
Vokalno instrumentalna skupina 
DUT, v družabnem delu pa je 
skrbel za dobro voljo ansambel 
Jantar iz DPD Svoboda Dobrna. 
Članice ročnega krožka DUT so v 
domu hkrati pripravile razstavo 
ročnih del.

T.L.

Zagorje
Igralska družina Mlinšeje 27.

maja dopolda dvakrat nastopila v 
DD z igro Domen. Predstavili so 
se učencem OŠ Tone Okrogar. ki 
so tekmovali za bralno značko ter 
za učence višjih razredov OŠ Ivan 
Skvarča.

Pihalna godba Sveaje 29. maja 
gostovala v Feldbachu v Avstriji.

Tudi Zagorski oktetje gostoval 
v Avstriji in sicer28. in 29. maja.

Razstava grafik 
Poldeta Oblaka

Radeče - Po izredno zanimivi razstavi japonske slikarke 
Hiuqinso3: junija Divorili razstavo grafik akademskega slikarja 
Poldeta Oblaka z Bleda. Razstava je postavljena v prostorih 
Trgovine Radeče papir. Otvoritev seje pričela s krajšim kultur
nim programom, ki sta ga pripravila prof. Tomaž Kmetič in 
Andrej Zupan. Predstavitev umetnika in njegovih delje opravila 
likovna kritičarka Marlen Premšak. Njegova grafika in dela so 
nekaj posebnega v slovenski umetnosti. Pragrnentistično 
reševanje črno bele in barvne litografije ustvarjajo s 
kombiniranjem realistično spoznavanih figur in abstaktnih 
simbolov ter rabo živih, lokalnih in kontrastnih barv, na 
paradoksni način po eni strani vtisi statičnosti, po drugi pa 
odmaknjenosti in imaginarnosti. Upodobljena figura, žival ali 
predmet se s kompozicijo, barvo in zaprtostjo v natanko omejen 
prostor spreminja v svoj simbol, spreminjajoči simboli pa 
postajajo izrazito plastično občuteno risbo konkretni predmeti. 
Razstava bo odprta do 30. junija.

Rudi Špan

Za 22. filmsko gledališče, kije 
bilo 7. junija, so v DD pripravili 
ameriški film Philadelphia.

Rudarski pevski zbor Loški 
glasje imel4. junija koncert v do
mu DPD Svoboda Kisovec. Kot 
gosta sta sodelovala tudi moška 
pevska zbora iz Radomelj in 
Dobrne.

D.H.

Litija
Pesem je sonce ali okoli sveta s 

pesmijo Toneta Kozlevčarja je 
naslov knjige Ivana Sivca, ki je 
bila 3. junija predstavljena na gra
du Bogenšperk. V bogatem pro
gramu so poleg Toneta Kozlev
čarja in Ivana Sivca nastopili še 
citrar Miha Dovžan, mezzoso
pranistka Jožica Kališnik in Oktet 
Valvasor.

Klavirski recital Urške 
Mohar, študentke 2. letnika 
Akademije za glasbo, je bil 4. 
junija v Kulturnem domu Šmartno.

Nedeljsko popoldne na gradu 
Bogenšperk je bilo glasbeno 
obarvano. Vatriju gradu je nastopil 
Pevski zbor Zvon iz Šmartnega.

Zaključna prireditev za 
tekmovalec bralne značke v 
šolskem letu 1994/95 je bila 7. 
junija. Ker v Litiji že dalj časa ni 
kina, je litijska knjižnica, ki je 
tudi organizatorka akcije bralne 
značke, na željo nekaterih 
učiteljev, poskrbela, da so si učenci 
tekmovalci za nagrado ogledali 
filmsko uspešnico Willy. Več kot 
šeststo učencev iz vse občine, ki 
so se tekmovanja udeležili, bo 
prejelo še bralne nalepke in značke.

J.K.

Mladi gledališčniki v 
Murski Soboti

Od 2. do 5. junija je potekal v Murski Soboti gledališki in lutkovni 
tabor za mlajše ustvarjalce. Organizirala sta ga ZKO Slovenije in ZKO 
Murska Sobota. Na ta tabor so bili povabljeni tudi člani gledališke 
skupine iz OŠ Tončke Čeč, kijih vodi mentorica Romana Poglajen. 
Skupina je po občinski reviji mladih gledaliških ustvaijalcev poslala na 
izbor posnetek dela - hudomušne otroške igrice Medveda lovimo. Prišli 
so v izbor za udeležbo na tem taboru. Gledališko skupino tvori devet 
učenk OŠ Tončke Čeč. Udeležbo so omogočili OŠ ter ZKO Trbovlje. Na 
taboru so v dopoldanskih urah poslušali razna strokovna predavanja, 
popoldan so vadili za večerni nastop.

Zadnji dan so si zaključne nastope udeležencev tabora ogledale tudi 
vzgojiteljice-mentorice iz VVZTrbovlje.Taborje bil izvrstna priložnost 
za ohranitev in utrditev obstoječih stikov med mladimi gledališkimi in 
lutkarskimi ustvarjalci ter režiserji in pisci posameznih del, pa tudi za 
navezavo novih poznanstev.

T.L.

fr ................................. ........ -.......— • ^

raznimi motivi.
Hrastnik: V Galeriji

Horvatič si lahko ogledate 
stalno zbirko avtorja Vinka 
Hrovatiča. Ogledje mogoč po 
predhodni najavi po telefonu.

Zagorje: Še danes in j utri si 
lahko v avli DD ogledate 
razstavo akademskega slikaij a 
Sama Šilesa.

Trbovlje: V petek, 10. 
j unija ob 19.30 uri bo v dvorani 
GŠ recital klarinetista Janeza 
Benka, ki je učenec Jožeta 
Kotarja. Spremljala ga bo Ida 
Virt. Izvajal bo dela Hrubya, 
Stanitza, Lovca, Bozza in 
Barata.

J

KONCERTI

Trbovlje: Slikarka Ivanka 
Uršič je postavila na ogled 18 
del v spodnjih prostorih 
rudarskega počitniškega doma 
Planina. Ogledje mogoč vsak 
dan. razen ob četrtkih.

Trbovlje: Do lO.junijaje v 
Batičevem salonu na ogled 
razstava fotografij - Mladost 
in fotografija.

Trbovlje: Vinko Hrovatič 
razstavlja v prostorih podjetja 
RSH. Na ogled je 18 del z
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Slovenskaglasbena scena je sestavljena tako, kotpač je. V nekaterih 
pokrajinah je skupin več, v drugih manj. In prav razveseljivo je 

dejstvo, da se počasi, vendar vztrajno, v središče pozornosti prebija 
skupina iz Koroške. Čeprav je pred leti pravi "boom" naredil koroški 
kantavtor Marijan Smode, ima skupina Classic vse možnosti, da ga 

nasledi, če ne celo preseže njegovih dosežkov. Sedem članov, za 

katerimi je veliko let igranja, saj so sodelovali pri različnih skupinah 
(bobnar skupine Peter Bojan, je sodeloval tudi pri prvi Marijanovi 

plošči), ima vse možnosti za uspeh. Igrajo sodobno komercialno 
glasbo, njihovi živi nastopi so prava atrakcija. Med pogovorom se mi 
je zdelo, da točno vedo, kaj bi radi.

V isti zasedbi, skupina deluje dobri dve leti. Za njimi |e veliko 
nastopov doma in v tujini. Zdaj so se odločili, da bodo posneli in 
izdali tudi kaseto. Čeprav so pogovori z založnikom že skoraj pri 

koncu, sta me Darko Račnik, pevec in kitarist skupine, ter Peter 

(bobnar), prosila, naj ga zaenkrat še ne izdam. Poleg njiju skupino 
sestavljajo še Darja, ki je Darkova žena, dvojčka Martin in Andrej 
Smon, Stanko Kac, Darjin brat, ter Tomaž Markelj. Družina in pol, 
ni kaj !

Člani skupine Classic so se lansko leto poskušali uvrstiti tudi na 

MMS. Žal brez uspeha. Vendar jim to ni vzelo poguma. Ravno 
nasprotno. Prijavili se bodo tudi letos. Ne samo na MMS, tudi na 

druge festivale. Njihova trenutno največja želja je, da se čim bolje

predstavijo 
širšemu 
slovenskemu 

občinstvu. Po 

Darkovih besedah 

na Koroškem ni 

mesta, kjer še ne bi 

igrali. Zdaj so na 
vrsti še drugi. Živi 

nastopi za skupi
no Classic sploh 

niso problem. Ob 
zabavni igrajo tudi 

narodno - zabavno 

glasbo in raz

mišljali so celo o 

lem, da bi izdali 
kaseto s samimi 

vižami. Vendar to 

zaenkrat odpade. 
Glede na to, da 

sodelujejo tudi z Igorjem Podpečanom, naj vas ne preseneti, če boste 
za skupino Classic v prihodnje slišali tudi na kakšnem festivalu 

narodno-zabavne glasbe.

t ■ Kot smo že poročali, sta se 
Slovenskega rock festivala 

Mariboru udeležili kar dve

drugega od njih tako ne pričakujemo Prejšnji teden je izšla tudi 
njihova druga kaseta. Upajmo, da bixlò:svojo prvó-kaj kinahi 
izdali tudi Drinkersi.

novogoriški igralec in kantavtor Iztok Mlakar, je sicer izsla /e 
/pred dobrima dvema letoma, od takrat pa so Iztokove pesmi že 
skorajda ponarodele. Kaseto sp morali kar trikrat} ..remiti. Za

: vse 'ljubitelje tega.izvrstnega kantavtorja jbo naslednja novička

njen naslov pa je - Balade m štroneadc. Pri ZKP RTV Slovenija 
obljubljajo, da bo kaseta v trgovinah že v kratkem.

Nostalgija po bab anski glasbi gor ali dol. dejstvo je. da so 
skupine in pevci iz bivšega prostora enotne Jugoslavije, pri nas 
še kako prisotni. Edino pravilno, saj naj glasba ne bi poznala 
meja. Tako se nam že jutri v Ejnbljhni obeta koncert skupine 
Parni valjak. Husein Hasanclcndič. Aki R.iktmovski & Co. so 
po treh letih tišine izdali nov album Budenje. Večina pesmi,je 

jZijtibezetisko obarva,rih. po dolgem času bo gotovo spet velik 
: hžitek spremljali Valjak v živo:

Naslednja upviea pa bolj kot v našo sodi v rubrikaSaj ni res. 
pa je Alex Bass. oziroma Alex Cepaš, se je posvetil narodno
zabavni glasbi!? Potem, ko je izdal štiri samostojne kasete in 
nekaj časa igral bas pri skupirmDon Mentonv band, se je /daj 
odločil za todokaj nenavadno potezo, Alipaje mogoče ugotovil, 
v katerem grmu liči zajec (beri; dettar j jn je ; to vplivalo na

Verjetno najbolj priljubljen športni novinar na TV Slovenija Igor E- 
Bergantje športu predan z dušo in telesom. Igor se j e po dolgem odmoru 
zopet odpravil na igrišče za golf. saj kot pravi, mora poskrbeti tudi za 
kondicijo. Igor ni le športni novinar, je tudi športnik, saj mu prosti čas 
zapolnijo tek, tenis, golf...

Primorska skupina Faraoni seje ob izdaji nove kasete, ki se imenuje 
Naj te morje... odločila za posebno, a zanimivo promocijo. Faraoni se 
bodo skupaj s povabljenci z ladjo odpravili po morju, kjer se bodo 
zabavali ob novih in starih uspešnicah Faraonov, se "posladkali" z 
ribami iti domačim vinom. Odlična predstavitev, a žal ne za vse.

Tomaž A. Štojs S.G.



Andrew Beekett ( l'om j III. Little Dream.
Hanks) jc niliid in uspeien HhiladclphlG T.>m Hanks je s
«rlvetnik pri nuledni Bhila.leiphioi.tr,al najbolj
odvetniški firmi. Vendar Stiri črke. ki v/budijo nepri- l)i zato lahKo navedel le dva presli/.no (igralsko)
zaradi tega Philadelphia še jetne občutke in avK Ìaeije v filma: Bonfire Of The Vanities naprado ameriške filmske
zdaleč ni^odba o uspehu. vseh družbenih slojih in in Lverv Time We Say akademijei/rokDanielDav
Drobna ranica na obrazu je seksualnih usmeritvah ljudi. ........ Ibvc. Glede markaiitnosti Lewisa, Bruce Sprin^steeii
\ndrew u spremenila (in AIDS. Dm/ela VVashin«tona pa pa si Je prislužil oskarja za
/.arrenila) življenje. Na IMiiladelphia od[iira kar moram omeniti tri filme: najboljšo pesem. Za režijo
drilli strani id lahko nekaj nekaj moralnih vprašanj. Mi Makom V Ricochct in Crv pa Jonathan Dernme ni
podobnega zatrdili tudi za ste dolžni šefu povedati, da ste rreedom. Seveda ob tem nesme dobil ničesar. Ah. saj ne
temnopoltega odvetnika bolni? Sle dolžni povedati pozabiti še .lasoua Kobardsa more vsako leto pobrati
| oca Millerja tigra ga prijateljem, da ste (tokrat igra šefa ugledne smetane: V Silence ( >f The
Denzel Washington!. homoseksualec? Ali lahko odvetniške firme, kjer je hi! Lambs jih je pokasiral 5
Pravzapra- ta ranica sama nekoga izobčite zgolj zaradi Andrew zaposlen). Najbrž se ( vključno z. režijo), oskarje
po sebi sploh ne bi bila njegove bolezni?... ga boste spomnili po presunjivi scenarij in stransko
usodnega pomena za samo 'l om llanks je igralec igri v The l)a> After mogoče pa vlogo. Nekaterim hi bilo to 
zgodbo, če bi ne bila komedij. Vsaj pretežno. Kot še pit vlogah v Ali The dovolj/a vse življenje,
posledica kuge devetdeseti h. reference/a ogled Philadelphie, Presideiifs Men in Dream A Tommy

TRBOVLJE - DELAVSKI 
DOM

9. PELIKANOVI SPISI
(trill.), čet. ob 18. in 20. uri.

10. -13. FINI GOSPOD

(kom.), pet., pon. ob 18. uri, sob., 
ned. ob 18. in 20. uri.

14.-16. WILLY (amer. film), 
tor., čet. ob 18. in 20. uri, sre. ob 
18. uri.

ZAGORJE - DELAVSKI 
DOM

9.-12. PHILADELPHIA
(drama), čet. ob 19. uri,sob.,ned. 
ob 20. uri.

10.-14. FINI GOSPOD
(kom.), pet., pon., tor. ob 19. uri, 
sob., ned. ob 18. uri.

15.-16. BEETHOVEN 2 
(kom.), sre., čet. ob 19. uri.

KINO-HRASTNIK

9. -12. PELIKANOVI SPISI
(trill.), čet., ned. ob 20. uri, pet. 
ob 18. uri.

10. -12. VAŠ KIMILJON AR

JI (kom.), pet. ob 20. uri, sob. ob 
18. in 20. uri, ned. ob 18. uri.

KINO DOL PRI 
HRASTNIKU

11. PELIKANOVI SPISI
(trill.), sob. ob 18. uri.

KINO IZLAKE

12. FINI GOSPOD (kom ), 
ned. ob 20.15. uri.

Mar ATV-jevci žurirafo premalo? Mar je Senna žuriral preveč?



Zasavski srednješolci tokrat 
malo drugače

Na današnji strani vam 
predstavljamo štiri fante, ki se 
ukvarjajo z borilnimi veščinami v 
PON-DO-KWAN klubu Zagorje. 
To so Aleš Mars, Igor Kalšek, 
Sašo Miklavčič in Boštjan 
Potočnik. Fantje so dijaki 
zasavskih srednjih šol (Aleš in 
Boštjan - Srednja strojna šola. Igor 
- Srednja šola za elektrotehniko in 
Sašo - Gimnazija). Skupaj 
trenirajo že štiri leta in se 
udeležujejo različnih tekmovanj 
po Sloveniji in v tujini. Imajo že 
nekaj mednarodnih izkušenj 
(MUNICH OPEN 93. vsakoletno 
prijateljsko srečanje s pobratenim 
klubom TV SCH1EFBAHN. ...), 
10. junija pa se bodo odpravili na 
močno dvodnevno mednarodno 
tekmovanje WIENER OPEN 
(odprto prvenstvo Dunaja).

Ta turnir ima že več kot 
desetletno tradicijo in se ga 
udeležujejo tekmovalci iz vse 
Evrope. Prvi dan bodo 
organizatorji urejali formalnosti, 
kot so prijave, štartnina, ki ni 
majhna (25 DEM na osebo), 
tehtanje in razporejanje 
tekmovalcev v kategorije. Poleg 
tega se bodo tekmovalci odpočili 
od dolge vožnje in za silo 
aklimatizirali. V soboto bo 
tekmovalni dan, ki pa ne bo težak 
samo za tekmovalce, ampak tudi 
za trenerja, kijih bosta spremljala 
(Alojz Miklavčič in Srečko 
Rozman). Ker pa nesreča nikoli 
ne počiva, se bodo borili samo

trije, saj sije Boštjan na zadnjem 
treningu poškodoval koleno. 
Borbe so dokaj naporne, saj 
kvalifikacijska borba traja dve 
minuti neto. finalna pa tri.

Nagrade so dragoceni pokali in 
naslov zmagovalca tega turnirja, 
kar med poznavalci pomeni kar 
precej. Stroške tekmovanja bo 
pokril klub (torej tekmovalci 
sami), ker v Zasavju zaenkratše ni 
tako velikega interesa za ta šport, 
da bi kdo sponzoriral fante. Čeprav 
je moto trenerjev in tekmovalcev 
kluba privabitičitnveč mladih ljudi 
v telovadnico in jih s tem odvrniti 
od alkohola in drugih neumnosti 
terjih naučiti samoobvladovanja. 
Prav to samoobvladovanje bi 
prišlo prav tistim dijakom, ki so v 
četrtek proti večeru "aufbiksali " 
pred Oskarjem. Tekmovalcem 
želimo veliko uspeha.

Aleksander Lavrini

Giiuua/JjsUi
hokej

Sedaj, ko je tekmovanje GSBL 
končano in ko srno izvedeli za 
najboljše v košarki (BELTINSKA 
BANDA), srno se gimnazijci 
"vrgli" na hokej. Dobili srno 
namreč 15 novih plastičnih 
hokejskih palic, ki skoraj vsako 
uro ropotajo in se lomijo v 
telovadnici. Hokej seje davnega 
leta že igral na Gimnaziji (uvajal 
gaje prof. Maks Radej), vendar je

Draga Maruša!
Zadnji dan najlepšega meseca, meseca ljubezni in sreče, je 

minilo žalostno leto, odkar je do nas prišla vest o tvojem odhodu, 
odkar nas je zapustila tvoja duša.

Znova se končuje šolsko leto brez tebe. Kljub delu in učenju 
ob zaključnih izpitih, misli odtavajo vmračni ponedeljeklanskega 
maja.

Ko se ozremo po razredu in iščemo... tam, v predzadnji klopi 
je praznina. Neko drugo dekle je na tvojem stolu, vendar je za 
nas tam neskončna črna luknja, tema. Namesto tvojega nasmeha, 
pogleda izpod očal, namesto kodrov, ki so ti plesali po obrazu,
Ždi za nami tema.

Veš, Maruša, moramo ti povedati, da si nas razočarala. Tvoj 
odhod je bil preveč nenaden, prehitela si dogodke, naše mlade 
glave niso mogle dojemati s- tako naglico vsega kar se je zgodilo. 
Zdaj, ko bi morale skupaj prečesati svet, se zaljubljati, sklepati 
prijateljstva, zdaj le ni več! Kje je tu pravica?

Tvoj mnogo prerani grob obseva sonce, cvetje odpira popke 
v novo življenje in ptice pojo nad tvojo gomilo. Nikoli nisi sama.
Vse dokler bodo drobni plamenčki plamteli na svečkah in 
osvetljevali noč, bodo naše misli ob tebi, s teboj.

Hudo nam je, ko te ni. A kaj, ko mora korak steči naprej, 
mladost se bo prevesila v starost... in slej ko prej bomo spet 
skupaj. Tam bomo začele znova, vse, kar smo zamudile, bomo 
nadaljevale, kjer so nas prekinili. Obljubljamo!

Tvoje sošolke, 3,a SŠ Zagorje
J

PA ZAPOJMO PO 
DOMAČE

Vse skupaj se začne že nekaj dni ali pa tednov prej. Govorimo 
namreč o vožnji maturantov s traktorji po našem ljubem Zasavju. 
Dan pred vožnjo smo tekmovalno krasili vozove. In najlepši so 
bili vsi ali pa naš. S šoferjem smo se zmenili za čas, ko se bomo 
slovesno in hrupno odpeljali izpred šole. Še zadnji pozdravi s 
profesorji, zadnje solze sreče ali žalosti in odpeljali smo se z 
vozom, Žalostno je, da dijaki ne znamo več kot deset narodnih 
pesmi. Pa vendarle so nas opazili povsod. Že zaradi hrupa, ki 
smo ga sproščali iz svojih grl, ki zagotovo niso bila izsušena.

Hodili smo po podjetjih, kjer so nas bolj ali manj toplo 
pozdravili, nam dali steklenico, najbolj hvaležni pa smo bili 
denarja, ki nam bo služil za financiranje maturantske večerje s 
profesorji. Povsod so nam čestitali ob uspehu, saj končati 
srednjo šolo ni mačji kašelj (čeprav zaključni izpiti še niso za 
nami). Ko sem opazoval ljudi, mimo katerih smo se peljali, setti 
v njihovih očeh zagledal iskrico veselja ali pa čustvovanja z 
nami. Da dragi sošolci, odpeljali smo se v življenje. Najlepša 
leta so za nami, tista pa, ki so pred nami, si bomo morali sami 
narediti lepa. In ko nekoč srečamo se nekje, le nasmehnimo se.

Aleksander Lavrini

potem zanimanje za to zvrst športa 
zamrlo. Prof. Jani Pajk:" Osebno 
je rnoj cilj, da dijaki uživajo med 
urami telovadbe. Če pa se zgodi, 
daje telovadnica polna tudi med 
nj ihovimi prostimi urami, je toliko 
bolje. Če se bo zanimanje za hokej 
obdržalo tudi po počitnicah, bo v

naslednjem šolskem letu poleg 
GSBL organiziran tudi turnir za 
najboljšo hokejsko ekipo." Do 
takrat pa si gimnazijci ohladite 
vročo hokejsko kri. Ker ledu pač 
ni, si privoščite kaj hladnega kje 
drugje.

P.Ž.
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Mladim
Zasavcem

/.<»(>(11). Ob jin I jjimixh l'i/.nii'd limolili i/niivljnrij, ki s« jih 
privi'/;)!! v ilustrirani/vc/čič.

V sic« (luiniš! jijcso potovali torli zasavski os.noSolci - v 
(iardaland. Dolani so nam poslali posnetek, ko so lavno 
startali ,leteči,n krožnikom. Lahko vam zatrdimo, da so

Kapljice sr........ tajale od pondadi-> ol,liki pesmic in risi.
Tako je nastala posebna štev ilka učencev l‘l. Ivan Cankar, 
Tn in tam bomo še kaj objavili.

Prstki

S prstki

se lahko igramo, 
s prstki

mažemo po mizi, 
s prstki

kažemo na mamo, 
prstke

lahko v usta damo 

in jih v postelji sesamo. 

Anja Žibert, 3.e, RE T. Čeč

Zaljubljeni Miha

Sosedov Miha je junak, 

da le malo kdo mu je enak. 

Zaljubil se je v brhko Nino, 

ter povabil jo v kino.

Ko na platnu film se vrti,

Mihi se pred očmi stemni, 

ko ga Nina poljubi, Miha omedli.

Ne more ne jesti, ne spati, 
v šoli ne more se zbrati.
V klopi sedi ves zaspan, 

ker na Nino misli noč in dan.

Poldi Herman, 3.h, RE I. Cankar

V"

Življenje
Rodiš se samo enkrat, 

osem si star 

samo enkrat.

Takšno je življenje.

Nika Zupanič. 2.c, OŠ Litija

Moja sestra
Moji sestri je ime Saša, hodi v 

Agro živi Iško šolo v Ljubljani. Je 
dobra prijateljica. Rada ima 
živali, zaradi lega tudi obiskuje 
to šolo. Ima temno rjave lase in 
zelene oči. Rada oblači hlače; 
skoraj nikoli pa krila ali lepe 
obleke. Doma ima hrčka in 
lepega ptiča, ki sem ji ga kupil 
jaz. Zaupava si skoraj vse, česar 
ne vedo starši. Včasih sva se 
skupaj igrala, sedaj pa za to ni 
več časa, kajti ni je veliko doma. 
Kadar paje, se mora učiti. Zaradi 
tega se velikokrat skregava, a 
sva prav kmalu spet prijatelja.

Marko Lipovšek, 4.h, PE L 
Cankar

Moj dedek
Moj dedek se je rodil 24. 

oktobra 1933, v takrat majhni 
vasici Žužemberk. Med odrašča

njem je trdo delal narevni kmetiji. 
Ko je odnistel, se je šel učit v 
Trbovlje. Ko je odhajal, mu je 
oče dejal: "Če oddideš sedaj od 
do ma, ne boš več prestopi 1 do ma- 
čega praga." A ko se je dedek 
vrnil, je oče pozabil in ga je z 
veseljem sprejel. Čez čas se je 
vrnil v Trbovlje in se izučil za 
strojnega tehnika. Tam je spoznal 
mojo babico Ivanko in se z njo 
poročil. Imela sla dva otroka Ivo 
in Davorina. Ko sta Davorin in 
Iva odrasla, se je Iva poročila z 
Janezom, imelastaenega otroka 
Janka. Davorin pa seje poročil z 
Danilo, imelastadvaotrokaMitjo 
in Nadjo. Dedek pase je s službo 
preselil na Rudis. Na Rudisu bo 
delal do 1. junija, ko gre v pokoj. 
Meni je popravil kolo, da imam 
izpravnega. Moj dedek je visok 
176 cm. Je zelo vesele narave. 
Spoznal sem ga 4.1.1984. Ko je 
izgubil ženo Ivanko, je bil zelo 
žalosten.

Mitja Sadar, 4.h, PE I. Cankar

Mornarska ladja
Po morju plava, po morju plava 

bela barčica. Zvezdica Zaspanka 
manjka, premalo je luči in barčica 
ne najde obale. Barčica je zato 
kar plula po morju. Ker gusarji z 
barčico niso našli obale, so tavali 
po globokem morju. Zvezdica 
Zaspanka je še vedno manjkala. 
Prišel je boter Mesec in je rekel : " 
Tukaj ena zvezda manjka. 
Seveda, zvezdica Zaspanka. " Na 
svoje mestojeprihitela zvezdica 
Zaspanka in boter Mesec jo je 
okregal. KojezvezdicaZaspanka 
zasijala, je barčica z gusarji našla 
obalo in spustila sidro.

Marko Borovšak, 6 let, vrtec Dol

Metuljček
Cekinček

Živel je metuljček Cekinček. 
Nabiral je med na rožah. Nekoč 
je v gozdu srečal medveda. 
Skupaj sta se igrala, ptički pa so 
jima peli.

Anja Kolar, 5 let, vrtec Dol

%mfz



Litija - Na gradu 
Bogenšperk je Iskra 
holding d.d. s 
podpisom pogodbe 
prevzela pokrovitelj
stvo Košarkaškega 
kluba Litija za sezono 
1994/95. Novo ime 
kluba bo Košarkarski 
klub Iskra Litus.

Litijski klub, ki je 
lani praznoval 40 - 
letnico delovanja, je v 
svoji dolgoletni 
uspešni dejavnosti 
dosegel pomembne 
uspehe v številnih 
kategorijah, od 
pionirjev do članov in 
članic. Mlajši in 
starejši pionirji so 
zadnja leta najboljši v 
Zasavju, veliko 
uspehov so dosegli na 
republiških

tekmovanjih. Moška 
članska ekipa je lansko 
sezono igrala v 1. SKL, 
zelena skupina, v sezoni 
1994/95 pa bo v 1. SKL.

Predsednik uprave Iskre 
holding d.d. Dušan Šešok, 
ki je s podpisom pogodbe 
o pokroviteljstvu postal 
tudi predsednik kluba Iskre 
Litus in dosedanji 
predsednik kluba Tomaž

Gradišek poudarjata, 
da pomeni podpis 
pogodbe o
sponzoriranju 
spodbudo za nadaljne 
delo kluba, za 
doseganje šc boljših 
rezultatov, prispeval 
pa bo tudi k razvoju 
športa, zlasti košarke, 
v Litiji.

M.Š.

^

NOGOMET

Holešek trikrat
Štajerska pivovarna - 

Zagorje 2:4 (2:1)
Maribor, stadion na 

Taboril, gledalcev 150, 
sodnik Kerčmar (Hodoš), 
strelci: 0:1 Povšnar (14), 
1:1 Rubin (18), 2:1 Tolič 
(45), 2:2 Holešek (49), 2:3 
Holešek (83), 2:4 Holešek 
(84).

Štajerska pivovarna:
Dukarič, Šemrl, Žunko, 
Fridauer, Žibek, Ramšak, 
Tolič, Korošec, Stamečič 
(Šabotič), Rubin, Lubanjšek 
(Kutin).

Zagorje: Ahlin. Kurež, 
F.Kranjc (Grešak), Brečko, 
Buovski, Žibret. Kern, 
J.Kranjc, Holešek, Petrušič, 
Povšnar (Hadžič).

Igralci trenerja Vinka

__
(Q>š&

Litija - Mlajši 
pionirji (letnik 1981 in 
mlajši) OŠ Litija že 
nekaj let zaporedoma 
uspešno nastopajo v 
tekmovanju za pokal 
KZS. Takoje bilo tudi 
letos. Kot prvaki 
Zasavja so prišli preko 
četrtfinala in polfinala 
v finale, med štiri 
najboljše ekipe v 
Sloveniji ter osvojili 
odlično 2. mesto. Na 
finalu, kijebil v litijski 
športni dvorani, so 
zmagali učenci OŠ 
Ljubljana - Polje, drugi 
šobili domačini, na 3. 
mesto so se uvrstili 
Kranjčani, četrti pa so 
bili Velenjčani.

OŠ Litija - OŠ 
Livada Velenje 41:38 
(16:12, 28:30)

OŠ Litija: Kunc 6. 
Raspotnik 2. Kamni
kar 4, Hauptman 9, 
Jolič 1. Panič 13, Era- 
novič 4, Adamovič 2.

OŠ Livada: Vrzelak 2, 
Burek 4, Suljič 6, Prevjšič 
IO. Rogati 15, Vidovič 1. 
Pritržnik.

Igralci obeh ekip so v 
veliki želji po zmagi 
izredno slabo igrali, kar 
pri litijskih košarkarjih ni 
v navadi, pa tudi, trema 
preddomačunobčinstvorn 
je naredila svoje. V prvih 
minutah igre so domači 
košarkarji povedli z 
minimalnoprednostjo, kar 
je zadostovalo vse do 
konca druge tretjine. V 
tretji tretjini so bili ekipi 
popolnoma izenačeni inje 
odločala sreča, kar pa je 
znal Kunc dobro 
izkoristiti.

Za 1. mesto: OŠ Litija 
- OŠ Ljubljana Polje 
41:42 (9:14,31:25).

OŠ Litija: Kunc 1, 
Raspotnik 4, Kamnikar 2, 
Hauptman 25, Panič 7, 
Eranovič 2.

OŠ Ljubljana Polje:
Badnjar, Bogdanovič.

S lance 3, Leben 19, Jurak 
2. Kacafura 16. Dimnik 2.

V zelo razburljivi tekmi 
sta se ekipi menjavali v 
vodstvu in do zadnjega 
sodnikovega piska se ni 
vedelo kdo bo zmagovalec. 
Prva tretjina je pripadala 
gostom (9:14). V drugi 
tretjini so bili boljši 
domaačini, kar pa ni zado
stovalo za končno zmago. 
V zadnjem deli, ko sta obe 
ekipi nastopili z najbolj
šimi igralci, so bili zopet 
boljši gostje. V 29. minuti 
srečanja je bil rezultat

neodločen in o prvaku 
Slovenije je odločala 
športna sreča, ki je bila 
naklonjena Ljubljan
čanom in Kacafura je 
v zadnjih sekundah igre 
dosegel odločujočo 
točko.

OŠ Ljubljana Polje- 
OŠ L. Seljak Kranj 
73:46 (30:11.50:22)

Tekma za 3. mesto: 
OŠ Livada Velenje - 
OŠ L. Seljak Kranj 
62:65 (19:18, 33:32, 
56:56).

M.Š.
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Žibreta so z učinkovito 
igro v drugem polčasu v 
gosteh premagali
nasprotnika, ki je bil eno 
izmed prijetnih presenečenj 
spomladanskega dela 
prvenstva. Že v prvem delu 
so si Zagorjani priigrali več 
lepih priložnosti, aje zglavo 
zadel le mladi Povšnar, 
domačini pa so kar dvakrat 
zadeli v polno in odšli na 
odmor v vodstvo. V 
nadaljevanju se je razigral 
Igor Holešek, kije s tremi 
zaporednimi zadetki od loč il 
srečanje in prekinil zanj kar 
dolgo obdobje brez zadetka. 
S hat-trickom je tako utrdil 
drugo mesto na 
drugoligaški ter vodstvo na 
naši lestvici najboljših 
strelcev. Hkrati je to drugi 
najboljši dosežek
"zasavskega V an Bastna" na 
prvenstvenih tekmah 
nasploh. Uspešnejši je bil le 
lani, ko je še kot igralec 
Rudarja kar štirikrat zadel v 
Dravogradu. Z zmago v 
Mariboru seje Zagorjanom 
celo odprla možnost, da bi 
ob koncu zasedli zelo 
solidno šesto mesto.

S.F.

Ni moči
Piran - Rudar 4:1 (1:1)
Piran, igrišče Pirana, 

gledalcev 200, sodnik 
Medved (Kotlje), strelci: 1:0 
Hvastja (14), 1:1 Sotenšek 
(42), 2:1 Simič (46), 3:1 
Ipavec (76), 4:1 Hvastja 
(79).

Piran: Kapun, Gabrič. 
Mamilovič, Duvaj, Simič. 
Kariž, Veselko
(Ubiparipovič), Durmič, 
Hvastja, Jureš, Peršič 
(Ipavec).

Rudar: Dizdarevič,
Izgoršek, Haralovič, Kic, 
Zaimovič, Smajlovič, 
Brundič. Sotenšek, Turšič, 
Rižner, Herman.

Kljub temu, da je bilo 
igrišče tako kot v Trbovljah 
trdo in neravno, 
nogometašem Rudarja v 
Piranu ni uspelo osvojiti
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Trbovlje

Najboljši zasavski 
športnik za preteklo 
leto, strelec Sašo 
Korbar je pretekli 
vikend sodeloval na 
tekmovanju za svetov
ni pokal v španski 
Barceloni. Na tekrno- 
vanjeje odpotovalo pet 
slovenskih strelcev 
(Rajmond Debevc in 
Primož Horvat iz 
Ljubljane, Vili 
Ravnikar i/. Celja, 
Damjan Kandare iz 
Cerknice in Sašo 
Korbar iz Trbovelj), 
vendar so na tekmo
vanju le trije lahko 
uradno zasopali 
Slovenijo. Po mnenju 
selektorja slovenske 
reprezentance, 
Cerkničana Franca 
Mahneta Sašo ni 
dovolj dober, da bi 
lahko nastopil v 
konkurenci, pač pa je 
imel možnost nastopa

izven konkurence. Že na 
treningu dan pred 
tekmovanjem je dokazal 
kako zelo se je selektor 
zmotil in nastreljal kar 
590 krogov. To znamko 
je naslednji dan dosegel 
Rajmond Debevc in se 
uvrstil na 6. mesto, Sašo 
pa je imel malo manj 
sreče in končal pri 584 
krogih. Vili Ravnikarje 
nastreljal 581, oba v 
konkurenci Primož Horvat 
in Damjan Kandare pa celo 
samo 580 oz. 577.

"Z doseženim rezul
tatom sem bil precej 
zadovoljen saj sem 
premagal tretjega z zadnje 
olimpijade in še aktual
nega evropskega prvaka. 
Nekako grenak priokus pa 
je pustil ta pripetlajaj z 
nastopom izven konku
rence. Res ne vem. zakaj 
imajo lahko nekateri 
privilegije, drugi pa se 
moramo vedno znova 
potrjevati. V Milanu je v

juniju svetovno 
prvenstvo, katerega bi 
se moral zagotovo 
udeležiti. Vendar bo 
zelo težko priti v 
repezentanco, sploh če 
bodo funkcio-nirale 
vseprijateljske zveze," 
je povedal Sašo.

V katalonsko 
prestolnico je Sašo 
odpotoval na klubske 
stroške in ob tej 
priložnosti bi se želel 
zahvaliti vsern, ki so 
mu to omogočili.

B.K.

vsaj točko. Prvi polčas je 
sicer kazal na uspeh. Izid je 
bil neodločen, igra pa tako 
kot teden dni prej v Zagorju 
zelo obetavna. V tem delu 
se je med strelce vnovič 
vpisal Sotenšek, ki je iz 
precejšnje razdalje 
presenetil veterana Kapuna. 
V nadaljevanju se je še 
enkrat potrdilo dejstvo, da 
imajo "zeleno-črni” moči le 
za45 minut. Že v prvi minuti 
nadaljevanja so domačini po 
napaki Zaimoviča povedli, 
povsem pa so zagospodarili 
na igrišču v zadnjih 
petnajstih minutah, ko so 
ob že zelo utrujenih 
Trboveljčanih še dvakrat 
zadeli v polno.

S.F.

Zmaga
domačih

Papirničar - Aluminij 
4:1 (2:1)

Radeče, igrišče
Rapirničarja, gledalcev 
200, sodnik Kos (Prevalje), 
strelci: 0:1 R. Hojnik (24), 
1:1 Kačičnik (28), 2:1 
Marc (37), 3:1 Drobn e (74), 
4:1 Kirbiš (81).

Papirničar: Kelenc, 
Trebše, Matanič, Guček, 
Derviševič, Kačičnik 
(Plazar), Cetin, Marc, Tutič 
(Čeč), Drobne. Kirbiš.

Aluminij: Budimir.
E.Hojnik. Žitnik (Gorše), 
Levačič. Emeršič, Migoc, 
Štumberger, Kavčevič, 
R.Hojnik. Mohorko, 
Kmetec (Princi).

Na težkem in blatnem 
terenu so tokrat igralci 
Papirničarja prikazali lepo 
in dopadljivo igro. S hitrimi 
protinapadi sop povstem 
razbioli obrambo gostov. 
Strelci so bili za spremembo 
dobro razpoloženi, kljub 
temu, da so gostje prvi 
dosegli zadetek. Sodnik je 
pokazal dva rumene 
kartona, sicer pa je bila igra 
zelo fer.

F.K.

Neizkoriščena
enajstmetrovka

Svoboda - Ilirija 0:0
Kisovec, igrišče 

Svobode, gledalcev 150,

sodnik Govedarevič 
(Ljubljana).

Svoboda: Povšnar, M. 
Vozelj, Karamarkovič, 
Trdin, Uranič, Gošte, 
Zakonjšek, Keršnik, 
Vrtačnik, A. Vozelj, Agatič.

Po dobri igri in prvi zmagi 
v prejšnem kolu, so vsi 
pričakovali prvi par točk 
tudi na domačem igrišču. 
Žal pa se to ni zgodilo. 
Moštvi sta bili enakovredni, 
igralo se je v glavnem na 
sredini igrišča, brez pravih 
priložnosti za gol. Še 
najlepšo priložnost za 
zmago so Kisovčani 
zapravili malo pred koncem 
tekme, ko je dosojeno 
enajstmetrovko M. Vozelj, 
tako slabo izvajal, da gostu
jočemu vratarju ni bilo težko 
zadržati strela. Izgubljeno 
točko bo treba sedaj osvojiti 
na gostovanju, ter doma v 
zadnjem kolu zmagati če bi 
želeli ostati v ligi.

J.M.

Litijani
nemočni

Brda - Litija 2:1 (2:0)
Brda, igrišče Brd, 

gledalcev 100, sodnik 
Zirenstein (Portorož), 
strelci: 1:0 Prinčič (14), 2:0 
Vendramin (24), 2:1
Barbek (09).

Brda: Žnidar. Klinec, 
Kožlin. Kocjančič, jančič, 
Kutin, Gušparin. Gruden, 
Vendramin. Markočič, , 
Prinčič.

Litija: Grošelj, Rozina, 
Vehovec, Mele. Felc, Begič, 
Zajc, martič, Barbek, 
Gnjatič, Poglajen.

Litijski nogometaši niso 
znali izkoristiti ene od 
zadnjih priložnosti za 
obstanek v IH. SNL, kar bo 
v zadnjih dveh kolih težko 
nadomestiti. V prvem 
polčasu so domači igralci 
izkoristili dve grobi napaki 
litijskih nogometašev. Po 
drugem golu so Litijani 
uredili svoje vrste in si 
pripravili več lepih 
priložnosti za gol a 
izkoristili samo eno (69 
minuta). V 65. minuti 
srečanja je bil izključen 
Zoran Poglajen.

M.Š.

Zagorjani v 
finalu

Zagorje - Pretekli teden 
sta h ili na sporedu polfinalni 
tekmi pokalnega
tekmovanja na področju 
ljubljanske regije. Edini 
zasavski klub, kije še ostal 
v konkurenci, so Zagorjani, 
ki so gostovali pri članu 
druge ljubljanske lige 
Kočevju. V prvem polčasu 
niso zaigrali najbolj resno, 
saj niso niti enkrat zadeli v 
polno, po trenerjevi lekciji 
ob odmoru pa so v 
nadaljevanju zaigrali boljše, 
predvsem pa bolj učinko
vito in na koncu zmagali s 
6:0. Tri zadetke je dosegel 
Jože Kern, dva Andželko 
Petrušic, enega pa Igor 
Holešek. Zagorjani so sc 
tako uvrstili v finale pokal
nega tekmovanja ljubljan
ske regije, kjer bo najbrž še 
v tem mesecu nasprotnik 
novi prvoligaš Gaj iz 
Kočevja. Ne glede na izid 
lega srečanja sc je Zagorje

že uvrstilo med 32 naj
uspešnejših slovenskih ekip 
v pokalnem tekmovanju.

S.F.
ROKOMET

Konec zasavske 
pionirske lige
Trbovlje - S tremi 

tekmami zadnjega, štiri
najstega turnirja, so končali 
tekmovanje v zasavski 
pionirski rokometni ligi, ki 
jo je izvrstno vodil 
trboveljski ZRC Rudar. Na 
zadnjem turnirju so v 
vsakem tekmovalnem 
razredu odigrali po eno 
srečanje. Med letniki 1980 
je Sevnica premagala 
Gorenje z 29:10, med letniki 
1981 v ponovitvi finala z 
državnega prvenstva 
Pivovarna Laško ZRC 
Rudar z 19:13, v najmlajši 
konkurenci (letnik 1982) pa 
je Rokometna šola Celje 
premagala Loko s 25:14.

V skupini letnikov 1980 
in 1982 je prvo mesto

osvojila Sevnica, med 
letniki 1981 pa ZRC Rudar 
pred državnim prvakom 
Pivovarno Laško. Najboljši 
igralci v posamičnih 
kategorijah so bili Rok 
Teržan, Denis Arlič (oba 
ZRC Rudar) in Sašo 
Arapovič (Rokometna šola 
Celje), najboljši vratarji 
Jure Medved (Sevnica), 
Tomaž Tašker in Primož 
Prošt (oba ZRC Rudar), 
najboljši strelci pa Jure 
Šterbucl (Dol TKI 
Hrastnik), Domen Novšak 
(Sevnica) ter AlešHočevar 
(Loka).

Končni vrstni red - letnik 
1980: 1.Sevnica 21,
2. Pivovarna Laško 20,
3. ZRC Rudar 15,4.Gorenje 
14, 5.TKI Hrastnik 6,
6.Loka 6, 7. Goldstar 2, 
letnik 1981: l.ZRC Rudar 
22, 2.Pivovarna Laško 16, 
3.Gorenje 8, 4.Sevnica 2, 
letnik 1982: 1.Sevnica 10,
2. Rokometna šola Celje 8,
3. ZRC Rudar 6, 4.Loka 0.

S.F.
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6.00 Polfinale
ržavnegaprvenstvaza 
adete - dvorana OŠ

| NOGOMET NOGOMET
Zagorje: 12.6. ob 

16.30 Zagorje - Piran i
(2.liga) - igrišče [
Zagorja s

Trbovlje: 12.6. ob c
16.30Rudar-Medvode c
(2.liga) - igrišče 
Rudarja

Hrastnik: 10.6. ob 
7.00 PP Hrastnik - 
riljani, ob 18.00 
deklama - ŠD Čeče, 
b 19.00 Juventus -
jostilna Texsas - vse 
a igrišču na Logu 
Dol: 10.6. ob 18.00

ROKOMET Steklarski rnsi - lisi, 
ob 19.00 Č vek-A je to

Trbovlje: 13. 6. ob - igrišče OŠ

Dornikov
memorial

Ribnici
Zagorje - Veterani 

rokometnega kluba Zagor
je so pripravili tradicio
nalni memorialni turnir 
Staneta Dornika. Ob 
domačinih so nastopili še 
veterani iz Šmartnega pri 
Litiji, Krmelja, Loke in 
Ribnice, ki so zmagali v vseh 
štirih srečanjih in tudi 
osvojili prvo mesto. Drugi 
so bili s petimi točkami 
Zagorjani, tretji s štirimi 
točkami Usnjar, četrti s tremi 
točkami Krmelj, brez točk 
pa so ostali veterani Loke. 
Najboljši igralec turnirja je 
bil Ribničan Janez Ilc, 
najboljši vratar Zagorjan 
Ivan Ramšak, najboljši 
strelec pa igralec Krmelja 
Branko Logar.

Rezultati: Zagorje - 
Loka 7:5, Usnjar - Ribnica 
5:12, Krmelj - Loka 10:7, 
Zagorje - Usnjar 4:4, 
Ribnica- Krmelj 12:7, Loka 
- Usnjar 6:11, Zagorje - 
Krmelj 13:12, Ribnica - 
Zagorje 10:9, Krmelj - 
Šmartno 8:8 Ribnica - Loka 
12:11.

S.F.

Dolani zmagali 
v Krškem

Krško - Kadeti RK Dol 
so prepričljivo osvojili 1. 
mesto na turnirju v Krškem. 
Z vrstniki iz Sevnice se 
zmagali s 15:12, s Krčani pa 
13:10. Sevničani so osvojili 
drugo mesto z zmago nad 
Krškim z 11:9. Borut 
Špacapan je bil najboljši 
strelec turnirja. Pri Dolanih 
sta se izkazala tudi Jure 
Šlerbucl in vratar Aljaž 
Pavlič, vendar so nagrade 
za najboljšega igralca in 
vratarja nezasluženo odšle 
v druge roke. Trener Darko 
Planinc je s svojimi fanti še 
enkrat dokazal, da na Dolu 
spet raste obetaven 
rokometni rod. Sezono 
bodo dolski kadeti zaključili 
s turnirjem ob krajevnem 
prazniku.

KARATE

Štiri medalje
Trbovlje - Pretekli 

vikend so v Idriji uspešno 
izvedli Državno prvenstvo 
v športnih borbah za dečke 
in deklice. Nastopilo je 
rekordnih 168 tekmovalcev 
iz 29 slovenskih karate 
klubov.

Iz Trbovelj je na 
prvenstvu nastopilo šest 
tekmovalcev in tekmovalk. 
To je bilo eno izmed 
najuspešnejših državnih 
prvenstev v zadnjem 
obdobju saj so Trboveljčani 
osvojili kar štiri srebrne 
medalje. V osem urdolgem 
in zelo napornem 
tekmovanju je prvi stopil v 
ring v lahki kategoriji Miha 
Kovač. Miha jc letos prvič 
nastopil v kategoriji 
starejših dečkov, a je vse 
svoje nasprotnike do finala 
prepričljivo premagal. V 
finalu se je pomeril s 
Stoparjem iz Sevnice in 
izgubil s tesnim rezultatom 
3:2. Kasneje seje izkazalo, 
da so sodniki v tej borbi 
naredili eno večjih napak v 
prvenstvu, saj so namesto 
diskvalifikacije dosodili 
S to parju točko za premočan 
udarec v glavo, kije botroval 
kasnejši hujši poškodbi in 
je na koncu odločal o 
zmagovalcu. Naslednji je 
nastopil v srednji kategoriji 
pri starejših dečkih Peter 
Zore, ki je vse borbe do 
finala rešil v svojo korist 
pred iztekom časa. V finalu 
pa je Černilec iz Domžal, 
izvedel mojstrski udarec z 
nogo v glavo, za katerega si 
je prislužil celo točko in s 
tem tudi naslov državnega 
prvaka. Lanskoletni državni 
prvak pri mlajših dečkih. 
Jernej Simerl je tudi letos 
prikazal dobro formo in 
izgubil v finalu s tesnim 
izidom 2:1 in osvojil srebrno 
medaljo. Letošnja nosilka 
bronaste medalje v katah 
Ida Dcdičje tudi v športnih 
borbahpri starejših deklicah 
veljala za eno izmed 
favoritinj. To je potrjevala 
tudi v ringu, vendar sije v 
polfinalni borbi močno 
poškodovala nogo, kar ji je 
v finalu poleg Idrijčankc

Severjeve preprečilo, da bi 
se povzpela na najvišjo 
stopnico. Ida je izgubila šele 
po podaljšku, osvojila 
srebrno medaljo ter je letos 
z dvema osvojenima 
medaljama na dveh 
državnih prvenstvih ena 
izmed trenutno najboljših 
mladih tekmovalk v 
Sloveniji. Veliko smolo pa 
je imal pri starejših dečkih v 
poltežki kategoriji Edin 
Salkič, kije najprej izgubil 
v tretjem kolu po podaljšku, 
nato pa še v borbi za 
bronasto medaljo, zopet po 
podaljšku. Edin je s tem 
osvojil peto mesto. Čeprav 
je Franci Ceferin nastopil 
prvič na državnem 
prvenstvu v športnih borbah 
se ni zmedel in je že v prvem 
kolu s svojo borbenostjo in 
pogumom povzročil veliko 
težav kasnejšemu
državnemu prvaku Primcu 
iz Ilirske Bistrice, ki je 
Francija premagal tesno le 
po zaslugi večje izkušenosti. 
Naslednja preizkušnja za 
tekmovalce TIKE bo ta 
vikend v Avstriji, kamor

bodo odpotovali na 
mednarodni turnir ob 
počastitvi 20. obletnice 
kluba na povabilo 
karateistov iz Steyra.

F.G.

ŠPORTNO
PLEZANJE

Odlična vzpona
Trbovlje - Pred tremi

leti je v plezalšču Kotečnik 
pri Libojah nastala smer z 
imenom CSN. Opremil in 
splezal jo je Vili Guček in 
takrat je bila najtežja smer 
naplezališču ocenjena z 10 
- (francoska 8a+). Kasneje 
so v Kotečniku nastale še 
mnoge težje, smer CSN pa 
je ostala lepa a trda 
preizkušnja za tiste, ki želijo 
vstopiti v svet desete stopnje.

NOGOMET
Mladinci: Papirničar 

- ERA Šmartno 0:0, AM 
Cosmos - Rudar 3:1.

Kadeti: Rudar - 
Ježica 1:2.

St..dečki: Zagorje - 
Ježica 2:2, Rudar - Gaj 
Kočevje 3:0, Svoboda - 
Belinka 3:0.

Ml. dečki: Rudar - 
Domžale 2:1, Zagorje - 
Ježica 2:1.

Zagorjani so si z 
zmago priborili prvo 
mesto v drugi ljubljan
ski ligi in s tem vstop v 
prvo ljubljansko 
nogometno ligo.

KOŠARKA
Pionirji A SKL: 

Trbovlje-Ilirija 51:49 
(19:23), Polzela - Litija 
47:25 (22:11); B SKL:

Pivovarna Laško - Hrastnik 
28:54 (12:24), Hrastnik - 
Celje 39:58 (25:23), 
Zagorje - Feniks 78:53 
(30:27).

Pionirke: Šentvid - 
Trbovlje 23:37 (12:22), 
Trbovlje - ŽKK Domžale 
5:137 (1:70).

TENIS
Zasavska pionirska 

liga: AS Litija - Rudar 
Trbovlje II 5:0, Rudar 
Trbovlje I - Hrastnik 4:1, 
Izlake proste.

MALI NOGOMET

Trim liga Zagorje I.
liga (20. kolo): 
Šentlambert - Trgovina 
Čop 5:1. Škoti - Intera7:2. 
Malo po malo - ŠD Mlinše 
4:2, Izlake I - Kotredež 
7:0. ŠD Čolniše - Merli

1:6, Bistro Cerar - Inž. 
Šarbek 2:4. Trenutni 
vrstni red: 1. Inž. Šarbek 
39, 2. Malo po malo - 
Dimnikarstvo A. Lepoša 
31,3. Izlake 126,4. Bistro 
Cerar 25, 5. Škoti - Tingi 
Tangi 23,6. ŠD Čolniše 19 
itd. Naj strelec: 28 Pišek 
(Izlake), 22 Dimač V. 
(MPM), 21 Goste B. 
(Izlake).

- B. liga (20. kolo): Tapi
- ŠD Prapreče I. 2:3, Vesn
- Topličani Veterani 4:2, 
Jazbeci - Buldožer 1:3, 
Zlatorogi - Izlake li 1:1, 
Te-Ve Varnost - Antimon 
1:12, ŠD Mlinše II - 
Jazbeci 2:2. Trenutni 
vrstnired: 1.Buldožerji. 
2. Antimon - Biljard Bar 
27, 3. Tapi 27. 4, Jastrebi 
25. 5. Te-Ve Varnost 23, 
6. ŠD Prapreče I 21, itd. 
Naj streleci: 28 Kočnar 
(Prapreče), 24 Udovič 
(Antimon), 18 Kralj 
(Izlake).

- III. liga (23. kolo): 
NLP- Eurotrade - Bistro
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Letos maja sta smer 
preplezala dva trboveljska 
plezalca. Metka Lukančič 
je s svojim drugim vzponom 
te težavnostne stopnje znova 
dokazala, da sodi v sam vrh 
ne samo slovenskega 
temveč tudi svetovnega 
športnegaplezanja. Dekleta 
so resda preplezala tudi že 
zgornjo deseto stopnjo, toda 
tako izjemnih plezalk je v 
svetu le peščica. Metka se z 
dvema vzponoma
ocenjenima z 10- uvršča v 
elitni krog plezalk, ki jim je 
takšen vzpon uspel. Še 
posebej pomembneje, daje 
smer preplezala v vsega 
šestih dneh. S tem vzponom 
je potrdila status športnice 
mednarodnega razreda, ki 
ga za izjenmne dosežke 
podeljuje Športna zveza 
Slovenije. Metka pa je tudi 
edino dekle, ki ta razred 
dosega na področju 
alpinizma.

Le teden dni po 
Metkinem vzponu je isto 
uspelo tudi Borutu 
Kavzarju. s čimer je 
poravnal svoj stari dolg. V

smeri se je namreč že 
poskusil pred dobrim letom, 
a je takrat moral odnehati. 
Tokrat pa je bil kost 
zahtevnim dinamičnim 
gibom v previsu in je vzpon 
uspešno dokončal. To je bil 
Borutov dosedaj najtežji 
vzpon, ki kaže na to, daje 
vse bolje pripravljen in da 
lahko morda že letos 
pričakujemo še boljše 
vzpone.

V.G.

TENIS

Trboveljčani
prvi

Trbovlje - Končanje prvi 
krog Zasavske teniške lige 
za člane. Zmagovalec lega 
kroga je ekipa Rudarja iz 
Trbovlje, ki je zbrala 10 
točk, sledijo Medijske 
toplice Izlake 8, tretji pa je 
Hrastnik 6 točk. Sledijo AS 
Litijal, Izlake ILin AS Litija 
II s po dvema točkama.

Rezultati: Medijske
toplice Izlake - Hrastnik 4:1, 
Izlake II - Rudar Trbovlje 
1:4, AS Litija II - Medijske

Tina 3:3, ŠD Prapreče II - 
Hors 1:9, Podkum II - 
Izlake veterani 3:6, Tirna - 
Polje-Svarog 4:3. Behar - 
Gami hotel 8:1, AFŽ - 
Gostišče Maček 4:5, B ehar 
- Eti El. Element 4:0. 
Trenutni vrstni red: 1. 
Behar48,2. Polje - S varog 
35.3. Tirna33.4. Hors 31. 
5. Gami hotel 27. 6. Bisro 
Tina 24, 7. Gostišče 
Maček, itd. Naj strelci: 
60 Fazlič. 42 Nišič (oba 
Behar).

Trim liga Hrastnik:
Liljani - S. Frisi preložena. 
A je to - luventus 5:0, 
Gostilna Texas - PP 
Hrastnik 2:2, TKI - 
Steklarna 0:5. ŠD Čeče - 
Čvek4:8. Trenutni vrstni 
red: LČvek 12,2.Gostilna 
Texas 11, 3. A je to 10, 4. 
Juventus 10, 5. Steklarna 
8, 6. PP Hrastnik 3, 7. 
Liljani 2, 8. ŠD Čeče 1 (- 
1 ), 9. Steklarski frisi 0,10. 
TKI 0 (-1) točk.

Liga ljubljanske regije

(5.kolo): Inženiring 
Šarbek - Strmec 2:3 
(0:2).

ŠAH

Hitropotezni 
turnir za maj-
Trbovlje: skupina A:
1. Zalokar 7. 2. Tunič
6.5.3. Bajraktarevič 6, 
4.Jurič5.5.Bajda4.5.
6. Kuzmič 4.5. 7. Gala
4.5. 8. Novak 4. 9. 
Ivšek 2, 10.
Osmanovič 1 točka.

Skupina B: 1. Dušak
7, 2. Jerman 7, 3. 
Rupnik 7 točk.

Turnir zasavske 
šahovske šole 1. 
letnik: L Goršek 6, 2. 
Dušak 5.5, 3. Glavač
5.5.4. Hajrudin4.5,5. 
Logar4. 6. Vozelj 4.7. 
Zdole 3, 8. R. Anžur 3, 
9. D. Anžur3,10. Vene 
3, ll.Trebežnik3, 12. 
Nikolič 3, 13. Beravs 
1.5 točke.

toplice 0:5.Hrastnik-Rudar 
Trbovlje 1:4, AS Litija I - 
Izlake II. 2:3, Medijske 
toplice Izlake - AS Litija H. 
5:0.

M.H.

Trboveljčani
naprej?

Trbovlje - Prvi del 
tekmovanja v III. STL 
skupina B je končan. Prvo 
mesto so osvojili 
Trboveljčani s štirimi 
zmagami in enim porazom. 
Ker so imele prve tri ekipe 
na lestvici enako število točk 
je o zmagovalcu skupine 
odločal krog z 
medsebojnimi srečanji, kjer 
so večje število posamičnih 
zmag osvojili igralci 
Rudarja pod vodstvom 
Marjana Čuka pred 
Rečico in Medvodami. K 
uspehu Trboveljčanov so 
poleg Marjana Čuka 
prispevali svoj delež tudi 
Peter Golob, kije zmagal v 
vseh serečanjih, Toni 
Možic, Jože Senica, Denis 
Bovhan in ostali. Člani 
Rudarja imajo tako 
možnost, da se v play offu z 
zmagovalcem skupine A 
borijo za napredovanje v 
drugo slovensko ligo. 
Lilijani so si z zmago v 
derbiju začelja zagotovili 
peto medto, Hrastničani pa 
so po porazu z Litijo zasedli 
zadnje, šesto mesto v 
skupini.

Rezultati zadnega kola:
Hrastnik - AS Litija 2:3, 
Partizan Medvode - Rudar 
Trbovlje 3:2. Neuradni 
vrstni red: 1. Rudar
Trbovlje, 2.
Mladost 
Rečica, 3.
P a t i z a n 
Medvode vi 
no 8. 4.
Radovljica 
6, 5. AS 
Litija in 6. 
Hrastnik po 
2 točki.

M.H.

Naj nogometaš
Zasavc in Portess Trbovlje izbirata naj 

nogometaša Zasavja. Tokrat sta bila najbolje 
ocenjena Igor Holešek in Jani Sotenšek.

Ocene - 28. kolo:
Zagorje: 5 Holešek. 3 Kern, 1 Petrušič;
Rudar: S Sotenšek, 3 Rižner, 1 Turšič.
Skupno: 67 Žibret,59 Sotenšek,41 Zaimovič, 

37 Rižner, 35 Petrušič, 24 Borštnar in Kic, 22 I. 
Krajnc, 21 Holešek, 18 Florjane, 17 Kern, 13 
Grčar, 12 Herman, 11 Brečko, Povšnar in Dizda- 
revič, 10 Kurež, 8 Štok in Turšič, 7 F. Kranjc in 
Hace, 6 Razboršek, Žlak in Jesih, 5 Tomše in 
Haralovič, 4 A. Ranzinger in Izgoršek, 3 
Breznikar, Košak in Buovski itn.

Strelci: 18 Holešek (Z), 14 Barbek (L), 13 
Sotenšek (RT), 9 Agatič (SK), 8 Petrušič (Z), 
Drobne (PR), Kačičnik (PR) in Mele (L), 7 Žibret 
(Z), 6 Poglajen (L) in Kirbiš (PR); 4 Buovski (Z), 
3 Breznikar. Jesih in Žlak (vsi RT), Kovač, Račič 
(SK), Ribič (PR) itn.

PORTESS d.o.o. Trbovlje

MALI
NOGOMET

Zagorje - Sporno 
društvo Čolnišče je 
organiziralo zaključek 
otvoritvenega turnirja v 
malem nogometu. Za 3. 
mesto sta igrali ekipi Bistro 
Lipa iz Litije ter Škoti iz 
Kisovca. Uspešnejši so bili 
Škoti in zmagali z 
rezultatom 5:3. Za 1. mesto 
sta se pomerili ekipi Bistro 
Cerar iz Trbovelj in 
Senožeti. Boljši so bili 
Trboveljčani in zmagali z 
rezultatom 3:2. Vrstni red 
prvih treh je bil tako sledeč:

1. Bistro Cerar, 2. Senožeti, 
3. Škoti. Prve tri ekipe so 
dobile pokale, najboljši pa 
še zaboj piva. Turnir naj bi 
postal vsakoletni majski 
tu rnir (zadnj i teden v maj u).

Uradne otvoritve igrišča 
zaradi deževnega vremena 
ni bilo, nadomestni termin 
pa je sobota, 11. junija ob 
15.30 uri. Prestavljene so 
bile tudi vse ekshibicijske 
tekme v malem nogometu 
in sicer: selekcija občine 
Zagorje - Čolnišče (čl. nad 
30 let), suhi - debeli (veterani 
Čolnišč) in Senožeti - 
Čolnišče (otroci).

tk BOGO ŠPORT
\ TRGOVINA S ŠPORTNO OPREMO
\ 61420 Trbovlje, Trg revolucije 28c

VELIKA IZBIRA ARTIKLOV ZA PRIHAJAJOČO 
POLETNO SEZONO

- kopalke SPEEDO - blazine - hladilne torbe 
- spalne vreče - program iz plastike

poleg tega pa še:
- oprema za tenis, ribolov, planinarjenje, alpinizem, igre z žogo 

ODPRTO: od 7.30 -11.30 In 16.00 -19.00, sobota 8.00 -12.00

VSE ZA ŠPORT IN PROSTI ČAS - BOGO ŠPORT

®OGOŠFOKT



So vozniki avtošol res tiste vrste nebodigatreba, ki se jim 
ni mogoče izogniti? Dejstvo je, da smo bili vsi začetniki in 
da se lahko le z vožnjo v prometu naučimo, kako pravilno 
odreagirati v prometnih situacijah. Verjetno pa bi bilo z več 
strpnosti na eni strani in z upoštevanjem nekaterih nasvetov 
inštruktorjev manj slabe volje, vroče krvi in nepravilnih 
prehitevanj ter izsiljevanj.

Vožnja z avtomobilom po Trbovljah je ob koncu dneva, pa npr. 
ob tržnih dneh včasih prava muka, test živcev in strpnosti. Vzrokov 
je več: od prometnega mestnega režima, do tega, da se nam enos
tavno ne ljubi več pešačiti. Piko na i nemalokrat dodajo še avtomobili 
z oznako L. Njihovi vozniki so začetniki in zato povečini počasni 
in okorni v prometu.

Vsi smo bili začetniki in "avtošola" človeka morda ne bi vrgla iz 
ravnovesja, če se kandidat ne bi učil voziti ravno v trenutku, ko se 
nam najbolj mudi v službo ali pa, ko se že 
tako preutrujeni vračamo iz nje. Krivi niso 
kandidati. Zagotovo pa so krivi inštruktorji, 
ki kandidate v takem času posadijo za volan.
Pri tem pa jih morda še premalo vspodbujajo 
in jih v naglici usmerjajo k hitrejšim 
odločitvah.

Trbovlje ima dve avtošoli, ki imata skupaj 
17 inštruktorjev, poleg tega pa so Trbovlje 
izpitni center kar za štiri občine - Litijo,
Zagorje, Trbovlje in Hrastnik - in vsi kandidati 
imajo možnost vožnje tudi v Trbovljah. Tako 
se vam lahko zgodi, da na slabem kilometru 
cestišča dohitite kar nekaj avtomobilov z 
oznako L. In kje je rešitev? V nekaterih krajih

Ponudba avto šol
Vozniško dovoljenje je v današnjih dneh že skoraj nuja, že dolgo 

pa ni več stvar prestiža. Ko se odločate za opravljenje vozniškega 
izpita je pametno pobrskati po telefonskem imeniku in povprašati 
po cenah. Tokrat smo to mi storili namesto vas:

V Trbovljah, ki je tudi izpitni center za zasavske občine, delujeta 
dve avto šoli. Avto šola pri avto moto društvu Trbovlje vam 
ponuja opravljanje tečaja cestnoprometnih predpisov brezplačno, 
če se odločite, da boste vožnjo tudi opravljali pri njih. S tem boste 
prihranili kar nekaj denarja, saj je cena pri njih za ostale kandidate 
2.100 tolarjev. Ura vožnje stane pri njih 1.208 tolarjev, če plačujete 
sproti ali vnaprej, če se odločite za obročno odplačevanje je cena 
ure vožnje 1.344 tolarjev. Dijaki in študentje imajo popust, za njih 
velja cena ure 1.144 tolarjev. Za zdravniški pregled in tečaj prve 
pomoči pa morate poskrbeti sami. Pri Avto moto društvu Trbovlje 
vam je na razpolago 14 inštruktorjev, izbirate pa lahko med vozili 

Golf, Ibiza, Renault 5 ter Cliom.
Avto šola Krpan vam ponuja možnost 

učenja vožnje na vozilih Renault 5 in Clio. 
Tečaj cestnoprometnih predpisov stane 1.500 
tolarjev za kandidate, ki bodo pri njih 
opravljali tudi vožnjo. Ostali morajo odšteti 
3.000 tolarjev. V poletnih mesecih bo tečaj za 
vse tudi pri tej avto šoli zastonj. Ura vožnje za 
dijake in študente ter brezposelne je 1.190 
tolarjev, za ostale 1.390 tolarjev. Plačilo je 
možno na tri ali šest obrokov. Pri Avto šoli 
Krpan za vas uredijo vso dokumentacijo, vas 
prijavijo za izpit, tečaj prve pomoči in 
zdravniški pregled, tako, da se izognete 
nepotrebnemu skakanju od vrat do vrat.

so z občinskim odlokom omejili gibanje in ure teh vozil, oziroma 
prepovedali vožnjo ob največjih konicah. V Trbovljah še ne. Sicer 
so po besedah Mitje Štraklja, načelnika oddelka za notranje zadeve 
obči ne Trbovlje, izdali priporočilo vsem inštruktorjem, da naj se, če 
je le mogoče, izogibajo konicam, strožje prepovedi in sankcij pa 
niso izdali. Tako ostaja to le stvar odločitve in razsodnosti 
inštruktorja.

Avtošolarji, ki vozijo po trboveljskih ulicah, prihajajo tudi iz 
Litije, Celja,.. Vsaj registrske tablice pričajo tako. Pričakovati jih je 
še od kje in v večjem številu. Saj ima vsak kandidat pravico 
opravljati ure vožnje pri katerikoli avtošoli v Sloveniji. Sam izpit pa 
naj bi opravil v lastni občini, se pravi, da se mora spoznati s 
prometnim režimom tudi v njej.

In smo zopet na začetku, pri nepotrpežljivih "starih" voznikih in 
pri okornih "novincih" in njihovih inštruktorjih. Prav bi bilo, da bi 
začetniki imeli možnost začetnega učenja na poligonih, teh pani ali 
pa jih je premalo. Morda bi morali imeti tudi inštruktorji strožja 
merila, kdaj je njihov kandidat sposoben za vožnjo na najbolj 
obremenjenih cestah in ulicah.

Mordapa je rešitev zelo enostavna - več strpnosti in razumevanja 
na obeh straneh.

Tudi v Hrastniku sta dve avto šoli. Avto moto društvo Hrastnik 
vam bo za tečaj cestnoprometnih predpisov zaračunal 2.500 tolar
jev, ura vožnje za dijake in študente stane 1.100 tolarjev, za ostale 
pa 1.300 tolarjev. Tudi pri njih se bodo potrudili in vam uredili vso 
potrebno dokumentacijo in prijave. Na voljo so vam trije inštruktorji 
vožnje. Le to pa boste lahko opravljali na vozilih Renault 5 campus.

Možnost pridobitve vozniškega dovoljenja vam nudijo tudi pri 
AMG d.o.o Hrastnik. Tečaj cestnoprometnih predpisov stane pri 
njih 3.000 tolarjev. Ura vožnje za dijake, študente, brezposelne in 
upokojence stane 1.155 tolarjev, ostal i pa bodo morali za uro vožnje 
na vozilih Citroen AX odšteti 1.365 tolarjev. Na'voljo vam je 6
inštniktorjev, uredijo vam tudi vso potrebno dokumentacijo, prijavijo
na tečaj prve pomoči in zdravniški pregled.

Če pa se boste odločili opravljati vozniški izpit v Zagorju, vam 
je na razpolago šola Avto moto društva Zagorje, kjer ura vožnje 
stane 1.400 tolarjev (za vse), tečaj pa 2.000 tolarjev. Organizirali 
vam bodo zdravniški pregled. Vozili pa boste Renault 5 ali 
Citroenovega AX.

To so možnosti, ki jih imate na voljo v Zasavju, odločitev pa je 
vaša. Pa še to, pri vseh naštetih avto šolah lahko začnete z učenjem 

takoj.
Karmen Rajevec

rpm:
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Promet
Litija - 3. junija ob 10.30. urije M.M. iz

Hrastnika, v Pasjeku povozil gamsa, ki je 
skočil predenj na cesto. Naavtuje nastalo za 
100.000 SIT škode. Gamsa, ki je po udarcu 
v avto poginil, pa so odpeljali lovci.

Litija - 4. junija ob 15.37. uri je JJ. iz 
Dol pri Litiji povozil s svojim osebnim 
avtomobilom v Zagorici psa, ki je pritekel 
na cesto. Škoda na avtu ni velika, lastnik psa 
pa bo moral k sodniku za prekrške.

Litija - 5. junija je M.P. iz Šentvida pri 
Stični pomagal pri kmečkih opravilih na 
Primovskem. Vozil je traktor brez kabine. 
Ko je peljal po travniku navzdol, je zapeljal 
na nasip gnojne jame in se prevrnil. Vozilo 
je voznika pokopalo pod seboj, voznk pa je 
na kraju nesreče podlegel poškodbam.

Litija - 5. junija ob 17.05. urije M.R. iz
Kresniškega vrha vozil svoj osebni avto po 
Cesti Zasavskega bataljona in v križišču s 
Kidričevo cesto izsilil prednost Š.D. iz Litije. 
Škode na avtomobilih je za 100.000 SIT. 
Š.D. je v jezi udaril povzročitelja nesreče, 
zato bosta morala oba ksodniku za prekrške.

Kradejo kot 
srake

Trbovlje - Neznanec je 31. maja S.R. iz 
nezaklenjejega vozila parkiranega pred 
bifejem Valentina, sunil moško torbico, 
osebne dokumente, čeke... Za storilcem 
poizvedujejo.

Zagorje - Mladoletnik in dva pajdaša - 
otroka, so v noči na 31. maj vlomili v dve 
kleti na Polju 30 in odmontirali nekaj delov 
iz tam shranjenih koles.

Trbovlje - Na Šuštarjevi 29 so 1. junija 
občani prijeli otroka, kije vlomil iz ene kleti 
v drugo, tako daje polomil lesene rešetke in 
ukradel kolo.

Zagorje - Neznanec je v prejšnjem tednu 
lastnikoma MJ. in G.A. sunil hlodovino, 
katero sta imela omenjena pripravljeno ob 
gozdni cesti nad Čemšcnikom, za odvoz na 
žago. Za zdaj še neznan tat ju je prehitel in 
si nažagal hlodovino za svoje potrebe.

Trbovlje -Nepridiprav je 2. junija izpred 
letnega kopališča sunil nezaklenjeno gorsko

Aufbiks
Neznanci so predzadnji in 

™ zadnji dan maja, meseca norosti, 
obiskali litijski Ribiški dom, kjer so si 
dali duška z razbijanjem stolov, miz 
in svetilk. Kam so izginili, zaenkrat še 
poizvedujejo.

a-. Zgodaj zjutraj naslednjega dne je 
9 nosilo L. M. iz Trga na Stavbah v 

Litiji. Z osebnim avtom je želel 
povoziti policista. Ko se mu je ta 
izmuznil in mesečnika pomiril, ga je 
poslal na odvzem krvi, ker je sumil, daje 
L.M. pod vplivom droge. Prijavil ga je 
tudi Temeljnemu sodišču. Dva dni 
pozneje pa sta se taisti policist in L.M. 
ponovno srečala. Policistu v civilu je 
L.M. zagrozil, da bo najel skupino, ki ga 
bo obdelala, policist pa je ostal mrtvo 
hladen.

Cs_______________________________ ________

R.T.izLitijeje4. junija popival v 
™ gostilni Mustang v Šmartnem 
misleč, da gre zapitek na račun 
gostilničarke. Saj se je, ko mu je ta 
izročila račun, zelo razhudil. Besno je 
odkorakal ven in v spomin na 
negostoljubje odnesel s seboj kljuko 
glavnih vrat. Škoda ni velika, a željni 
pivec bo moral vseeno k sodniku za 
prekrške.

jg Litijanska Kajn in Abel, sicer 
9 imenovana tudi R.A in R.D., sta 
se 4. junija vračala iz Jevnice in se 
spomnila neporavnanih sporov. R.D. 
je kmalu pograbil koso in se zapodil 
za bratom. R.A. se je umaknil, 
energičnega kosca pa so pridržali na 
postaji, kjer si je malce oddahnil.

kolo. Na srečo lastnika so policisti v soboto 
zalotili otroka, ki se je veselo vozil s tem 
kolesom in mu ga zasegli ter vrnili lastniku.

Poštena
Trbovlje - Da na tem svetu živijo tudi 

pošteni ljudje, je dokazala deklica M.M. iz 
Kešetovega, ki je L junija našla žensko 
torbico in jo prinesla na policijo. Policisti so 
torbico z osebnimi dokumenti, bančno 
kartico, 12000 SIT, 685 DEM in 170 ATS 
vrnili presrečni lastnici, ki je pošteno deklico 
nagradila.

Maturantski vandali
Trbovlje - Trije mladoletniki - maturantje, 

so 4. junija na poti od gostilne Brin proti 
centru počeli same neumnosti. Tako so pri 
avtoservisu Malgaj na sredo ceste postavili 
dva kozarca in nadaljevali pohod proti Iskri, 
kjer so vlomili v bližnjo kapelico in s seboj 
odnesli en meter visok nabožni kipec, 
katerega so po stotih metrih pustili na sredini 
ceste. Pri trgovini Omnikom pa so na cesto 
zmetali večjo količino betonskih tlakovcev, 
zaradi česar so imeli vozniki kar nekaj težav 
in presekanih gum. Pretirano "vesele" 
maturante so razkrinkali naslednjega dne.



M

"V življenju sem se največ naučil od preprostih romanov, ki govorijo o vsakdanjem 
življenju, brez olepševanja bolečine, trpljenja..., kakor tudi od enostavnih ljudi - 
kmetov, potepuhov, ki nikoli niso hodili v šole, ampak so preprosto znali prisluhniti sebi, 
naravi in sočloveku. Vsi smo samo popotniki v večni reki življenja in na Zemlji smo zato, 
da si pomagamo; samemu sebi - preko samospoznanja - in nato drug drugemu," 
venomer poudarja Darko Pavšelj - Larix. Bohem, potepuh, pesnik, planinec samotar, 
asket... človek, ki je preprosto drugačen. Usoda muje namenila mnogo težkih preizkušenj. 
Kot otrok je ob pogledu na svojo prihodnost, ki sc mu je v nekem trenutku razodela, nad 
življenjem skoraj obupal. Sedaj je že 19 let v Trbovljah in živi skromno, asketsko - 
puščavniško življenje, s poudarkom na duhovnosti in samorazvoju.

O drugačnosti pa: "Prihaja čas, ko bodo 
ljudje ponoreli; in ko bodo srečali koga, ki ne 
bo nor, gabodo napadli, rekoč: ti si nor, ti nisi 
tak kot mi,"je rekel Anton Puščavnik. Morda 
tudi v poduk vsem, ki že vnaprej 
stigmatizirajo in zavračajo vse, kar jim je 
tuje in vsakogar, ki jim ni podoben.

Kaj te je privedlo na pot duhovnosti? Si 
doživel kakšen "udarec", da si se obrnil 
vase in se vprašal: Kdo sem?

Kakšnega posebnega "udarca" nisem 
doživel. To mi je bilo v tem življenju 
enostavno položeno v zibelko. Zduhovnostjo 
se zavestno ukvarjam že od svojega 13. leta.

Vendar včasih nisi živel in razmišljal 
tako kot danes...

Ne. Šel sem skozi nek razvoj, kot vsi ostali 
ljudje. Vendar, ko sem začel z nekim 
povprečnim, materialno - potrošniškim 
življenjem (pridobivanje dentirja, alkohol, 
meso, seks...) je to pomenilo začetek konca 
mojim sposobnostim, ki sem jih kot otrok 
imel. Oddaljeval sem se od duhovnosti in 
umazal čisti pogled, kot ga ima vsak otrok, ki 
je popolnoma neomadeževan s principi in 
načeli, je odprt in dojemljiv za vse. Imel sem 
možnost izbora; ali bom živel življenje, ki ga 
živi večina okrog mene ali pa se bom prepustil 
molitvi, meditaciji... To slednje mi veliko 
več pomeni, bolje se počutim. Imam svoj 
notranji mir, čutim vrednost živi jenja, dano 
mi je več energije, da lahko pomagam 
tudi drugim - na primer mami, ki ima raka. 
Pomagam ji lahko bolj popolno, ker vso 
tisto energijo, ki bi jo sicer napravljal v 
gostilnah... sedaj v pozitivnem smislu 
dajem mami. Vsak dan si zanjo vzamem

razloga, ker so tudi sami v tej krizi, tem 
materialnem blatu. Jaz sem nezaposlen in če 
bi gledal z materialne strani, bi lahko bil 
upravičeno obremenjen. Lahko b i imel veliko 
manj energije in časa. Ampak ne, imam več 
in več. To je razlika, ki jo vidim.

Praviš, da je bilo tvoje otroštvo 
travmatično. Zakaj?

Sem nezakonski otrok, živel sem v dveh 
internatih, na cestah, ne doma v urejeni 
družini, bil sem tudi bolan - v četrtem letu 
starosti sem se boril za življenje, ker pač ni 
bilo primernih zdravil. S te strani je bilo 
travmatično. Potepal sem sc po tujini, vmes 
sem opravljal veliko različnih poklicev (od 
oskrbnikaplaninskekoče v Julijcih, cestarja, 
knapa...). Vse to mi je dalo možnost, da sem 
še bolj padel v globino življenja, da sem 
lahko začel iz popolne ničle. Tako sem imel 
možnost spoznati tudi drugo stran družbe - 
stran izpostavljenega, zavrženega človeka.

Si kot otrok imel kakšne duhovne 
izkušnje?

Normalno. Kot vsak otrok sem bil kljub 
vsemu zelo čist. Moje največje izkušnje so 
bile zelo globoke. Zavestno sem lahko 
zapuščal svoje telo in ga opazoval kot neko 
lupino, popolnoma tuje. To se mi je dogajalo

Duhovna iskanja .............
Darko Pavšelj-Larix pozi a v se lis e, L 

jih duino nosi zanima ali tiste, ki imajo

nekaj ur, vedno sem ji na razpolago, z njo 1 avsuJ
_________ ..v , , . ali tisi

duhovnem smislu, naj pišejo na naslov: 
Kulturno dopisoval,,! - debatni klub. 
Center za zavest ter estetiko duha, Darko 
Pavšelj-Larix,Kešetovo4,61420Trbovlje,

........................................................................ss iiss-i;-;-:-: ; : : js : :--.-j:...............
se pogovarjam, jo tolažim, dam ji vedeti, 
daje nekdo zraven nje, jo razume, z njo 
čustvuje... V naši družini je pet otrok. Vsi 
ostali živijo povprečno življenje - z vsem 
dobrim in slabim - materialno sicer imajo 
neko blagostanje, a enostavno nočejo, pa 
tudi ne morejo pomagati mami. Ne morejo 
pa ji pomagati povsem iz psihološkega

ali na časopis /.asa ve,s pripisom /a rubriko
Duhovna iskanja. Saj, kot pravi Larix, 
njegova želja in nalogu ni samo njegov 
duhovni razvoj ampak zel, svoje izkušnje, 
poglede m spoznanja posredovati naprej 
in s tem po svojih močeh pomagati vsem, 
ki to /clijo.

zelo velikokrat in se mi je tudi najbolj vtisnilo 
v spomin. Bil sem v drugem internatu, na 
vasi pri Postojni, kjer je bila stroga, vojaška 
vzgoja. Kadar smo imeli malo prostega časa, 
sem potreboval kakšne pol ure in že sem bil 
tam... Moj duh je zavestno izstopil iz telesa 
in opazoval sem svoje telo ter svet okrog 
sebe v povsem novi luči. Ne sicer v kakšnih 
posebnih barvah... Vse je ostalo isto, le veliko 
bolj globlje, bolj tuje. Globoko meje zabolelo 
in prizadelo - ko vidiš sebe, kot popolnega 
tujca in prideš v tisti popolni nič. Dolgo časa 
(do 22., 23. leta) sem imel tudi sposobnost 
prodiranja v sočloveka. Enostavno sem 
"padel" vanj. Z duhovnimi očmi sem gledal 

skozi njega. Bil sem on in vedel sem, 
kakšen je on. Vendar veliko teh 
sposobnosti izgubiš, če ne delaš na tem, 
predvsem pa s to umazanostjo 
materialnega načina življenja.

Veliko si potoval. Kje vse si hodil?
Veliko niti ne. Tri leta sem potoval 

(kolikor je bilo tudi finančnih zmožnosti) 
od Sahare do Anglije. Začel sem 1979. 
leta, takoj po vojski. Potoval sem z 
avtoštopom, do 1982. leta, ko so me že 
drugič deponirali nazaj s Holandije z 
letalom, kot "klošarja" in mi po prejšnji 
zakonodaji vzeli potni list za nedoločen 
čas. Takrat sem živel še brez kakšnega 
globljega razmišljanja, še posebej, ker ti 
tak način potovanja - avtoštop in brez 
denarja - tega niti ne dopušča.
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Kaj si iskal po svetu?
Ničesar.
Si si želel samo ogledati tuje dežele?
Enostavno sem, kar delam tudi še danes, 

sledil notranjemu klicu. Ta notranji glas v 
začetku velikokrat ni definiran. Vendar ga 
vsak lahko doživi na svoj način; eni ga slišijo, 
drugi vidijo... To sposobnost ima vsak, res pa 
je, daje treba marsikaj v današnjem življenju 
povprečnih ljudi spremeniti. Bolj seje treba 
posvečati samemu sebi, se spoznavati. Dane 
razmišljamo samo o materialnih stvareh - kaj 
bomo kupili, kako bomo uživali, kam bomo 
šli, kje bomo več zaslužili... Vse to je ene 
vrste pobeg pred samim seboj - da med 
prostim časom kar naprej "bulimo" v televizijo 
ali visimo po gostilnah. Potrebno sije vzeti 
najprej vsaj pet minut časa zase, za sprehod 
v naravo, v cerkev ipd. To so male stvari, tu 
se začne duhovnost. Najprej je potrebno 
prečistiti sebe, šele potem se lahko razvijejo 
te sposobnosti.

Pri katerih duhovnih 
skupinah vse si sodeloval?

Čeprav sem bil krščen, se je 
vse najprej začelo pri samemu 
sebi. Pri 15. letih sem se h 
krščanstvu vrnil in se potem od 
njega zopet oddaljil. Praktično 
sem začel pri Gibanju za zavest 
Krsne in nekaj časa tudi živel na 
farmi Krsne v Belgiji in v Italiji, v 
Firencah. Šele takrat sem začel o 
duhovnosti bolj razmišljati.
Vendar, kot večina stvari v 
življenjuje bilo tudi to samo prva 
stopnička, nek stimulans za 
vnaprej. V njihovi literaturi 
Bhagavad-gita, ki je del Vede, sem našel 
marsikateri odgovor na vprašanja, ki sem si 
jih postavljal kot otrok. To Gibanje za zavest 
Krsne me je navdušilo, kot še precej
"zelenega" mladostnika, kerje bilo drugačno
od krščanstva, do neke mere bolj globoko in 
odprto. Čeprav danes vem, dav bistvu velike 
razlike med krščanstvom in Krsno sploh ni. 
Osebno zagovarjam, da mora človek najprej 
začeti pri sebi. Vsak človek, če hoče stopiti 
na t.i. pot duhovnosti, mora iti preko 
samospoznanja. To poudarja tudi vsa 
literatura, še posebej Vede pravijo, da seje 
najprej treba spoznati sam. Tega ti ne bo dal 
noben duhovni učitelj, nobena šola, lahko ti 
samo pomaga z določenim stimulansom, teh 
pa je na tisoče. Samospoznanje se začne pri 
navidez povsem nepomembnih, banalnih 
stvareh; zakaj sem žalosten, zakaj se ne 
razumem s tabo, zakaj me boli zob...

Zakaj si se odločil nadaljevati pot 
samorazvoja sam?

Nisem se sam odločil. Sledil sem samo 
notranjemu klicu. Eno od mojih

samospoznanj je bilo tudi spoznanje moje 
"reke življenja". Vsak ima svojo "reko 
življenja", svoj program - za to in vsa ostala 
življenja. Ničesar ni popolnoma prepuščeno 
naključju. Ko sem spoznal, da se lahko še ne 
vem koliko upiram tej svoji reki, plavm proti 
toku - kar sem v preteklosti že delal - bom 
sicer naredil nekaj metrov, a slej ko prej me 
bo tok odnesel nazaj oziroma, če se bom celo 
preveč upiral, mi bo zmanjkalo moči in bom 
utonil. Tttko sem se prepustil toku reke in 
gledam, da držim sredino, da me tok reke ne 
potegne na obrobje ali v vrtince.

Verjameš torej v skoraj popolno usodo. 
Ali ni v tem primeru človek žrtev življenja?

Ne. Usoda je program, ki ga imamo v 
grobem smislu danega za ves naš obstoj. 
Vendar ta program ni "toga obleka", je 
ohlapna. Določeni ljudje imajo razvito 
možnost pogleda v prihodnost, vendar tisti m, 
ki niso na dovolj visokem duhovnem nivoju, 
je ta pogled omejen. Tisti, ki so na višjem

nivoju (kot npr. Nostradamus) pa, če že 
karkoli o prihodnosti povedo, je to zelo malo, 
skoraj nič. Resje, da tisti, ki to sposobnost 
imajo (veliko je danes "profitarjev"), imajo 
tudi veliko odgovornost, ker se vstikdo ni 
pripravljen takoj soočiti z določenimi 
tovrstnimi obremenitvami, poleg tega pa ne 
smemo prehitevati dogodkov.

Si vegetarijanec, vstajaš ob štirih zjutraj, 
ješ le enkrat na dan. Je to zdravo?

Pri količini hrane mora vsak človek 
prisluhniti sebi. Dejtutsko pa fizično telo rabi 
zelo malo hrane. Seveda je to odvisno od 
same aktivnosti. Tudi jaz, kadar sem po 10, 
15 ur v planinah, v steni, pojem kakšen obrok 
več - seveda ne mesa. Za Evropejce je 
značilno, da svoje telo pri hrani pretirano 
obremenjujejo. Telesu je treba dati možnost, 
da hrano in energijo sproti porabi, ne da jo 
nalaga. Vegetarijanec sem postal postopoma, 
aktivno pa pred tremi, štirimi leti. Enostavno 
"padel" sem v tisto žival, ki jo je danes 
največ na jedilniku - svinjina, krava... 
Popolnoma sem začutil njeno življenje.

Vsakokrat, ko sem z nožem odrezal kos 
mesa, sem postal ta žival in tako nisem 
mogel več. Zdelo se mi je isto, kot da bi jedel 
sočloveka.

Si bil kdaj nad življenjem tako zelo 
obupan, da si ga nameraval končati?

Sem, kot otrok. Nisem bil ravno obupan, 
bolj je šlo za neko najgloblje spoznanje, ko 
se ti lahko za življenje vnaprej popolnoma 
odvije film. Razkrije se ti bistvo življenja, ki 
ni ravno brezupno, ampak včasih tako težko, 
tako naporno. Spoznanje, kakšen boš, je 
včasih zelo hudo, prehudo breme. Takrat za 
to spoznanje še nisem bil dovolj pripravljen, 
dovolj močan. To je podobno kot pri 
vedeževanju, kjer je treba premisliti, ali je 
človek sposoben za sprejetje določenih 
dejstev ali ne. Tudi danes večina ljudi še ni 
sposobna sprejeti osnovne resnice o sebi, o 
sočloveku, resnice, da obstaja duhovnost, da 
obstaja tak ali drugačen Bog... Zato je toliko 
bega v materialost. Vendar je sedaj, ko se z 

duhovnostjo bolj ukvarjam, 
veliko stvari postalo lažjih, bolj 
optimističnih, obsijanih s 
pozitivno energijo. Ni več 
depresij in stresov, kot včasih, 
ko sem se znašel v stanju 
brezupnosti, ko je bilo marsikdaj 
vse črno.

Ukvarjaš se tudi s pisanjem. 
Napisal si pesniško zbirko 

m Iskanje in premišljevanje, 
£ pripravljaš tudi knjigo...
^ Prva pesniška zbirka je bila 
cu unikatno izdana v sto izvodih in

“N
^ sem jo podaril tistim, ki jih je to 

zanimalo. Knjiga Globine reke 
življenja, ki jo pripravljam, bo sestavljena 
predvsem iz prozne poezije in citatov. Bo 
metafizično usmerjena, ukvarjala se bo z 
duhovnostjo, a ne bo čista teorija. V njej 
bodo moje najglobje osebne izkušnje brez 
"friziranja" in zavijanja v celofan. Pisana bo 
v preprostem jeziku.

Preučeval si različne religije. Danes si 
kristjan in verjameš v reinkarnacijo. Ni to 
protislovno?

Je protislovno. Verjamem v krščanstvo in 
v Jezusa Kristusa. Vendar jaz svetih knjig: 
Sveto pismo, Bhagavad-gito, Koran... ne 
razumem točno "po črki", ampak j ih berem z 
duhovnimi očmi. Pri teh svetih spisih je sicer 
bil dan nek navdih od Boga, a je bilo zraven 
tudi ogromno človeškega. Zato je treba 
določene stvari vzeti s skepso. Jaz jemljem 
vse vere popolnoma enakovredno. S tem, ko 
sem kristjan, sem tudi Žid, musliman... ker v 
bistvu vsi prihajamo iz enega, eno smo in v 
eno bomo tudi šli.

Mija Južina



KosejeJcinivrnilzVidrgc, ja ta ko j poklical Evo. Toda ta se ni oglasilo, saj je marala možu in hčeri railožiti, 
da ju ljubi in ju ni nameravala zapustiti. Dakoratorka Pika je izvedela, da je naročnik njenih storitev Mare 
Pogorclič. Vesna, njena sestričnama pozna, saj je njen mož nekoč kuhal v njegovem hotelu.

Erniju poganjanje sobnega bicikla ni 
pomagalo, da bi zaspal, zato se je podal 
na nočni potep. Pred vhodom viri papige 
jenaletelna Balda, ko je le ta nagovarjal 
mlade turistke, da se mu pridružijo na 
zabavi.

"Mene povabil" je zaklical Erni in 
pristopil. "Si danes prišel iz Trsta?" 
Prijateljsko ga je sunil pod rebra.

"Erni." Debeli mož ni 
bil preveč navdušen nad 
njim. Pa ravno, ko sta 
rjavolaski že skoraj 
privolili: "Se zmeraj 
pesniš?"

Erni je prikimal: "Pa 
ti?"

Baldo, ki so ga sicer 
krstili za Ladislava, je 
ponosno zamahnil z 
rokami: "Človek božji, 
mar nič časopisov ne 
bereš?) V Hrastniku bo 
fešta in jaz bom zraven."

"Bi moral vedeti?"
Erniju je bilo prav malo 
mar, kaj se je dogajalo v 
zagamani zasavski 
kotlini - ko je živel tam in 
zdaj, ko ni več.

"Smetana, človek. Zbrala se bo sama 
smetana: politiki, poslovneži... In moje 
Čokoline." Baldo je pozabil na rjavolaski 
in z Ernijem sta jo mahnila proti 
njegovemu domu. "Veš,"je doma potožil, 
ko sta bila edina na žuru in srkala pivo, 
"ena od plesalk je zbolela." Ernijeva 
antena je zapiskala: "Poznam punco, ki 
lahko vskoči."Spetmu bo napravil uslugo, 
a šlo je za Kajo. Mogoče se ji bo tako 
oddolžil. Pa še njene plesne vaje bodo 
končno prišle prav in temu ona pravi 
sreča?

otrok ji je preveč pomenil. Poigral se je z 
mislijo, da bi vendarle privolil. 
Navsezadnje ga je Knorči izpljunila iz 
svojega življenja. Tisti otrok - nekje je 
slišal, da je rodila deklico - je imel zdaj 
drugega očeta. Niti tega ni vedel, kje 
živijo. Mogoče še vedno v Ljubljani. Zakaj 
se mu je misel, da bi ponovno postal oče 
tako upirala. Zakaj ni mogel nikoli 
preboleti, da se je Knorči odločila drugače.
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bil telefonski račun nekam visok.
"V ateljeju," je deklica rekla. Govorila 

je s Petrom in zato komaj čakala, da se 
Rok spoka ven. In se je. Nejevoljno se je 
napotil v"Evino pacalnico", kot je imenoval 
njen slikarski studio. Torej jo še vedno 
drži, je pomislil. Ni mu bilo ravno pri srcu, 
da se je njegova Evica ukvarjala s 
slikanjem. To so počeli lenuhi, sanjači, 
zdolgočaseni filozofi.

Eva pa je bila zadovoljna sama s seboj. 
Slikanje jo je sproščalo in počutila se je 
koristno. Ni ji zadostovalo, da je bila le 
mati in žena. Zagledala je Roka, ki se ji je 

prikradel za hrbet in jo 
poljubil na lase. "Živijo, 
ljubica," je pozdravil. Od 
temperie pocmakane 
prste si je obrisala ob 
kavbojke, se obrnila k 
njemu in ga poljubila. 
"Kaj praviš, ko bi šli danes 
ven jest? Na Vidrgo, 
mogoče," je Rok čez čas 
rekel. Evi pa se je skoraj 
zaletelo. "Pojdimo raje 
drugam," je skoraj 
zaprosila, "v Medijske 
Toplice, že celo večnost 
nismo kosili tam?"

]

Se poročila, zaživela popolnoma 
drugačno življenje, kot so si ga - 
nadebudni gimnazijci - včasih 
predstavljali. Nostalgičen je postajal, 
prekleto. Ven mora, med ljudi. Mogoče v 
Medijske, sezonsko vstopnico je imel, pa 
jo je vsega dvakrat uporabil.

Prekleta nedelja. Mare se je oprhal, si 
skuhal čaj in prebral Zasavca. Poklical je 
agencijo, a mu je čistilka povedala, da 
ob nedeljah dekoraterji ne delajo. 
Trboveljčani leni. Pravzaprav je bil besen 
na Polono. No ja, včeraj ga je zapustila, 
danes se bo skujala, jutri pa se bo vrnila 
k njemu. Drek, se bo. Tisti, še nerojeni

"Veš, Eva,..." je Rok zazehal in še napol 
v spancu predlagal: "Danes bi lahko 
malce polenarila." Z desnico je segel na 
njeno stran postelje, a je bila prazna. 
Potem je vstal, razočaran, ker je tako 
zgodaj vstala in ga prikrajšala za jutranje 
užitke.

"Jutro," ga je v jedilnici pozdravila 
Zvezdana in se zopet posvetila 
sogovorniku na drugi strani telefonske 
žice.

"Jutro. Kje pa je Eva," je vprašal in 
zraven namignil na uro, češ glej, da ne 
boš predolgo čvekala. Prejšnji mesec je

71&WZ

Lo jo se je s svojim črnim 
poršejem vozil proti Litiji. 
Piki je zabičal, naj ga 
počaka v hotelu, pa jo je 

lajdra pobrisala. Vrat ji bo zavil, ko jo 
dobi v roke. Poleg tega tudi z Rožmancem 
nista nič opravila. Do ponedeljka bo 
počakal, potem pa naj si tip zatakne 
posel v rit. Preveč dela je imel, da bi se 
ukvarjal z vsakim tepčkom, ki se mu 
zahoče nekaj postrani zaslužiti. Če bi v 
Litiji ne bil zmenjen s Kristanom, bi se že 
danes vrnil v Piran. Tudi Pikine joške ga 
niso toliko mamile, da bi ostal.

"Samo to glej, da bo šlo v soboto vse 
gladko," se je Lojo sklonil čez klubsko 
mizico in smrtonosno pogledal vzabuhle 
Kristanove oči. "Nočem, da se ponovi 
komedija izpred petih let, razumeš?!"

"Seveda, šef," je oni dahnil, zavedujoč 
se, da ga tokrat lahko doleti še kaj hujšega, 
kot zlomljeno rebro in prebito čelo. Lojo 
Puzzi je bil gangstner nasilnega kova. 
Sodelovanje z njim je bilo nevarno, a 
dobro plačano.
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- avtoakustika 
montaža avtoakustika

- glasbeni stolpi 
HI-FI komponente

- TV-sprejemniki
- videorekorderji

DELOVNI ČAS: 
9h-13h in 15h-19h 
ob sobotah 9h-13h

Podjetje za svetovanje, inženiring 
in trgovinsko posredovanje

Cesta 20.julija 2c, 61410 Zagorje 
Tetefon/tax: 0601 61 611

PROGRAMSKI PAKETI:
Osebni dohodki, Glavna knjiga, Saldakonti, Materialno 
poslovanje, Osnovna sredstva, Obresti, Izpis virmanov, 
Fakturiranje, Skladiščno poslovanje, Obrtno poslovanje, 
Gostinsko poslovanje, ...

RAČUNALNIŠKA OPREMA:
Računalniki, tiskalniki, miške, scanerji, modemi, 
diskete, pokrivala, zašč. filtri, ...

RAČUNALNIŠKI TEČAJI:
DOS, WORDSTAR, QUATRO PRO, WINDOWS, 
DBASE, PARADOX, ...

SOFTWARE OPREMA:
MICROSOFT, BORLAND, NOVELL in 
LANTASTIC mreže, AUTOCAD!
Prodaja slovenskih knjig za nekatere produkte!
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NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 15. 6. 1994 na naslov: 
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 

Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob 
Savi s pripisom "Nagradna 
križanka" (fotokopij ne 
upoštevamo).

Nagrade, ki vas čaka io;

1. nagrada: Blago v vrednosti
4.000 SIT. KZ Izlake

2. nagrada: Blago v vrednosti
3.000 SIT. KZ Izlake

3. nagrada: Blago v vrednosti
2.000 SIT, KZ Izlake

Izžrebanci nagradne križanke 
21/94

1. nagrada : B lago v vrednosti
3.500 SIT, Pity d.o.o. Trbovlje, 
Darinka Grčar, Levstikova 9, 
Zagorje

2. nagrada: Blago v vrednosti
2.500 SIT. Pity d.o.o. Trbovlje, 
Anamarija Ceferin, Trg svobode 
27, Trbovlje

3. nagrada: Blago v vrednosti
2.000 SIT, Pity d.o.o. Trbovlje, 
Valentina Pertinač, Golovec 7, 
Trbovlje

Vsem izžrebancem čestitamo! 
Nagrade lahko dvignete na 

uredništvu časopisa Zasavc, C. 20.

julija 2c, Zagorje, do 16. 6. 1994. 
Če sc po nagrado ne morete 
oglasili osebno, nam sporočite po 
telefonu in vam bomo nagrado 
poslali po pošti.

Rešitev naeradne križanke
22/94:

RR. BOTRA. OST. AE, IDIOT. 
ETA, KKZAGORJE. RAS, 
LUKABASSIN, RT, NZ, 
NAREK. TZARA, LAAS, 
NEDVED, CA, AJSHIL, 
REOMETER, IKAROS, VILA, 
SOVAN, ROTAR, RIK, ŠJM, 
EMESA, ZONA, KAABA, 
NEHAJ, ELAN, IR, ALKANA. 
NILS, OKA, TAU, RMAN, KAL, 
SANAPAVLIJA, GRAPA, 
KRALJSTRELCEV, OS.

kmetijsko zadrugo

Izlake 40, 61411 Izlake; tel.: 0601/73 634

VLJUDNO VABUENI 
V NAŠE POSLOVALNICE

IZLAKE;
MARKET AJDA 
TRGOVINA MEDEA 
TRGOVINA AG RIA

ZAGORJE:
MARKET POUE 
TRGOVINA CANKARJEV TRG 
IN TRGOVINE MLINŠE, LOKE, 
KOTREDEŽ, ČEMŠENIK



I »Hi
I f f F •-
I______________________

Mali oglasi v Zasavcu bodo àe naprej zastonj. Izpolniti morate le 
priloženo naročilnico in jo poslati na naslov Uredništva Zasavca, Cesta 
ZO.julija 2c, 61410 Zagorje ob Savi. Objavili bomo le male oglase (največ 20 
vrst), kjer bo napisan točen naslov pošiljatelja. Brezplačno objavljamo le 
maleoglaseza nakopali prodajo osebnih stvari. Omrežno skupino pišemo 
takrat, ko je ponudnik iz druge omrežne skupine, ne iz 0601.

STANOVANJA IN 
PARCELE

V TRBOVLJAH zamenjam 
garsoniero s centralnim ogreva
njem, loplovodom, balkonom in 
kabelsko za večje stano vanje. Tel.: 
64-250.

ODDAMO opremljen trgovski 
lokal v Trbovljah. Informacije po 
telefonu 44-231 (od 15,-17. ure).

AVTOMOBILIZEM IN 
DELI

PRODAM Z 101 - 1300 cm3, 
letnik 1979 - po delih. Tel.: 73- 
615. INSTRUKCIJE

OSTALO
PURANE težke od 8 do 10 kg 

prodam za samo 2.500 SIT. Tel.: 
42-297.

PRODAM šotor za 4 osebe, 
nov, nerabljen. Cena 300 DEM. 
Tel.: 25-591.

PRODAM 3 T premoga, plin
ski štedilnik Kekec (2 plinO. Tel.: 
22-922 int 323 (Rozman Branko).

PRODAM zamrzovalno 
skrinjo, radiator, termo 
akumulacisjko peč, 2 gorsko kolo. 
Tel.: 23-538

PRODAM dvoredni pletilni 
stroj Brolhcr KH 910 z dodatno 
opremo. Zelo malo rabljen. Tel.:

INŠTRUIRAM nemščino in 
francoščino. Če potrebujete 
pomoč pri učenju ali ste željni 
znanja, pokličite 73-719.

ŠTUDENT matematike 
inštruira matematiko za osnovno 
in srednjo šolo. Moj naslov: Oto 
Kranjc, Šuštarjeva 27, Trbovlje.

ZAPOSLITEV

MLADA štiri članska družina 
išče prijazno gospo za pomoč v 
gospodinjstvu in za varstvo dveh 
malih fantkov. Tel.: 62-071.

IŠČEMO prodajalko v 
delikatesni trgovini v Trbovljah. 
Informacije po telefonu 24-210.

za brezplačni mali oglas

Tekst:

Moj naslov:

61-377.
PRODAM karto za premog 

3.600 kg. Tel.: 24-965.
PRODAM smrekovo stensko 

oblogo. Cena 560 SSIT/m2. Tel.: 
063/725-066.

PODARIM psa (mešanec, mati 
bobtail), starega 6 tednov. Tel.: 
73-794.

PRODAM videoigricespištolo 
inšestimidisketami.Tel.: 65-138.

ZLATOR.TAVI kokeršpanjeli 
iščejo prijazen dom. Oddajali jih 
bomo po 20. juniju. Tel.: 24-516.

PRODAM vlečno kljuko za 
Samaro. Tel.: 27-149.

NAGRADE za naročnike

mmwià

1 ■ NAGRADA:
Košara presenečenja 
v vrednosti 24.000 SIT

QQ
centromerkur
trgovsko podjetje 
d. d. Ijubljana
blagovnica litija
Valvazorjev trg 25

2. NAGRADA:
Vrednostni bon 
v višini 20.000 SIT Mercator

Splošno trgovsko podjetje Hrastnik, d.o.o. 
HRASTNIK, TRG FRANCA KOZARJA 1

3. NAGRADA:
Prevoz s kombijem do 300 km

RENT-A-CAR AVTOKLEPARSTVO AVTOVLEKA
ZAGORJE

o6o,/t|
tel./fax: 

0601/63 206
MOBITEL: 

0609/61 0057

Galerija
4. NAGRADA:
Vrednostni bon v višini 16.000 SIT porodoi...

Kidričeva 4/b, Zagorje; tel.: 0601/64101

PANASONIC radiokasetofon

6. NAGRADA:
Vrednostni bon v višini 8.000 SIT.

7. NAGRADA:

A IJII I O A V I I» i: » T K <; <1 Y I * A 
Preirrnova 3 7» 'i, A f» O K J K 

Tel.» O«» I/« I 373

I» kmetijska zadruga 
Izlake, to.».

bloke 40. 61411 bloke; tel : 0601/75 654

FRIZERSKI SALON MATI? TA fi 14 H IZLAKE, 
Izlakr fiO

Dve trajni + striženje v vrednosti 8.000 SIT

8. NAGRADA: AVT0é0LA
Vrednostni bon v višini 8.000 SIT. m

RENT A CAR 
TURISTIČNA 
AGENCIJA

5. NAGRADA, 1 l A » E

MaUrja HRIBAR 0601/73 794

HRASTNIK
t£l.!

0601/43 106. 41 849

V akciji ZASAVC NAGRAJUJE ZVESTOBO lahko sodeljujejo vsa podjetja 
ali druge pravne osebe, ki so oglasni prostor pripravljeni plačati s svojimi 
izdelki oziroma storitvami.
Dodatne informacije dobite na tel.: 0601/64 250, 64 166 int. 14.

VlfSM)

ZASAVC, Cesta 20. julija 2c, 61410 Zagorje o/S 
tel.: 0601/64 250, 64 166, 64 494; fax. 0601/64 494

Naročam časopis ZASAVC

Ime in priimek

Datum rojstva ................................................................

kraj ............................................ poštna št...........

ulica telefon

datum......................................... podpis
NAROČNINO BOM PLAČEVAL:

^ sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)

7/EA«C



Edini uradni prodajalec v Zasavju

&or<l

HRIBAR
61410 Zagorje ob Savi Selo 72, tel.: 0601/64 033

Prodaja novih vozil FIESTA, ESCORI, 
vsi modeli MONDEO. DOSTAVNI PROGRAM, 

KOMBI PROGRAM

Prodija originalnih nadomestnih delov 
in dodatne opreme.

Servisiranje vozil v garancijskem roku 
in izven garancije.

Možnost nakupa STARO za NOVO, 
STARO za STARO, KREDITI, LEASING.

DELOVNI ČAS: vsak delovnik od 7h - 16h.

TT INIQUE d0o
U !č E N J E 

►TUJIH
! J E Z I K O V

Gabrsko 69, Trbovlje

td/fax: 0601/22 517

Sproščeno, hitro in zabavno, 
brez večjega truda

TUDI LETOS L NANI NA 
POLETNO ŠOLO ANGLEŠČINE, 
ŠPORTA, ZAIKAVE IN 
ZDRAVEGA ŽIVLJENJA.

KRANJSKA GORA 1994.

r N

F I A T
AVTOSERVIS

ŠPAJZER
Partizanska 51, 61420 Trbovlje

- pooblaščeni servis FIAT - CITROEN
- prodaja orig. rezerv, delov in dodatne opreme
- možnost dobave tudi ALFA ROMEO in LANCIA!

CINQUECENTO ... 13.300 DEM (do registr.) 
PANDA 1.0 CLX ... 13.030 DEM 
UNO 1.0 i 5 vrat ... 14.150 DEM 
TIPO 1.4 i.e.s 5 vrat... 19.254 DEM 
TEMPRA 1.6 i.e.s ... 22.500 dem

AX first 1.1 i 3 vrata ... 1.255.280 SIT 
AX caban 1.1 i 5 vrat... 1.323.440 SIT 
AX TRD 1.4 diesel ... 1.532.700 SIT 
ZX reflex 1.4 5 vrat... 1.777.500 SIT 
ZX avantage 1.4 ... 1.965.280 SIT

Vsa vozila so letnik izdelave 1994. 
Možnost staro za novo.
Ugodni krediti R+16% (3 leta)

DELOVNI ČAS: PON - PET od 7 - 15h in 16 - 18h. 
SOB od 8 - 12h.

tel.: 0601/24 295

miEssnuos amicai

------------- JOO m —
- prodaja novih vozil
- prodaja rabljenih vozil
- staro za novo
- kredit, leasing
- pooblaščeni servis

Vozila na zalogi, 
dobava takoj!

RENAULT

VW - AUDI TRBOVLJE

------------------100 M —

- prodaga novih vozil
- prodaja rabljenih vozil
- staro za novo
- kredit, leasing
- pooblaščeni servis

Vozila na zalogi, 
dobava takoj!

Gabrsko 80, TRBOVLJE: 
tel.) OO0X/2fi 525

TRBOVLJE
Trg svobode 1 la, 61420 Trbovlje 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, fax: +386 601 26 228
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Anagram
O.Z., tudi jager v prostem času, je doma v 

enem izmed zasavskih krajev. Katerem?

V.K.

K.D.



18.00 KORISTNE INFORMA
CIJE, VIDEOSTRANI, 19.30 
EURONEWS. 20.15 ŠPORTNA 
ODDAJA. 21.15 SATELITSKI 
PROGRAM

SOBOTA 11.6.1994
.............v.-.v. v.v.v.-.v.-.v.

14.00 KORISTNE INFORMA
CIJE, VIDEOSTRANI. 15.00 
OTROŠKI PROGRAM. 16.00 
MLADINSKI PROGRAM. 17.00 
SA IELITSKI PROGRAM

PONEDELJEK 13.6.1994

18.00 KORISTNE INFORMA
CIJE. VIDEOSTRANI, 19.30 
EURONEWS, 20.15 MLADINSKI 
PROGRAM, 21.15 SATELITSKI
PROGRAM

'■ '■■ ■ "
TOREK 14.6.1994

iSisr- VT,-■ k:sšs5ksk
18.00 KORISTNE INFORMA

CIJE, VIDEOSTRANI, 19.30 
EURONEWS, 20.15 KONTAKTNA 
ODDAJA. 21.15 SATELITSKI 
PROGRAM

SREDA 15,6.1994

18.00 KORISTNE INFORMA 
CIJE, VIDEOSTRANI. 19.30 
EURONEWS, 20.15 ŽEBLJIČKI.
21.30 FILM, 23.00 SATELITSKI 
PROGRAM

ČETRTEK 16.6.1994
vlXvMvMvvvMvX’X'M'XvMvXvFXvXiXvIvI'MvXvIvXvX'FXv;-

18.00 KORISTNE INFORMA
CIJE, VIDEOSTRANI. 19JOEURO- 
NEWS, 20.15 REZERVI-RANO, 
21.15 SATELITSKI PROGRAM

RADIO TRBOVLJE
PETEK 10.6.1994

6.00 - 8.00 JUTRANJI PROGRAM.

8.00-14.00 PRO-GRAM MAJ,
14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM,
17.00 MLADINSKI VAL, 18.45 
POROČILA. 19.00 SLOVO

8.00-14.00 PROGRAM MAJ IN 
IZBOR POPEVKE TEDNA, 14.30 
ČESTITKE, SERVIS, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMACIJE IN POVABILA,
16.45 OBVESTILA IN EPP, 17.00 
SOBOTNO POPOLDNE, 19.00 
SLOVO

NEDELJA 12.6.1994

8.00 - 9.00 DOBRO JUTRO, 9.00 
IZBOR VIŽE TEDNA. 10.00 Z 
VAMI SO..., 11.00 TEDEN JE ZA 
NAMI, 12.00 SERVISNE 
INFORMACIJE, OBVESTILA.
13.00 ČESTITKEPOSLUŠALCEV, 
NEDELJSKO POPOLDNE. 19.00 
SLOVO

PONEDELJEK 13.6.1994

6.00 - 8.00 JUTRANJI
PROGRAM. 8.00 - 14.00 PRO
GRAM MAJ. 14.30 POROČILA.
14.45 OBVESTILA IN EPP. 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE. 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM.
16.45 OBVESTILA EPP, 17.00 
SNOOPY, 18.00 ODDAJA O 
KULTURI , 18.45 POROČILA, 
19.0(1 SLOV O

TOREK 14.6.1994
■XTX XTX-X-X-X-X-XTX X-X-X-XUX-XUX-X-:-:-:

6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO
GRAM, 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ . 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP. 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM.
16.45 OBVESTILA, EPP, 17.00 
ŠPORT. 18.45 POROČILA, 19.00 
SLOVO

,994

6.00-8.00JUTRANJI PROGRAM,
8.00 - 14.00 PROGRAM MA, 14.30 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP. 15.00 SERVISNE INFORMA
CIJE, 16.00 INFORMATIVNI 
PROGRAM, 16.45 OBVESTILA IN 
EPP, 17.00 KONTAKT, 18.00 
UPOKOJENCI MED NAMI. 18.45 
POROČILA, 19.00 SLOVO

6.00-8.00 JUTRANJI PROGRAM.
8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.30 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE INFORMA
CIJE. 16.00 INFORMATIVNI 
PROGRAM. 16.45 OBVESTILA IN 
EPP. 17.00 LITIJSKO OKENCE,
18.45 POROČILA, 19.00 SLOVO

TV SIGNAL LITIJA

NEDELJA 12.6.1994

9.30 RISANA SERIJA, 10.00 
INFORMATIVNA 
ODDAJA CELOVEČERNI FILM.

Zdravstveno varstvo: 24 - urno 
dežurstvo v zdravstvenih domovih 
Hrastnik (tei.: 44-006), Trbovlje (tel.: 
26-322), Zagoije (tel.: 64-644), Litija 
(tel.: 061-881-855).

Zobozdravstvo: Dežurna zobna 
ambulanta je v vseh treh zasavskih 
zdravstvenih domovih od 7. - 19. ure. 
Ob sobotah v Hrastniku in Trbovljah 
od 7. - 13. ure, v Litiji od 7. - 19. ure. 
Informacije dobite na zgoraj 
navedenih telefonskih številkah.

Lekarne: 24 ur je dežurna lekarna 
v Trbovljah (tel.: 21-110)

Veterinarska služba Zagorje, 
Trbovlje, Hrastnik: od 10. junija do
I6.junija je dežurni veterinar Iztok 
Soban dr. vet. med.

rr--------- ----------------------------------------------------------------------------- O

Naša bodočnost
rC:XX,::,X:,:,................ — ^

Godovi

Rojstva v trboveljski porodnišnici od 

30.5. do 4.6.1994:

<). inmii Primo/: Klr....:
10. jiinij: Boo,,. Greta; 

Bogtnnil;

30.5. Alenka Stopar, Laško, sin Enej. Metoda Jakopič, Laško; sin ......... . / 1 '*■:
Marko: Barnaba.

31.5. Irena Veninšek - Perpar, Radeče, sin Žiga; Sajima Botonjič, 
Trbovlje, hči Nermina; Irena Doležalen, Zagoije, hči Mateja;

12. junij: Ajda, Ada;
v. v. v. A d e! h ajda-;'-***

2.6. NazaSelimovič, Hrastnik, hčkStanka Košir, Hrastnik, hči Maša: lljnnii: Ione, Zvonko; : x
Ana Hribar, Trbovlje, sin Žan: Nataša Gajšek. Hrastnik, sin 
Matic; Natja Sever, Radeče, hči Ajda;

3.6. Tatjana Novak, Radeče, hči Mateja;
4.6. Anica Maic, Trbovlje, hči Maja.

Anton Padovanski;
U. imiij Vasja, Ll/a; ::

15. |imi|: \ id. Manca; 
Vitomir

Iskreno čestitamo!

OVEN Zdi se, da se bolj trudite 
kot ponavadi, uspehi pa kar nočejo 
priti. Včasih ste prenagljeni in ne 
vidite rezultatov tam kjer so, ampak 
jih iščete na napačnem mestu. Št.: 
56.

BIK Poskrbite malo za telesno 
kondicijo, delo, za katero mislite, 
da vas izčrpava le psihično, pa seje 
močno lotilo tudi vašega fizičnega 
počutja. Priporočam vam počitek 
in veliko spanja. Št.: 48.

DVOJČKA Pretiravali boste s 
praznovanjem uspehov, pri tem pa 
pozabili, da čas neusmiljeno teče 
dalje in delo stoji. Če boste tako 
nadaljevali, razlogov za proslav
ljanje ne bo več veliko. Št.: 57.

RAK Odzvali se boste na 
povabilo prijatelja in vam ne bo žal. 
Spoznali boste osebo, do katere 
boste čutili zaupanje in vdanost 
skozi celo življenje. Št.: 62.

LEV Na delovnem mestu boste 
zadovoljni, kar bo le odziv na vaše 
dobro delo. S sodelavci ste si 
ustvarili kolegialne odnose, dobro 
delo pa je posledica skupnih 
prizadevanj. Št.: 51.

DEVICA Napako, ki ste jo že 
naredili, ste znova ponovili. Če jo 
boste ponovili še tretjič, si boste 
zapravili vse možnosti, za 
izboljšanje odnosov s starši. 
Presenetilo vas bo pismo. Št.: 59.

TEHTNICA Trudili se boste, da 
bi dohiteli zamujeno, vendar se 
trudite zaman. Raje začnite znova, 
bolj premišljeno in počasi, tako da 
vas dogodki ne bodo prehitevali. 
Št.: 63.

5ATO/?/*/ON Pogrešate osebo, ki 
vam veliko pomeni, veste pa da se 
nimate pravice vmešavati v njeno 
življenje. Poskušajte najti nov smi
sel življenja in živeti naprej. Št.: 58.

STRELEC Uvideli ste, da brez 
izobraževanja ne bo šlo in da se 
brez znanja ne morete znajti v druž
bi, v katero zahajate. Vzemite se v 
roke in naredite nekaj zase. Št.: 55.

KOZOROG Srečni boste, kot še 
niste bili, na vseh področjih vam 
bodo stvari tekle kot po maslu. S vojo 
srečo pa boste še podvojili, ko jo 
boste nesebično razdajali tudi 
najdražjim. Št.: 61.

VODNAZ vašimi idejami boste 
vžgali kot še nikoli, opaženi boste 
tudi pri ljudeh, od katerih najmanj 
to pričakujete. Ne zaspite na 
lovorikah, ampak se lotite dela tudi 
vnaprej. Št.: 64.

RIBI Čeprav bo nekaj ljudi 
zlorabilo vaše zaupanje, vam to ne 
bo pokvarilo dobre volje, ki se vas 
drži kar precej časa. Ali bolj 
natančno, odkar ste se ponovno 
zaljubili - seveda tako strastno, kot 
se znate le ribe. Št.: 68.

Saša
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Sposojeno iz BBS

O blondinki
A veste kaj reče mama blondinki, ko gre na prvi zmenek? Če do 

polnoči ne boš v postelji, pridi vsaj domov!!!

Rumenjaki
V Zasavlandu so prepovedali prodajo kinder jajčk, ker so se 

nekateri ta modri zadušili z rumenjaki.

Želje
Fronto pri Vukovarju preživijo trije hrabri vojaki: en debel, en 

velik in en "normalen". Veliki vodja jih povabi na proslavo v 
Zagreb in jim podeli odličja, ter vsakemu izpolni po eno željo.

Predsednik vpraša debelega: "Ja, kaj bi pa ti rad za nagrado?" 
Debeli odvrne: "Za vsak svoj kilogram bi rad 10 mark." Željo mu 
predsednik izpolni. Veliki pravi: "Za vsak centimeter svoje višine 
bi želel 10 mark." Tudi ta dobi, kar si je zaželel. Vpraša še 
"normalnega": "Kaj pa si ti želiš?" Normalni odgovori: "Jaz bi pa 
rad za vsak centimeter od glavice pa do jajc 10 mark." Tudjman se 
začudi njegovi skromnosti, pa vendar. Vzame meter in začne merit, 
dokler ne opazi nekaj nenavadnega. "Človek božji, ja kje imaš pa ti 
jajca?"ga začudeno vpraša. Normalni pa odgovori: "V Vukovarju."

Za dobro voljo

Vnet planinec pravi Janezu: "Janez, Motim EverestJ 
epzfle padel." "Scmslišal, ja, škoda gaje, nibilfdair 

^general. Kje pa je padel?" "Na Koreji."
jcptf
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V vpisno knjigo na Mrzlici vpisuje Polde poleg 
imena tudi številko vzponovna ta vrh. Ko je dosegel * 
številko 568, mu je pod opombo pripisal korenin^ 
Ražun "284 - krat sem ga srečal."

^Mimoidoči zakliče ribiču, ki verno namaka mrežo 
/v Savi: "Kaj pa danes lovite?" "Sulce!" "Ste že 

JT katerega ujeli?" "Še nobenega." "Kako pa potem 
J veste, da lovite sulce?"

Če vprašaš Poldeta, ko leze na Mrzlico, kam gre, 
ti ponavadi odgovori: "Domov!"

Irena I. Lebar

Pire
V kuhinjo pride glavni kuhar. Ustavi se ob kuharju - novincu in 

odpre pokrov. Začne se dreti nanj: "Norec! Za pire je potrebno 
krompir olupiti ! " Nato se začne dreti skozi vrata: " Pepi, daj spremeni 
menu! Namesto pire napiši matevž!"

Žalost
Človek sedi v baru za pultom in joka. K njemu pride prijatelj in 

ga vpraša, zakaj joka. Ta pa mu je pojasnil: "Predvčerajšnjim mi je 
dopoldan umrl dedek, pa sem dobil 30 milijonov tolarjev, potem mi 
je zvečer umrla še babica in sem dobil še 30 milijonov tolarjev, 
potem mi je včeraj dopoldan umrl stric, pa sem dobil še 3 milijone 
tolarjev. Nato mi je zvečer umrla še druga babica, pa sem dobil še 
10 milijonov tolarjev. Danes pa je ura že šest popoldan, pa mi ni še

J iz sjtarih Zasavcev j
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I I Dati potem. Šef vlade Janez Drnovšek - Gable je 
praznovanje praznika v Trbovljah zamudil za cel dan. Nič hudega. 
Taka zamuda je za tamkajšnje razmere povsem zanemarljiva.

Giro. Rudisov šef Ludvik Hribar - Lutko resno razmišlja, 
če bo v prihodnje še finančno podpiral slovenski del Gira. Taka 

slava traja le en dan. Če pa bi vsakemu zaposlenemu kupil bicikel, 
bi to ne bilo nič dražje, po zobeh pa bi ga vlačili še leta.

ciQeAaAcisixi/ če&ttta/ Uv 

f2QzAiaAtlj/a/

Tokrat čestitamo našemu prijatelju Dušanu Kastelicu, 
dobitniku oblikovalskega oskarja, in trboveljski Tiki, ki se 
je tudi uvrstila med prejemnike velikih nagrad naembalažnem 
sejmu. Lepo je videti, da si nekateri v Zasavju, ki niso nikoli 
ničesar na svoj izgled dajali, služijo čast in kruh prav z 
videzom.

Financarji. Slovenska ljudska stranka ni uspela 
strmoglaviti ministra Mitjo Gasparija - Vsefinančnega. Dobila 

pa je tolažilno nagrado. Metka Karner - Lukač bo predsedovala 
parlamentarnemu odboru, ki nadzira proračun in javne finance.

Razvaline

Hrastniški prosvetarji, navdihnjeni z 
razkopavanji za Savo, so si ogledali Pompeje. 
Hrastniške najdbe menda vsebujejo premalo 

kamenja, da bi lahko simbolizirale njihovo 
trdo življenje, zato so jo mahnili pod Vezuv. 
Ena izmed potnic, dolska ravnateljica Marija 

Klemen, na kamniti postelji demonstrira, 
kako je učiteljem postlano.

jpmmmmmmmmmmmmmmmmmm^

Hodil po zemlji sem naši - ! 
drugič

Še drugič o umu tistih, ki jim je bilo dano poimenovati ■ 
_ naše kraje.Zadnjičsempisal onjih silni domišljiji innavdihu, _ 
" ki se kot netopir podnevi zaletava zdaj v bor, zdaj v smreko. _

' Kam dlje od lesenega, izjemaje le rastlinju blizko živalstvo, "
I pasevsatamožganskaenergijanipotepla.Razenizjemoma, j

■ pa še takrat so bile stvari polovičarsko narejene, brez I
■ kakršnegakoli reda.

Slovenska ljudska pesem premore kar nekaj viž o tem, I 
| kako si enkrat vsak svoj par najde. Tako imamo Dole in |
I Gore. Kot se spodobi. Nikakor pa negre, da imamo Dol, ne | 

B pa tudi Gor. Podobnih šlamparij je še na tone. Kako so lahko I
■ Izlake, če ni kraja Vlake, kako je lahko Dobovec, če bi ■ 
n moralbitiprejOdbovec.zakajZagorjeinnetudiPredgorje... m

Enko in dvojko so krstniki preprosto izpustili, saj imamo . 
* TrojaneinTrotovnik,nikjerpaEnotovnikainDvojan.Nič _ 

1 čudnega se nam ne zdi več, da imamo Šumnik, ne pa tudi 
• Sičnika. Da je Konec, Začetka pa nikjer.

B Znanje poimenovalcev naših krajev je bilo tudi bolj kratke ■
I sape. Orkester sestavlja le Boben, saj boste za Klarineti in I 
| Violinami zaman pogledovali po še tako natančnih |
| zemljevidih, anatomija pa se začne in konča pri Kolku, kot |
■ da više in niže naša telesa ne bi premogla še kaj vitalnega. |
B Veliko odličnikovje lahko užaljenih, saj imamo le Knezdol |

I in Škofjo Rižo. Krstniki so osvojili tudi termin bistroumni ■ 
_ nesmisel in rekli Suhi potok. In čeprav so Pepelko in njeno ■
_ imenitno nožico poznale že prababice, imamo Dolgo nogo _ 

in nobenega Čeveljca.
Žalostno je, da so našim lepim krajem nadeli praviloma 

' nemogoča imena. Ko bo država spet delala komunalno • 
I revolucijo, bi na taistih referendumih kazalo spregovoriti I 
I tudi o novih poimenovanjih. Da Konju ob bok postavimo I 
I Kobilo, da ob Vidrgi dobimo še Tidrgo-saj nekateri smo pa |
| tudi krave skupaj pasli, da ne bo le Okrog ampak tudi | 
I Naravnost.

Rdeči Revir gK...............----J



&ALON POHIŠTVA
-____________________________-JGà-------

@CLD[k2@ prima

Obrezija 19, 61411 Izlake 
tel.: 0601/73 631

- KUHINJE
- DNEVNE SOBE
- MLADINSKE SOBE
- PREDSOBE
- SEDEŽNE GARNITURE
- JEDILNICE
- SPALNICE
- PISARNIŠKO POHIŠTVO

- AKCIJSKA PRODAJA KUHINJ MARLES 
( 22% POPUST GOTOVINSKO PLAČILO)
- AKCIJSKA PRODAJA DNEVNIH SOB ALPLES 
(20% POPUST ZA GOTOVINSKO PLAČILO).

- KLUBSKE MIZE, STOJALA ZA ROZE, STOJALA ZA 
TELEFON- VSE IZ MEDENINE

- PISARNIŠKI STOLI IZ UVOZA
delovni čos: 9.00 -12.00,15.30 -18.30; 

sobota: 9.0012,00 ; :

mladinska knjiga

knjigarna in papirnica
61410 Zagorje ob savi 
Cesta zmage 27 
tel 0601/64 261

Približuje se konec šolskega leta. 
l/etiko prostega časa se obeta, 
kdor ga Oeseto izkoristiti želi 
naj 0 MLADIMSK0 KNJIGO prihiti.

Torej hitro k nam, 
kjer te čaka program:

(jhì/ìT)

- MEGA CD
- MEGA DRIVE
- GAME GEAR
- MASTER SISTEM
-... ter vse vrste kaset

me sni ca-delikatesa

ferdi
POSLOVALNICA TRBOVLJE 
Ulica 1. junija 1, 
tel.: 0601/26 650

POSLOVALNICA ZAGORJE 
Kidričeva 15, 
tel.: 0601/61 344

SE PRIPOROČAMO!

.e^kkenites^.

rtoORa'olÈSpSkr

Trgovina za nove case

PRODAJA
NA DEBELO IN DROBNO

(Kolodvorska 17, Trbovlje)

MALOPRODAJA:
^ KOLODVORSKA 17,

TRBOVLJE (Sušnik)

PRODAJNI CENTER,
Trg revolucije 26 (Kupola)

POSLOVALNICA HRASTNIK,
Aleša Kaplje 6 I

m
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Ljubljanska banka - Banka Zasavje d.a., Trbovlje

Trbovlje
COBISS o

PRIBLIŽUJE SE ČAS BO PUSTOV!

\

Da (ja boste preživeti čitnbotj brezkrbno, 

Vam Banka Zasavje d. d. Tr bo V tj e 

nudi najem sefov za shranitev 

Vaših dragocenosti.

Sef lahko najamete 

tudi samo za 1 mesec.

Ljubljanska banka Zasavje d.d., Trbovlje 
- banka, ki dela z ljudmi - za ljudi -

NAROČILNICA
ZASAVC. Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob Savi 
tel.: 0601764 250, 64 166; fax: 0601764 494

Ime in priimek 

Datum rojstva 

«m: :

ulica . . . 

datum

Naročam časopis ZASAVC

poštna št. .... 

jfplpftìn- : : : ìli;

: pOdpiS . . . .
. NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
I sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)
▼

* t'


